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Mestský úrad, 1. mája 2, 953 01 Zlaté Moravce 

 

Z á p i s n i c a 

 

         z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

 

konaného dňa 14. mája   2020 o 15,00  hod.  

v mestskej hale Mestského strediska kultúry a športu v Zlatých Moravciach 

     

Ospravedlnení:  Ing. Ľuboš Orolín, Ivan Madola  

                             PharmDr. JUDr.  Ivona Vicianová 

 

 

Program: 

 

1.      Otvorenie a procedurálne veci 

2.      Informácia o účasti poslancov na zasadnutí 

3.      Schválenie návrhovej komisie 

4.       Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

5.       Určenie zapisovateľky a skrutátora 

6.       Určenie overovateľov zápisnice 

7.       Stanovisko overovateľov zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia MsZ 

8.       Kontrola plnenia uznesení (mat. č. 1-11MZ-2020) 

9.       Odpovede na interpelácie poslancov 

10.     Vystúpenie obyvateľov mesta 

11.     Návrh Všeobecne záväzne nariadenie Mesta Zlaté Moravce č. ........ /2020 o určení 

názvu ulíc v meste Zlaté Moravce (mat. č. 2-11MZ-2020) 

12.     Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. ..... /2020, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta č. 1/2020 o určení výšky 

dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom 

je Mesto Zlaté Moravce (mat. č. 3-11MZ-2020)  

13.     Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. ..... /2020, ktorým 

sa mení a dopĺňa VZN Mesta Zlaté Moravce č. 5/2019 o výške  príspevkov 

zákonných zástupcov detí a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto Zlaté Moravce (mat. č. 4 

-11MZ-2020) 

14.     Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. .../2020, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Zlaté Moravce č. 2/2018 o 

poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Zlaté Moravce (mat. č. 5 -11MZ-2020) 
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15.     Návrh  na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a 

podprogramov rozpočtovým opatrením č. 6/2020 (mat. č. 5 -11MZ-2020) 

16.     Návrh  na zmenu účelu použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu 

mesta a návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane 

programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 6/2020 (mat. č. 7 -11MZ-

2020) 

17.     Návrh  na viazanie rozpočtových prostriedkov v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na 

rok 2020 vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 7/2020 

(mat. č. 8 -11MZ-2020) 

18.    Návrh na zvýšenie úverového rámca kontokorentného úveru a návrh na zmenu 

Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a podprogramov 

rozpočtovým opatrením č. 8/2020 (mat. č. 9 -11MZ-2020) 

19.    Návrh na financovanie investičných akcií mesta a spolufinancovanie projektov z 

fondov EÚ z prevzatého úveru a návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce 

rozpočtovým opatrením č. 9/2020 (mat. č. 10 -11MZ-2020) 

20.    Návrh na zverenie nehnuteľného majetku mesta „Rekonštrukcia elektroinštalácie 

ZUŠ Zlaté Moravce“ do správy rozpočtovej organizácie mesta Základná umelecká 

škola, Janka Kráľa č. 4, Zlaté Moravce (mat. č. 11 -11MZ-2020) 

21.     Návrh na zverenie nehnuteľného majetku mesta „Verejné osvetlenie IBV Mlynský 

potok II. etapa“ do správy príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté 

Moravce, Bernolákova 59, Zlaté Moravce (mat. č. 12 -11MZ-2020) 

22.   Návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného 

programu Kvalita životného prostredia zameranú na vodozádržné opatrenia v 

urbanizovanej krajine (v intraviláne obcí) na projekt : „Vodozádržné opatrenia v 

meste Zlaté Moravce II. – časť Nemocnica.“ (mat. č. 13 -11MZ-2020) 

23.  Návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Úradu 

podpredsedu vlády pre investície a informatizáciu na projekt „Moderné 

technológie v meste Zlaté Moravce„ (mat. č. 14 -11MZ-2020) 

24.    Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného 

obstarávania k predmetu zákazky : “Moderné technológie v meste Zlaté Moravce“ 

(mat. č. 15 -11MZ-2020) 

25.   Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného 

obstarávania k predmetu zákazky : „Obnova a rekonštrukcia Kaštieľa 

Migazziovcov v Zlatých Moravciach“ (mat. č. 16 -11MZ-2020) 

26.   Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania na „Príležitostné spoločné verejné 

obstarávanie zemného plynu – Regionálne združenie miest a obcí – Požitavský 

región“ a „Stravné a darčekové poukážky“ (mat. č. 17 -11MZ-2020) 

27.    Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania na  výstavbu “Prílepy - Kanalizácia” 

(mat. č. 18 -11MZ-2020) 

28.    Návrh na schválenie strategického dokumentu – Koncepcia rozvoja športu mesta 

Zlaté Moravce na roky 2020-2025 (mat. č. 19 -11MZ-2020) 

29.     Návrh na schválenie zmluvy o dielo na predmet zákazky „Miestna komunikácia na 

Družstevnej ulici“ (mat. č. 20 -11MZ-2020) 
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30.   Informácia o vzdaní sa funkcie riaditeľky príspevkovej organizácie Technické 

služby mesta Zlaté Moravce  a návrh na vyhlásenie výberového konania na 

funkciu riaditeľa/ky príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté 

Moravce (mat. č. 21 -11MZ-2020) 

31.     Návrh na schválenie prevodu mestského bytu č. 44 (F5)  na Tekovskej ulici č. 55 v 

Zlatých Moravciach, podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 

domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku  pre Mgr. Juraja Vargu z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (mat. č. 22 -11MZ-2020) 

32.    Návrh na schválenie spôsobu prevodu mestského bytu č. 27 (E1)  na Tekovskej 

ulici č. 53 v Zlatých Moravciach, podielu na spoločných častiach a spoločných 

zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku  pre Máriu Hudecovú 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 23 -11MZ-2020) 

33.   Návrh na schválenie prevodu mestského pozemku v k. ú. Zlaté Moravce pod 

garážou na Nábreží   za   majerom v  Zlatých   Moravciach   pre   Pavla  Kolárika  

v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov (mat. č. 24 -11MZ-2020) 

34.   Návrh na schválenie prevodu mestského pozemku v k. ú. Zlaté Moravce pod 

garážou na Nábreží   za   majerom v  Zlatých   Moravciach   pre   Emila 

Solčianského  v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov (mat. č. 25 -11MZ-2020) 

35.      Návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Zlaté Moravce – pozemkov na Bernolákovej ulici v Zlatých Moravciach pre 

manželov Valkovičových  z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 26 -

11MZ-2020) 

36.      Návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Zlaté Moravce - pozemku na Nábreží za majerom v Zlatých Moravciach pre 

manželov Štrbových z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 27 -11MZ-

2020) 

37.  Návrh Mesta Zlaté Moravce na schválenie odkúpenia nehnuteľností na 

Chyzeroveckej ulici v Zlatých Moravciach vo vlastníctve pána Ladislava Fila 

(mat. č. 28 -11MZ-2020) 

38.   Návrh na schválenie zriadenia vecných bremien Zmluvou o budúcej zmluve o 

zriadení vecných bremien  medzi Mestom Zlaté Moravce a spoločnosťou DIAZ 

s.r.o. pre časť stavebných objektov SO 02 a SO 03 potrebných k stavebnému 

konaniu (mat. č. 29 -11MZ-2020) 

39.     Návrh na schválenie zmeny nájomcu zo Stanislav Ivan na Motoklub ZUBOR, o.z. 

v nájomných zmluvách o užívaní časti fasády, o nájme pozemku a o nájme 

nebytových priestorov na Viničnej č.1 v Zlatých Moravciach, z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa (mat. č. 30 -11MZ-2020) 

40.    Návrh na schválenie predĺženia lehoty na zaplatenie dlžnej sumy spoločnosťou 

TERRA BONA SK, s.r.o. prevzatej po TERRA BONA, o.z (mat. č. 31 -11MZ-

2020) 

41.     Návrh na schválenie predĺženia prenájmu nebytových priestorov na Staničnej ulici 

pre Juraja Ďatka z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 32 -11MZ-2020) 
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42.   Návrh na schválenie prenájmu pozemku na Továrenskej ulici pre Ing. Ivana 

Rubaninského z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 33 -11MZ-2020) 

43.  Návrh na schválenie prenájmu časti pozemku na nádvorí Župného domu a 

nebytového priestoru v Župnom dome pre Mgr. Martina Kociana z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (mat. č. 34 -11MZ-2020) 

44.      Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2019 (mat. č. 35 -11MZ-2020) 

45.      Rôzne 

46.      Diskusia 

47.      Interpelácie poslancov 

48.      Schválenie uznesenia 

49.      Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie a procedurálne veci 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár – privítal všetkých prítomných občanov mesta 

Zlaté Moravce poslankyne a poslancov Mestského zastupiteľstva, všetkých riaditeľov 

mestských podnikov,  riaditeľov základných škôl a materských škôl, vedúcich oddelení a 

pracovníkov Mestského úradu  na dnešnom 11. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, ktoré  

začína dnes,  14. mája 2020 o 15,00 hodine v telocvični mestského štadióna, ktorá je 

v správe MSKŠ.  

Následne uviedol - začiatok dnešného zastupiteľstva by som chcel spríjemniť 

odovzdaním  poďakovania za záchranu ľudského života trom našim zamestnancom, 

ľuďom, ktorí nezaváhali podať prvú pomoc človeku v ohrození života. Prosím teraz pani 

Ďurčekovú, pána Bandu a pána Petroviča, aby pristúpili ku mne, nech im môžem vyjadriť 

poďakovanie a odovzdať symbolické ocenenie.  

 

 

K bodu 2/ 

Informácia o účasti poslancov na zasadnutí 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár – požiadal Mgr. Horváta o presnú informáciu  

k účasti poslancov na 11. zasadnutí Mestského zastupiteľstva. 

 

Mgr. Horvát uviedol, že ospravedlnená je poslankyňa PharmDr. JUDr.  Ivona Vicianová  

a poslanci - Ing. Ľuboš Orolín, Ivan Madola. Ostatní poslanci sú  prítomní v rokovacej 

miestnosti.  

                             

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov v rokovacej miestnosti a Mestské zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 
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K bodu 3/ 

Schválenie návrhovej komisie. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár -  uviedol,  že za členov návrhovej komisie 

navrhuje:  

za predsedu: poslanca  Stanislava Ivanoviča 

za členov: poslankyňu Mgr. Eriku Kukučkovú a poslankyňu Ing. Annu Pacalajovú 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  požiadal poslancov MsZ hlasovať za 

predložený návrh uznesenia, že Mestské zastupiteľstvo volí: 

 

za predsedu: poslanca  Stanislava Ivanoviča 

za členov: poslankyňu Mgr. Eriku Kukučkovú a poslankyňu Ing. Annu Pacalajovú 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  sa opýtal , kto je : 

  

Za: 14  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár - skonštatoval, že predložený návrh 

uznesenia bol  poslancami Mestského zastupiteľstva schválený. 

 

 

K bodu 4/ 

Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  uviedol,  že návrh programu 11. zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva  je premietaný a je v súlade s pozvánkou na toto zasadnutie.   

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za 

predložený program rokovania 11. zasadnutia MsZ  a  opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že program  rokovania 11. 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva bol poslancami Mestského zastupiteľstva 

schválený. 

 



 

6 

 

  

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  odovzdal slovo Viceprimárotovi Ing. 

Holubovi.  

 

Viceprimátor Ing. Holub  -  podal návrh na stiahnutie bodu č. 23 - Návrh na predloženie 

Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Úradu podpredsedu vlády pre investície a 

informatizáciu na projekt „Moderné technológie v meste Zlaté Moravce„ (mat. č. 14 -

11MZ-2020),  a bodu č. 24 - Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie 

procesu verejného obstarávania k predmetu zákazky : “Moderné technológie v meste 

Zlaté Moravce“ (mat. č. 15 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  požiadal prítomných o hlasovanie za 

predložený návrh viceprimátora Holuba: 

  

Za: 14  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár - skonštatoval,  že predložený návrh 

viceprimátora bol poslancami Mestského zastupiteľstva schválený a body č. 23 a č. 

24 budú vypustené z programu rokovania MsZ. 

 

Viceprimátor Ing. Holub  -  podal návrh na doplnenie bodu rokovania za pôvodný bod 

č. 22 a to - Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Potraviny – hrubý tovar pre 

Školské jedálne pri Materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Zlaté 

Moravce“ 

 

Primátor mesta – dôvodom zaradenia uvedeného bodu je, že od 1. júna budú 

pravdepodobne v nejakom režime zaradené do prevádzky Materské školy a z toho 

dôvodu je potrebné zabezpečiť realizáciu verejného  obstarávania na dodávku potravín. 

Následne dodal, že čo sa týka návrhu stiahnutia bodov viceprimátorom, tak výzvy boli 

vypísané ešte bývalým podpredsedom pre investície a v súčasnej dobe dochádza 

k realokalizácií niektorých výziev pod Ministerstvo hospodárstva SR , má vzniknúť aj 

ďalšie nové ministerstvo, takže podľa toho, kde budú tieto výzvy priradené a s akými 

podmienkami sa rozhodneme v budúcnosti o ďalších krokoch, čo sa týka uvedených 

výziev. V súčasnej dobe sú informácie zmätočné.  

  

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  požiadal prítomných o hlasovanie za 

predložený návrh viceprimátora Holuba: 

  

Za: 14  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 
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Eckhardtová) 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár - skonštatoval,  že predložený návrh 

viceprimátora bol poslancami Mestského zastupiteľstva schválený. 

 

O slovo sa prihlásila poslankyňa PaedDr. Klaudia Ivanovičová, primátor mesta jej 

odovzdal slovo.  

 

Poslankyňa Ivanovičová -  podala poslanecký návrh na doplnenie programu rokovania 

a to, aby ako bod č. 12 bol zaradený -  Návrh na účelové použitie finančných 

prostriedkov prijatých do rozpočtu Mesta Zlaté Moravce z príspevkov na čiastočnú 

úhradu nákladov na prevádzku predškolských a školských zariadení.   

Jedná sa o návrh, ktorým by bolo schválené účelové použitie 30% finančných 

prostriedkov prijatých do rozpočtu mesta z príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť v MŠ, CVČ a ZUŠ na nákup výchovno-vzdelávacieho materiálu v týchto 

zariadeniach. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  požiadal prítomných o hlasovanie za 

predložený poslanecký návrh: 

  

Za: 14  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár - skonštatoval,  že predložený návrh 

poslankyne Ivanovičovej bol poslancami Mestského zastupiteľstva schválený. 

 

 

K bodu 5/ 

Určenie zapisovateľky a skrutátora 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár – uviedol, že na 11. zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva, konaného dňa 14.mája 2020 určuje za zapisovateľku Mgr. Silviu 

Švajčíkovú a za  skrutátorku  Denisu Hlavatú. 

 

 

K bodu 6/ 

Určenie overovateľov zápisnice 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár – uviedol, že za overovateľov zápisnice na 11. 

zasadnutí Mestského zastupiteľstva zo dňa 14. mája 2020  určuje poslankyňu PaedDr. 

Ďurčekovú a Ing. Eckhardtovú, MPH. 
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K bodu 7/ 

Stanovisko overovateľov zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  - požiadal overovateľov zápisnice z 10. 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva o stanovisko k zápisnici. Uviedol, že overovateľmi 

poslednej zápisnice MsZ boli poslanec Ing. Borčin a MVDr. Balážová.      

 

Poslanec Ing. Borčin – uviedol, že zápisnicu z 10. zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

si prečítal a na znak súhlasu ju podpísal. 

 

Poslankyňa MVDr. Marta Balážová – uviedla, že zápisnicu z 10. zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva si prečítala a na znak súhlasu ju podpísala. 

 

 

K bodu 8/  

Kontrola plnenia uznesení  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  požiadal Mgr. Horváta, vedúceho oddelenia 

vnútornej správy a služieb občanom, aby podal informáciu k plneniu uznesení  

schválených na  10 . zasadnutí  Mestského zastupiteľstva. 

 

Mgr. Marek Horvát -  uviedol, že na 10. zasadnutí Mestského zastupiteľstva bolo 

prijatých 32  uznesení, splnených bolo 27 uznesení, priebežne sa plnia 4 uznesenia, 1 

uznesenie nebolo splnené.  

 

Primátor mesta -  poďakoval za informáciu a pristúpil k ďalšiemu bodu rokovania.  

 

 

K bodu 9/ 

Odpovede na interpelácie poslancov 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár  -  uviedol,  že na  interpelácie z 10. zasadnutia  

Mestského zastupiteľstva bolo odpovedané písomne, v stanovenej lehote. Následne sa 

opýtal, či má niekto pripomienku k tomuto bodu rokovania? 

 

Bez pripomienok.  

 

Primátor mesta – prešiel k ďalšiemu bodu rokovania.  

 

 

K bodu 10/ 

Vystúpenia občanov 

 

Primátor mesta  PaedDr. Dušan Husár - požiadal občanov, ktorí chcú vystúpiť, aby sa 

prihlásili o slovo a zároveň  všetkých poprosil  o stručné a výstižné  prednesenie svojho 

príspevku v zmysle platného rokovacieho poriadku v limite 5 minút. Zároveň upozornil 

prítomných, že tento bod bude podľa platného rokovacieho poriadku trvať maximálne 30 
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minút.  

 

Primátor mesta -  odovzdal slovo  

 

Pán Tomajko – poukázal na to, že na zastupiteľstve dnes budú poslanci MsZ schvaľovať 

verejné obstarávanie na Kanalizáciu v mestskej časti Prílepy. Poukázal na to, že na 

Chyzeroveckej ulici ešte tiež chýba kanalizácia  a v minulosti, keď to riešil, tak mu bolo 

prisľúbené, že keď sa začne s budovaním kanalizácie v Prílepoch, tak sa dokončí aj 

v mestskej časti Chyzerovce. Upozornil, že kanalizáciu nemajú občania aj na ulici 

Potočnej a Viničnej ulici.  

Dodal, že druhá vec, v ktorej sa chce vyjadriť, je návrh na odkúpenie nehnuteľností – 

pohostinstva na Chyzeroveckej ulici, ktoré podľa jeho názoru je potrebné odkúpiť, inak 

ho odkúpia neprispôsobiví občania. Je toho názoru, že nehnuteľnosť by mala byť 

odkúpená  Mestom, inak bude zničený jediný kultúrny stánok v tejto časti mesta - 

Kultúrny dom v Chyzerovciach. Poslancov požiadal o podporu návrhu o odkúpenie 

uvedenej nehnuteľnosti. 

 

Primátor mesta -   odovzdal slovo ďalšiemu občanovi mesta, MUDr. Sýkorovi. 

 

MUDr. Sýkora – vyjadril svoju nespokojnosť s odpoveďou na jeho dotazy na poslednom 

zasadnutí MsZ. Uviedol, že súčasná Nemocnica nie je nemocnica, ale len zdravotnícke 

zariadenie, nakoľko nemocnica nemá štyri základné oddelenia – chirurgické, interné, 

gynekologické, krčné, detské oddelenie a iné celkovo 329 lôžok. V súčasnej dobe nie je 

možné pri počte 58 lôžok poskytovať adekvátnu zdravotnú starostlivosť obyvateľom 

okresu Zlaté Moravce.  Pokiaľ toto nie je, nejde o nemocnicu. Podľa jeho názoru AGEL 

pôvodnú nemocnicu chce zmeniť na zárobkový podnik - oddelenie LDCH.  

Žiada Mesto, aby spolu so starostami obcí cez ZMOS riešili od privatizovanie 

nemocnice, žiada aby zdravotnú starostlivosť poskytoval štát vo všetkých nemocničných 

zariadeniach v SR.   

Ďalej poukázal, že na oddelení výstavby riešil pozemky na Palárikovej ulici, žiadal, aby 

tento extravilán bol zmenený na intravilán, ktorý bol parcelovaný v 20. rokoch 20. 

storočia.  

Túto záležitosť niekoľkokrát riešil na oddelení výstavby, kde mu doteraz nebolo v jeho 

žiadosti vyhovené a odpovedané.  

  

Primátor mesta – poďakoval za vystúpenia a keďže z občanov už nikto neprejavil 

záujem o vystúpenie, prešiel k ďalšiemu bodu rokovania.  

 

   

K bodu 11/ 

Návrh Všeobecne záväzne nariadenie Mesta Zlaté Moravce č. ........ /2020 o určení 

názvu ulíc v meste Zlaté Moravce (mat. č. 2-11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania. 

 

Mgr. Švajčíková –  uviedla, že v súvislosti s realizáciou projektu IBV – ViOnovce v 

katastrálnom území mesta Zlaté Moravce vznikla potreba pomenovania novovytvorených 

ulíc. V tejto súvislosti sa na nás obrátila firma  ViOn – REALITY so žiadosťou o 

prerokovanie návrhov pomenovania predmetných ulíc a o následné schválenie 
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pomenovania pri najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva.  

Navrhované názvy ulíc sú: Vionská ulica a Športová ulica. Svoje odôvodnenie majú 

predmetné názvy v tradícií dlhoročného lídra v stavebníctve a v dlhoročnej športovej 

tradícii reprezentujúc Mesto Zlaté Moravce.  

Komisia výstavby, územného plánovania a životného prostredia uvedený návrh dňa 

6.5.2020 prerokovala a odporučila schváliť. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Odovzdal slovo 

poslancovi Šeptákovi. 

 

Poslanec Šepták uviedol, že by chcel len poukázať na formálnu záležitosť  na nesprávne 

právne označenie spoločnosti, ktorá podala žiadosť o pomenovanie ulíc. Správne 

označenie je spoločnosť ViON Reality s.r.o.. 

 

Primátor mesta -  uviedol, že označenie bolo predmetom dôvodovej správy, nie 

uznesenia. Správne označenie firmy samozrejme berieme na vedomie.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu- doplnený bod poslankyňou PaedDr. Ivanovičovou 

Návrh na účelové použitie finančných prostriedkov prijatých do rozpočtu Mesta 

Zlaté Moravce z príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na prevádzku 

predškolských a školských zariadení.  

 

Poslankyňa Ivanovičová -  prečítala navrhované uznesenie k predloženému bodu 

rokovania v nasledovnom znení:  

 

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí MZ konanom dňa 

14.05.2020  

p r e r o k o v a l o   poslanecký návrh na účelové použitie 30% z finančných prostriedkov 

prijatých do rozpočtu mesta od 01.09.2020 z príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

prevádzku predškolských a školských zariadení  

s c h v a ľ u j e   poslanecký návrh na účelové použitie 30% z finančných prostriedkov 

prijatých do rozpočtu Mesta Zlaté Moravce od 01.09.2020 z príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v materskej škole, príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti 

centra voľného času a príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium v základnej 
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umeleckej škole na nákup výchovno-vzdelávacieho materiálu a učebných pomôcok pre 

predškolské zariadenia, centrum voľného času a Základnú umeleckú školu. 

u k l a d á  ekonomickému oddeleniu MsÚ zapracovať navrhované účelové použitie 

finančných prostriedkov vo výške 30% z rozpočtovaných príjmov príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v materskej škole, na činnosť centra voľného času, na čiastočnú úhradu 

nákladov na štúdium v základnej umeleckej škole do výdavkovej časti rozpočtu mesta na 

nákup výchovno-vzdelávacieho materiálu a učebných pomôcok pre predškolské 

zariadenia, CVČ a ZUŠ. 

Účelové použitie finančných prostriedkov je potrebné zapracovať aj pri tvorbe rozpočtu 

na nasledujúce rozpočtové roky. 

 

Mestskému zastupiteľstvu predkladám tento poslanecký návrh z nasledovných dôvodov: 

 

Na základe predkladaného návrhu VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2019 o výške 

príspevkov zákonných zástupcov detí a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto Zlaté Moravce sa zvyšujú 

poplatky v MŠ, CVČ a ZUŠ od 01.09.2020.  

Navrhujem tieto zvýšené poplatky účelovo viazať vo výške 30 % na nákup výchovno-

vzdelávacieho materiálu a učebných pomôcok pre MŠ, CVČ a ZUŠ vo výdavkovej časti 

rozpočtu mesta od 01.09.2020. 

Zároveň pri tvorbe rozpočtu mesta na ďalšie roky navrhujem takisto príjem poplatku 

podľa uvedeného VZN viazať vo výške 30 % na nákup učebných pomôcok a výchovno-

vzdelávacieho materiálu.  

Návrh na účelové použitie finančných prostriedkov z príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach odporučila komisia školstva, kultúry 

a športu na svojom zasadnutí dňa 04.05.2020 a bola prerokovaná vo finančnej komisii 

dňa 05.05.2020 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Do rozpravy sa prihlásili – poslanec Cimmermann, poslanec Petrovič, poslankyňa 

Ivanovičová. 

 

Poslanec Cimmermann –  s akým záverom bol prerokovaný uvedený materiál na 

Finančnej komisii? 

 

Poslankyňa Ivanovičová, uviedla, že komisia školstva, kultúry a športu to odporučila. 

Komisia finančná to prerokovala, ale záver nevie.  

Viceprimátor Holub -  ako predseda Finančnej komisie uviedol, že tento návrh bol 

prezentovaný a Finančná komisia odporučila samotné VZN tak, ako je predkladané 

s tým, že po dohode pani poslankyňa Ivanovičová pripraví návrh na účelové viazanie vo 

výške 30%. 

 

Poslanec Petrovič -  dotazoval sa na správnosť znenia predloženého návrhu z hľadiska 

právneho i ekonomického.  

 

Ing. Szobiová -  uviedla, že z hľadiska ekonomického ako aj z hľadiska používania 

príspevku je predložený návrh v poriadku.  

 

Poslankyňa Ivanovičová -  požiadala kolegov o podporu predloženého návrhu a 
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doplnila, že návrh je v poriadku bol pripravený ekonomickým oddelením na základe jej 

požiadavky.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 12/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. ..... /2020, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta č. 1/2020 o určení výšky 

dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení, ktorých zriaďovateľom je 

Mesto Zlaté Moravce (mat. č. 3-11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Nakoľko je v roku 2020 predpoklad nenaplnenia príjmov rozpočtu 

mesta počas pretrvávania mimoriadnej situácie vyhlásenej v súvislosti s ochorením 

COVID-19 Mesto Zlaté Moravce pristupuje k opatreniam na zabezpečenie vyrovnanosti 

rozpočtu viazaním rozpočtových výdavkov v rozpočtoch svojich organizácií vo výške 

5%. Z tohto dôvodu je navrhnuté 5% viazanie rozpočtových výdavkov v rozpočtoch 

rozpočtových organizácií a zároveň navrhujeme financovanie neštátnych školských 

zariadení vo výške 88% z výšky dotácie poskytovanej školským zariadeniam v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, čím je splnená zákonná povinnosť mesta v rámci 

financovania týchto zariadení. 

Predmetom návrhu je aj  žiadosť ŠJ Robotnícka o navýšenie dotácie na vyplatenie 

odchodného v školskej jedálni vo výške 1.402 eur z dôvodu odchodu hlavnej kuchárky 

do starobného dôchodku. V prípade schválenia navrhovaného zvýšenia dotácie bude ich 

rozpočet vo výške 40.687 eur.  Predložený návrh bol prerokovaný a odporučený  

Komisiou školstva, kultúry a športu dňa 04.05.2020 a Finančnou komisiou dňa 

05.05.2020. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásil poslanec Petrovič, poslanec Cimmermann, poslankyňa Uhrinová, poslankyňa 

Ivanovičová.   

 

 

Poslanec Petrovič – uviedol, že v pôvodne schvaľovanom VZN bolo schválené 

financovanie neštátnych školských zariadení tiež vo výške 100%. Dodal, že vzhľadom na 
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súčasnú situáciu chápe dočasné zníženie príspevkov, len nerozumie prečo pri neštátnych 

zariadeniach je financovanie vo výške 88%, keď zariadeniam v pôsobnosti Mesta Zlaté 

Moravce sa znížil príspevok iba o 5%.  Podľa jeho názoru zníženie o 5% by malo byť aj 

pri neštátnych zariadeniach. Následne odprezentoval  výšku sumy dotácie na prevádzku 

a mzdy na žiaka na rok 2020, ktoré by mali byť v rámci jeho návrhu poskytované 

školským zariadeniam pre neštátneho zriaďovateľa - na žiaka školského klubu detí 

navrhuje čiastku 532,47€, na žiada zariadenia školského stravovania sumu 155,22€. 

Výška dotácie na dieťa materskej školy vo veku od troch rokov zostáva nezmenená.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený poslanecký návrh PaedDr. Petroviča  a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 10  (Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Pacalajová, Kukučková, Borčin, 

Halgaš, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 4 (Uhrinová, Ivanovičová, Holub, Balážová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  poslanecký 

návrh  bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

Primátor mesta odovzdal slovo poslancovi JUDr. Cimmermannovi. 

 

Poslanec Cimmeremann – sa opýtal, že aké sú výpadky z rozpočtu mesta Zlaté Moravce  

oproti schválenému plánu na rok 2020 a v akej výške boli výdavky súvisiace so 

zabezpečením ochranných pracovných pomôcok pre zamestnancov, ako aj plnením 

opatrení priestorov nariadených vládou SR, napr. dezinfekcia.  

 

Primátor mesta – uviedol, že ešte pred tým ako odovzdá slovo vedúcej ekonomického 

oddelenia Ing. Szobiovej, chce prítomných informovať o tom, že  Okresný úrad v Zlatých 

Moravciach si od nás vyžiadal podklady ohľadom nákladov spojených s pandémiou 

koronavírusu COVID-19. Na základe toho bol vypracovaný materiál, kde sú vyčíslené 

náklady súvisiace s pandémiou, ktoré boli doteraz uhradené z rozpočtu mesta. Tento 

materiál bude zaslaný na príslušné Ministerstvo, takže je možné, že vláda SR bude 

samosprávam náklady refundovať.  

  

Ing. Szobiová -  uviedla, že je veľmi ťažké predpokladať dopad tejto situácie na rozpočet 

Mesta, ale k dnešnému dátumu je už zrejmé, že výpadok podielových daní pre Mesto 

Zlaté Moravce je v rámci prognózy zverejnenej na stránke Ministerstva financií SR vo 

výške 331 784 €. Dodala, že čakajú na máj, ale celkovo od začiatku roka je výpadok 

podielových daní mínus 6% oproti avizovanému výnosu podielových daní na rok 2020, 

s ktorým sa rátalo aj v rozpočte mesta na rok 2020. Takže už teraz vieme, že máme 

rozpočet naplánovaný vo výdavkoch vyšší, ako budú reálne príjmy. Dodala, že ešte je 

otázne, ako dopadnú ostatné príjmy. Predpoklad je, že aj tieto budú nižšie, ako sú 

plánované v rozpočte, nakoľko platobná schopnosť u väčšiny obyvateľstva 

a podnikateľov nie je dobrá.   
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Primátor mesta odovzdal slovo poslankyni Uhrinovej.  

 

Poslankyňa Uhrinová – uviedla, že Ing. Szobiovej sa chcela tiež opýtať na % vyčíslenie 

výpadku podielových daní. Následne sa opýtala ohľadom nákladov spojených 

s pandémiou, či refundácia bude vo výške 100%.  

 

Primátor mesta – uviedol, že v súčasnej dobe nám nikto nevie zaručiť, či budú tieto 

náklady vôbec refundované a pokiaľ áno,  tak nikto nevie v akej výške. Teraz sa len 

zbierajú údaje zo všetkých samospráv. Následne dodal, že náklady nie sú konečné, 

nakoľko MŠ a ZŠ sa budú musieť pred otvorením dezinfikovať.  

 

Poslankyňa Uhrinová – uviedla, že sa jej nepáči, že príspevkovým organizáciám sa 

krátia príspevky v súvislosti s pandémiou aj napriek tomu, že ešte nevieme, či Mestu 

budú chýbať.   Napriek tomu tu máme ďalšie body, kde Mesto bude míňať neúmerne 

k súčasnej situácii. Dodala, že na iných veciach sa dá šetriť ako na príspevkových 

organizáciách,  školách a školských zariadeniach. Navrhla počkať na to, ako sa budú 

vyvíjať podielové dane, či štát bude refundovať náklady a až následne pristúpiť 

k rozhodnutiu, či viazať alebo neviazať finančné prostriedky týmto organizáciám. Pokiaľ 

bude štát refundovať náklady, tak aj Mesto by malo tieto náklady refundovať a nie, aby to 

zniesli školy a príspevkové organizácie mesta.   

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh v znení pozmeňujúceho návrhu, ktorý je premietaný k tomuto bodu 

rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 10   (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, 

Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 2 ( Uhrinová, Cimmermann) 

Zdržali sa: 1 (Balážová) 

Nehlasoval: 1 ( Ivanovičová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 13/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. ..... /2020, ktorým 

sa mení a dopĺňa VZN Mesta Zlaté Moravce č. 5/2019 o výške  príspevkov 

zákonných zástupcov detí a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto Zlaté Moravce (mat. č. 4 -

11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je na jeho 11. rokovanie predložená 

novelizácia VZN č. 5/2019, ktorá je doplnená o nový článok VII – Osobitné ustanovenia 
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súvisiace s krízovou situáciou spôsobenou ochorením COVID-19, ktorého podstatou je, 

že:  

a) Za mesiac, v ktorom školský klub detí, centrum voľného času a školská jedáleň malo 

prerušené vyučovanie alebo prevádzku z dôvodu prijatia preventívnych opatrení proti 

šíreniu ochorenia COVID-19, trvania mimoriadnej situácie, núdzového stavu alebo 

výnimočného stavu vyhláseného v súvislosti s ochorením COVID-19, a to počas celého 

kalendárneho mesiaca, výška príspevkov predstavuje 0,00 eur.  

b) Škola/mestský úrad vykoná zákonnému zástupcovi zúčtovanie ku koncu školského 

roka, najneskôr do 31.08.2020.  

Pôvodný článok VII sa označuje ako článok VIII Spoločné a záverečné ustanovenia. V 

článku VIII. sa dopĺňa nový odsek 4, ktorý znie:  

VZN Mesta Zlaté Moravce č..., ktorým sa mení a dopĺňa VZN Mesta ZM č. 5/2019 o 

určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné 

náklady. Ostatné ustanovenia VZN zostanú bezo zmeny. Prijatie uvedeného nariadenia 

bude mať vplyv na rozpočet mesta Zlaté Moravce – zníženie príjmov. Predložený návrh 

bol prerokovaný a odporučený  Komisiou školstva, kultúry a športu dňa 04.05.2020 a 

Finančnou komisiou dňa 05.05.2020. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Ivanovičová, poslankyňa Uhrinová.  

 

PaedDr. Klaudia Ivanovičová – uviedla, že vzhľadom na to, že s riaditeľom CVČ 

nebola zmena určenia výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť voľného 

času prerokovaná a pán riaditeľ má voči tomu výhrady, navrhuje stiahnutie čl. 5 z tohto 

VZN.  Tento článok odporúča stiahnuť a znova predložiť na prerokovanie Komisii 

školstva, kultúry a športu za účasti riaditeľa CVČ a až následne na júnovom 

zastupiteľstve by sa to predložilo na schválenie zastupiteľstvu.  

 

Primátor mesta -  skonštatoval, že daná záležitosť sa preberala aj na porade riaditeľov, 

kde pán riaditeľ bol prítomný, takže o tejto skutočnosti mal vedomosť. O tom, že to bolo 

prerokované na komisii bez prítomnosti pána riaditeľa to môže byť pravda.   

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár následne požiadal poslancov MsZ o hlasovanie 

za  predložený poslanecký návrh, a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 11   (Ivanovič, Šepták, Petrovič, Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, 

Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 1   (Cimmermann) 

Zdržali sa: 2  (Holub, Balážová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  poslanecký 

návrh  bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

Primátor mesta odovzdal slovo poslankyni Mgr. Uhrinovej. 

 

Poslankyňa Uhrinová -  uviedla svoje výhrady voči zvyšovaniu príspevku na čiastočnú 
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úhradu nákladov v materskej škole, ktorý budú musieť uhradiť rodičia detí. Na jednej 

strane Mesto rozhadzuje peniaze vo veľkom, odpúšťa niektoré veci, ale poplatky za deti 

sa rodičom zvyšujú, však tí čo platia nech platia viac. Nesúhlasí s týmto návrhom.  

 

S faktickou poznámkou sa prihlásil poslanec Petrovič a poslanec Cimmermann.  

 

Poslanec Petrovič – poukázal na to, že riaditeľky MŠ avizovali už dávnejšie, že by sa 

mal poplatok v MŠ zvýšiť a s tým súvisí aj dnes schválený návrh týkajúci sa účelového 

viazania týchto prostriedkov, ktoré  budú poukazované späť na zveľaďovanie MŠ vo 

výške 30% .   

Poslanec Cimmermann -  uviedol, že návrh nepodporí. Súhlasí s poslankyňou 

Uhrinovou a myslí si, že treba začať najskôr od seba. Na mestskom úrade a mestských 

podnikoch sa dá šetriť až potom sa môže žiadať od občanov, aby priplatili niečo naviac.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh v znení pozmeňujúceho návrhu, ktorý je premietaný k tomuto bodu 

rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 12   (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Balážová, Pacalajová, Kukučková, Borčin, 

Halgaš, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 2 ( Cimmermann, Uhrinová) 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 14/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. .../2020, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Zlaté Moravce č. 2/2018 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu mesta Zlaté Moravce (mat. č. 5 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Návrh VZN je predkladaný Mestskému zastupiteľstvu z 

nasledovných dôvodov:  

Na základe Uznesenia Vlády SR č. 111 zo dňa 11.03.2020 o mimoriadnej situácii v 

súvislosti s ochorením COVID-19 a s ohľadom na rozpočtovú zodpovednosť a 

nevyhnutnosť zabezpečiť vyrovnanosť rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020, 

financovanie nevyhnutných výdavkov spojených so zabezpečením ochrany zdravia na 

zamedzenie šírenia ochorenia COVID-19, ako aj obmedzením organizovania 

hromadných podujatí na základe rozhodnutia Úradu verejného zdravotníctva, navrhujeme 

počas vymedzeného obdobia neposkytovať dotácie z rozpočtu mesta na účely vymedzené 

vo VZN č. 2/2018.  

Finančné prostriedky, ktoré boli rozpočtované pre výdavky v oblasti dotácií, sú v návrhu 

na zmenu rozpočtu Mesta Zlaté Moravce rozpočtovým opatrením č. 5/2020 navrhnuté na 
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krytie výdavkov spojených so zabezpečením ochranných osobných prostriedkov proti 

koronavírusu. Ďalším dôvodom je zákaz hromadných verejných podujatí, reštriktívne 

opatrenia v súvislosti s pohybom a koncentráciou osôb v uzavretých priestoroch na 

základe opatrení vydaných Úradom verejného zdravotníctva SR pri ohrození verejného 

zdravia. Na základe toho navrhujeme, aby Mesto Zlaté Moravce počas obdobia 

mimoriadnej situácie v trvaní do minimálne 6 mesiacov po jej ukončení neposkytovalo 

dotácie z rozpočtu mesta.  Finančná komisia dňa 05.05.2020 návrh VZN prerokovala 

a odporučila schváliť.  

   

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Uhrinová a poslankyňa Eckhardtová.  

 

Poslankyňa Uhrinová – opýtala sa Ing. Szobiovej na výšku sumy dotácií, ktorá je 

schválená  v rozpočte mesta na rok 2020. Dodala, že v programe vidí  dve sumy OZ 

a nadáciám 5700 Eur a OZ 4800 Eur.  Aký je súčet súm, ktoré by boli určené na 

poskytnutie dotácií? 

 

Ing. Szobiová – potvrdila sumy, ktoré uviedla poslankyňa a doplnila, že okrem 

uvedených položiek v rozpočte mesta na rok 2020 bola zapracovaná aj podpora v oblasti 

vzdelávania vo výške 1500 Eur.  

 

Poslankyňa Uhrinová – opýtala sa, či táto suma bude v rozpočte naozaj chýbať? Ďalej 

poukázala na to, že komisia sociálna, zdravotná a bytová žiadala 3600 € a 2500€ 

zapracovať do rozpočtu na odovzdávanie cien pre najlepších zdravotníkov a sociálnych 

pracovníkov. Nemôže sa táto suma presunúť na poskytnutie dotácie?  Veď tie občianske 

združenia vykonávajú aj činnosť, ktorá nie je len v uzatvorených priestoroch.  

 

Ing. Szobiová -  uviedla, že o takomto návrhu nemá vedomosť. 

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Eckhardtová -  reagovala na príspevok 

poslankyne Uhrinovej, že komisia síce požadovala uvedené finančné prostriedky vo 

forme dotácií, ale v rozpočte mesta schválené neboli, čiže v rozpočte mesta nie je táto 

položka.   

 

Poslankyňa Uhrinová – reagovala, že informáciu má zo zápisnice komisie. 

 

Poslankyňa Eckhardtová -  uviedla, že komisia tieto finančné prostriedky požadovala, 

ale do rozpočtu mesta sa to nedostalo.  

 

Poslankyňa Uhrinová – uviedla, že sa len chcela informovať či nie je možné tieto 

finančné prostriedky použiť na poskytnutie dotácii. Ďalej sa spýtala či futbalovému klubu 

FC ViOn bola poskytnutá dotácia, ktorá bola schválená v rozpočte mesta vo výške 

30 000 € ? Podľa jej názoru by sa malo postupovať tak ako pri ostatných Občianskych 

združeniach a dotáciu vzhľadom na súčasnú situáciu neposkytnúť, nakoľko ide o dotáciu 

športu.  Ku všetkým by mal byť prístup rovnaký.  

 

Primátor mesta – reagoval, že členský príspevok bol schválený zastupiteľstvom.  

 

S faktickou poznámkou poslanec Šepták -  vyjadril výhradu voči vyjadreniam kolegov 
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poslancov ohľadom poskytovania dotácie FC ViON, ktoré sú zavádzajúce.  FC ViON je 

obchodnou akciovou spoločnosťou, Mesto Zlaté Moravce poskytuje dotáciu Požitavskej 

futbalovej akadémii, ktorá je neziskovou organizáciou. FC ViOn nedostáva od Mesta 

žiadny príspevok.  

 

S faktickou poznámkou poslanec Cimmermann – uviedol, že v tejto súvislosti ho 

napadlo opýtať sa, že ako to bude s hokejovým klubom, ktorý tiež dotujeme ako PFA. 

 

Primátor mesta – s HC Zlaté Moravce v súčasnej dobe rokujeme o veciach týkajúcich sa 

prevádzky zimného štadióna, vec je v štádiu riešenia.  

Poslankyňa Eckhardtová – uviedla, že k danej téme chce povedať toľko, že pokiaľ sa 

situácia zlepší a náklady spojené s pandémiou budú Mestu refundované, tak 

k poskytnutiu dotácií sa môže zastupiteľstvo vrátiť a uznesenie prehodnotiť. Toto sa týka 

všetkých návrhov, ktoré sú dnes prijaté z dôvodu pandémie. 

 

Poslankyňa Balážová -  uviedla, že sa stotožňuje s príspevkom poslankyne Uhrinovej. 

Poukázala na to, že výška sumy dotácií pre OZ, ktoré pracujú v oblasti kultúry a športu je 

v porovnaní s príspevkom pre PFA úplne smiešna suma. Uviedla, že napríklad v oblasti 

športu to bolo 3 300€ + 1500 € o ktorých môže rozhodnúť primátor, podobne to bolo aj 

pri kultúre. Dodala, že podporu PFA môžeme  nazvať ako členský príspevok, ale aj ako 

dotáciu. V minulosti okrem členského príspevku PFA bola pridelená aj dotácia vo výške 

1500€. Podľa jej názoru PFA v súčasnej dobe funguje tak isto ako ostatné OZ, takže 

príspevok by im mal byť tiež krátený. Uviedla, že Mesto požiadala o poskytnutie 

informácií, kedy Mesto vyplatilo príspevok PFA a odpoveď dostala, že 7.4.200 bolo 

poskytnutých 10 000€. V tomto čase už  bola pandémia vyhlásená a vzhľadom na 

súčasnú situáciu si myslí, že suma schválená pre PFA v rozpočte Mesta by sa mala 

prehodnotiť, lebo ľuďom tu zvyšujeme poplatky, školám príspevky, takže poskytnutie 

príspevku PFA v plnej výške by nebolo korektné.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 10 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, 

Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 3    (Uhrinová, Balážová, Cimmermann) 

Zdržali sa: 1   (Ivanovičová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 15/ 

Návrh  na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a 

podprogramov rozpočtovým opatrením č. 5/2020 (mat. č. 5 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  
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Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na rozpočtové 

opatrenie – presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky, povolené prekročenie a viazanie príjmov ako 

aj povolené prekročenie a viazanie výdavkov. Predmetom Rozpočtového  opatrenia  sú 

zmeny v nasledovných programoch -  3 Interné služby, 5 Bezpečnosť, 6 Životné 

prostredie, 7 Komunikácie a doprava, 8 Kultúra a šport, 9 Vzdelávanie a  10 Sociálne 

služby. Konkrétne zmeny v programoch sú uvedené v materiáli k tomuto bodu rokovania.    

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Eckhardtová.  

 

Ing. Eckhardtová, MPH – poukázala na to, že v prípade ak budú Mestu refundované 

náklady spojené s pandémiu, tak predložené rozpočtové opatrenie by sa malo tiež 

prehodnotiť, tak ako už spomínala aj v predchádzajúcich bodoch, kde prišlo ku kráteniu 

finančných prostriedkov z dôvodu súčasnej situácie. V rámci tohto rozpočtového 

opatrenia prichádza ku kráteniu finančných prostriedkov aj v Sociálnych službách, 

konkrétne zníženie položky určenej na prevádzku sociálneho taxíka. Dlhodobo sa 

bojovalo o zavedenie tejto služby pre našich starších občanov, preto by bola rada a 

navrhuje, aby táto služba bola v budúcnosti občanom opäť obnovená a poskytovaná.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  návrh 

poslankyne Eckhardtovej   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13  (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1  (Uhrinová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh uznesenia, ktorý bol premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, 

kto je : 

 

Za: 11 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš,  

Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3   (Cimmermann, Balážová, Uhrinová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  
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bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 16/ 

Návrh  na zmenu účelu použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu mesta 

a návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a 

podprogramov rozpočtovým opatrením č. 6/2020 (mat. č. 7 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je na schválenie predložená zmena účelu 

použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu mesta schválených Uznesením č. 

284/2020 na MZ dňa 30.01.2020 vo výške 475.615 eur nasledovne:  

-  vo výške 328.150 eur na splácanie istín z bankových úverov  

- vo výške 7.465 eur na splácanie finančného prenájmu (leasing)  

- vo výške 30.000 eur na financovanie vypracovania projektových dokumentácií k 

plánovaným investíciám mesta v roku 2020  

- vo výške 35.000 eur na financovanie modernizácie verejného osvetlenia v meste 

Zlaté Moravce  

- vo výške 16.500 eur na spolufinancovanie projektu prevencie kriminality 

„Rozšírenia kamerového systému v Zlatých Moravciach 2019“  

- vo výške 15.000 eur na financovanie vybudovania striešky v Kultúrnom dome 

Chyzerovce  

- vo výške 43.500 eur na financovanie modernizácie dopravného prostriedku 

kompaktora na hutnenie komunálneho odpadu na skládke odpadov  

Mestskému  zastupiteľstvu je tiež predložená aj s tým súvisiaca zmena Rozpočtu Mesta 

Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením 

č. 6/2020.  

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Ivanovičová.  

 

Poslankyňa Ivanovičová-  uviedla, že má výhrady voči programu 6 Životné prostredie, 

ktoré rieši zakúpenie prostriedku kompaktora na hutnenie komunálneho odpadu vo výške 

43,500 €. Dodala, že uvedený stroj Mesto malo najskôr dlhodobo v prenájme, potom ho 

Mesto odkúpilo a splácalo a teraz keď je už náš sa nám pokazil. Ona osobne je skôr za 

nákup nového kompaktora  cez úver a nie investovať nemalé finančné prostriedky do 

opravy nie už najmladšieho stroja, ktorý sa nám môže vzhľadom k veku pokaziť 

v najbližšej budúcnosti opakovane.  

 

Korista Ján, poverený riadením TsmZM – uviedol, že kompaktor je stroj, ktorý má 30 

ton a používa sa na zhutnenie skládky. Čím dlhšie budú čakať na opravu  tým viac 

prichádza Mesto o finančné prostriedky. V súčasnej dobe majú za 5 tisíc eur na jeden 

mesiac zapožičaný buldozér. Poukázal, že opravou uvedeného stroja sa na Slovensku 

zaoberajú len dve firmy – Norvid a Redox. Firma Norvid dala síce cenovú ponuku na 

opravu o 1000 € výhodnejšiu ako firma Redox, ale dodacia lehota je až do 3 mesiacov. 

Následne zdôvodnil, prečo potrebujú kompaktor čo najskôr opraviť. V súčasnej dobe sa 
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odpad nezhutňuje, len roztláča a skládka sa tým pádom rýchlejšie navyšuje a zapĺňa. 

Potrebujú čo najskôr opraviť tento zhutňovací stroj, aby odpad čo najviac utláčali, nech 

nám skládka čo najdlhšie vydrží. Dodal, že on je aj za kúpu nového stroja, ale stojí 

360 000 € a kým by sa to vysúťažilo a obstaralo prešiel by pol rok až rok. V tomto čase 

a teraz potrebujú rýchlo opraviť súčasný kompaktor a potom v najbližšej budúcnosti sa 

už môže pracovať na obstaraní nového stroja. Prítomných informoval, že súčasný 

kompaktor je rok výroby 2003 a obstarávacia cena v roku 2016 bola 95 000 € bez DPH 

na splátky, pričom posledná splátka bola vo februári 2018. Myslí si, že do opravy  sa ešte 

oplatí investovať pokiaľ sa nedorieši kúpa nového kompaktora, lebo bez neho Mesto 

prichádza o veľké finančné prostriedky a zvyšuje sa objem miestnej skládky.  

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Balážová – uviedla, že s kompaktorom má tiež 

problém, ale hovorila s pánom Koristom keď išli materiály do Finančnej komisii a po 

jeho vysvetlení si myslí, že momentálne tento návrh je potrebné schváliť, lebo pokiaľ by 

sa obstaral nový kompaktor, tak by sme mali polovicu skládky plnú.  

 

Poslankyňa Eckhardtová -  uviedla, že na Finančnej komisii mala problém 

s financovaním uvedenej položky vzhľadom k tomu, že sa jedná iba o jednu súčiastku. 

Súhlasí s tým, že ten stroj potrebujeme a je ho potrebné čo najskôr ho opraviť, ale napriek 

tomu by zvažovala nad alternatívou, ktorú spomínala pani poslankyňa Ivanovičová 

a v budúcnosti treba uvažovať nad zakúpením nového stroja, lebo ak nám dnes vypadla 

prevodovka nabudúce to môže byť niečo iné, potom zase niečo zakaždým v hodnote 

50 000€. Takto by sme za  servis mohli platiť oveľa viac, ako keby sa zobral úver na 

nákup nového stroja a myslí si, že Technické služby v rámci podnikateľskej činnosti by 

mali vytvoriť toľko finančných prostriedkov, aby to vystačilo na splácanie úveru.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že kúpou nového kompaktora sa môžeme v budúcnosti 

zaoberať, voči takémuto návrhu nemá výhrady. Pokiaľ bude zo strany poslancov záujem 

môžu sa pripraviť podklady do konca roka tak, aby sa budúci rok mohla riešiť táto 

záležitosť v zmysle návrhu. Podotkol, že pokiaľ sa však teraz opraví súčasný kompaktor, 

bude mať potom určite vyššiu zostatkovú hodnotu ako teraz nefunkčný a vhodný len do 

šrotu.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 ( Eckhardtová ) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 
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K bodu 17/ 

Návrh  na viazanie rozpočtových prostriedkov v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na 

rok 2020 vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 7/2020 

(mat. č. 8 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na viazanie 

rozpočtovaných prostriedkov na rok 2020 - bežných výdavkov s platnosťou od mesiaca 

máj 2020 v termíne do naplnenia príjmov. Predmetom  rozpočtového opatrenia č. 7/2020 

je:    

- Viazanie rozpočtovaných bežných výdavkov vo všetkých rozpočtovaných 

kapitolách programov a podprogramov na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej 

klasifikácie rozpočtovej klasifikácie vo výške 10 % . 

- Viazanie rozpočtovaných bežných výdavkov (dotácie) pre rozpočtové organizácie 

zriadené mestom v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 ako aj v 

rozpočtoch rozpočtových organizácií zriadených mestom vo výške 5%. 

- Viazanie rozpočtovaných bežných výdavkov (príspevku) pre príspevkové 

organizácie zriadené mestom v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 ako aj 

v rozpočtoch príspevkových organizácií zriadených mestom  vo výške 5%. 

 

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Ivanovičová.  

 

Poslankyňa Ivanovičová -  uviedla výhrady voči viazaniu výdavkov v rozpočtových 

organizáciách nakoľko všetky organizácie Mesta majú vyššie výdavky súvisiace 

s pandémiou, či už je to dezinfekcia priestorov, nákup ochranných pracovných pomôcok 

atď.  Dodala, že rozpočty rozpočtovým organizáciám boli krátené už pri samotnej tvorbe 

rozpočtu mesta na rok 2020 a teraz im máme krátiť rozpočet ešte o ďalšie finančné 

prostriedky? Podľa jej názoru by sa s viazaním finančných prostriedkov malo počkať 

a situáciu riešiť po vyhodnotení prvého polroku.  

 

Primátor mesta -  upozornil, že v návrhu sa jedná o viazanie finančných prostriedkov, 

nie o krátenie. Dodal, že čo sa týka zariadení bez právnej subjektivity t.j. MŠ, CVČ, tak 

Mesto má zabezpečenú firmu, ktorá túto dezinfekciu vykoná, čiže dezinfekciu a jej 

financovanie zabezpečíme v týchto zariadeniach. Príspevkové organizácie so samostatne 

právnou subjektivitou si budú tieto náklady hradiť z vlastných rozpočtov.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 12 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 1    (Ivanovičová) 

Zdržali sa: 1     (Uhrinová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 
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Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 18/ 

Návrh na zvýšenie úverového rámca kontokorentného úveru a návrh na zmenu 

Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a podprogramov 

rozpočtovým opatrením č. 8/2020 (mat. č. 9 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

Mgr. Švajčíková –  Predložený je  návrh na zvýšenie úverového rámca kontokorentného 

úveru formou debetného limitu na bežnom účte z 350.000 eur na 700.000 eur na 

vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami bežného rozpočtu Mesta 

Zlaté Moravce v priebehu rozpočtového roka z dôvodu súčasnej mimoriadnej situácie, 

ktorú vyhlásila Vláda Slovenskej republiky počas pandémie ochorenia COVID-19. V 

rozpočtovom roku 2020 je na základe prepočtov Rady pre rozpočtovú zodpovednosť 

predpoklad nižšieho príjmu dane z príjmu a následne budú obciam poukazované nižšie 

podielové dane o 7-10%. 

Mestské zastupiteľstvo predloženým uznesením schvaľuje aj zabezpečenie 

kontokorentného úveru vlastnou bianko zmenkou mesta  a tiež s tým súvisiacu zmenu 

Rozpočtu mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a podprogramov 

rozpočtovým opatrením č. 8/2020. 

Hlavná kontrolórka mesta dala kladné stanovisko k splneniu podmienok na prevzatie 

krátkodobého kontokorentného úveru. 

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Pacalajová, Kukučková, 

Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 1 (Balážová) 

Zdržali sa: 0     

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 19/ 

Návrh na financovanie investičných akcií mesta a spolufinancovanie projektov z 

fondov EÚ z prevzatého úveru a návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce 
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rozpočtovým opatrením č. 9/2020 (mat. č. 10 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Predložený je návrh na financovanie investičných akcií mesta v roku 

2020, ako aj na spolufinancovanie schválených projektov z prevzatého úveru 

schváleného Uznesením MZ č. 285/2020 vo výške 1.500.000 eur s tým, že úver bol 

prevzatý aj na iné investičné akcie schválené mestským zastupiteľstvom.     

Na základe tohto predkladáme financovanie a zaradenie do rozpočtu mesta na rok 2020 

nasledovné investičné akcie: 

 Rekonštrukcia miestnej komunikácie Ul. Slovenskej armády (kanalizačné vpuste)  

 Rekonštrukcia kanalizácie a sociálnych zariadení v budove mestského úradu 

 Štúdia uskutočniteľnosti k projektu Moderné technológie v meste Zlaté Moravce 

 Multifunkčné športové ihrisko pri ZŠ Pribinova 

 Spolufinancovanie projektu z prevzatého investičného úveru: Revitalizácia parku 

Janka Kráľa Zlaté Moravce 

Mestskému zastupiteľstvu je predložená aj s tým súvisiaca zmena Rozpočtu Mesta Zlaté 

Moravce na rok 2020 vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 

9/2020.  Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila 

schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – uviedol, že štúdia uskutočniteľnosti k  projektu 

Moderné technológie v meste Zlaté Moravce sa zatiaľ nebude realizovať, pokiaľ nebudú 

známe podmienky nového projektu, ktorý bude samozrejme predložený v prípade 

potreby na schválenie Mestskému zastupiteľstvu. Pokiaľ ten projekt nebude uskutočnený 

tak finančné prostriedky budú rozpočtovým opatrením presunuté podľa potreby.  

 

Primátor mesta – informoval prítomných ohľadom  projektu - Revitalizácia parku Janka 

Kráľa Zlaté Moravce. Pri revitalizácii tohto parku bola na nádvorí objavená studňa, ktorú 

na základe pokynov Pamiatkového úradu musíme  zrevitalizovať a zachovať  ako 

kultúrnu pamiatku. Na základe tejto skutočnosti sme museli dať dopracovať projekt aj na 

túto studňu.   

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa Ivanovičová a poslankyňa Balážová.  

 

Poslankyňa Ivanovičová – poukázala na to, že okrem studne sa vyskytol  problém, a to  

kanalizačné vpuste sú narušené stromom, ktorého konáre idú do kanalizácie, a to bude 

stáť tiež nemalé finančné prostriedky, takže aby sa s tým rátalo.  

 

Poslankyňa Balážová -  uviedla, že by potrebovala objasniť zopár údajov ohľadom 

rekonštrukcie miestnej komunikácie Ul. Slovenskej armády. V dôvodovej správe je 

uvedené, že  I., II., III. etapa je vyčíslená v celkovej sume 170 766 €. V roku 2018 bola 

realizovaná a uhradená I. etapa a v roku 2019 bola realizovaná a uhradená II. etapa. 

V roku 2020 sa plánuje dokončiť III. etapa vo výške 77 772 €. Táto etapa sa nemôže 

dokončiť, nakoľko chýbajú na uvedenej komunikácií kanalizačné vpuste.  

K danej veci uviedla, že keď bol hotový projekt, tak ho bola pozrieť a kritizovala to, že 

tam nie sú aj tie vpuste. Na uvedenú pripomienku jej vtedy Ing. Bacigálová povedala, že 

projekt na vpuste nám firma vyhotoví grátis. Ju však zaujali tie sumy, konkrétne čiastka 
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77 772 €, ktorá bude potrebná na dokončenie ďalšej časti, ale nikto tu neuviedol, že 

30.10.2019 bol podpísaný dodatok k tejto zmluve kde sú vlastne navýšené ceny za 

jednotlivé etapy, dokonca aj za I. etapu, ktorá bola hotová v roku 2018. Po zrátaní súm za 

všetky tri etapy jej vychádza navýšenie sumy vo výške 30 000 €, tak nerozumie, prečo 

teraz máme predložený tento materiál, keď už je platný spomínaný dodatok k zmluve. 

Dodala, v rámci toho, že to bolo navýšené nemohli tam byť už zahrnuté aj tie kanalizačné 

vpuste? Takto sa jej to zdá naozaj predražené. Okrem toho sa chce spýtať, či kanalizačné 

vpuste sa budú robiť len v rámci III. etapy? Pri tých dvoch etapách sa urobili ako? Vôbec 

jej nesedia tieto údaje, preto žiada o vysvetlenie.  

 

Primátor mesta -  odovzdal slovo Ing. Bacigálovej, vedúcej oddelenia investičnej 

výstavby a hospodárskej činnosti.   

 

Ing. Bacigálová – uviedla, že ako spomínala pani poslankyňa Balážová kanalizačné 

vpuste sa prehodnocovali hneď v začiatku projektu. Navrhnuté boli v pôvodnom projekte 

iba dve a to v II. etape projektu. Teraz keď sa realizuje III. etapa, projekt znovu 

prehodnotili. Vpuste v rámci III. etapy v pôvodnom projekte neboli. Dodatok  k zmluve 

sa robil kvôli tomu, že pôvodný projekt pojednával iba o telese cesty. Vjazdy 

a obrubníky, ktoré sa realizovali boli všetko veci navyše, mimo projektu, a preto bolo 

potrebné spraviť spomínaný dodatok k zmluve. Pôvodný projekt nerátal s vybudovaním 

vjazdov, ktoré sa realizovali aj v I. etape. Až pri realizácii projektu sa zistilo, že je  

potrebné ich spraviť, nakoľko by to nesedelo výškovo s telesom cesty. Takisto 

v pôvodnom projekte nebola zahrnutá ani realizácia tej slepej ulice, ktorá nadväzuje na 

Ul. Slovenskej armády.  

 

Poslankyňa Balážová – reagovala, že v predloženom materiáli by mala byť uvedená 

aktuálna cena v zmysle podpísaného dodatku, na toto skôr apeluje a tiež či sa dá vôbec 

spätne navýšiť a doplatiť práce, tak to je otázne. Nemyslí si, že to je zákonné. Chce 

vedieť, prečo tam nie sú aktuálne údaje a kto je za to zodpovedný.  

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Ivanovičová – uviedla, že do II.etapy bol určite 

zahrnutý vjazd, prepojenie slepej ulice. Uvedené iniciovala ona, nakoľko bola oslovená 

občanmi z tejto  ulice,  ktorá bola v zlom stave, boli tam naozaj veľké diery.    

 

Primátor mesta -  odovzdal slovo poslankyni Balážovej, ktorá sa prihlásila o slovo  

s tým, že vysvetlenie na jej dotazy dostane písomne.   

 

Poslankyňa Balážová -  reagovala na príspevok poslankyne Ivanovičovej, že aj za ňou 

boli občania tejto ulice a realizácia bola zahrnutá v rámci II. etapy aj na jej podnet. 

Súhlasila s tým, pretože keby sa to vtedy nespravilo, nemalo by to logiku.  Len jej to 

príde smiešne, že v rámci II. etapy kedy sa realizovala táto ulica, bolo navýšenie len 

o 3000€, pričom I. etapa bola navýšená o 5000€ a III. Etapa o 24 000€.  Preto apeluje na 

to, aby sa uvádzali aktuálne údaje a chce  teda písomné vysvetlenie. 

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Eckhardtová -  uviedla, že z uvedených 

informácií je trošku zmätená. Spomínané sú tu vysoké sumy, pričom hovoríme 

o rozpočtových úpravách vo výške 27 500€ za všetky štyri akcie. Preto ju zaujíma, že akú 

sumu budú predstavovať tie kanalizačné vpuste na ulici Slovenskej armády a ešte, že aká  

suma zahŕňa rekonštrukcia kanalizácie Mestského úradu, keďže v materiáli nie sú 
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uvedené konkrétne sumy pri týchto dvoch rekonštrukciách, hovorí sa len o celkovej 

zmene rozpočtu už v spomínanej výške 27 500€. Revitalizácia parku Janka Kráľa je 

9 200€ a ihrisko pri ZŠ Pribinova 2150 € a pani poslankyňa Balážová spomína nejakých 

30 000€.   

 

Primátor mesta -  vyzval Ing. Szobiovú, aby reagovala na príspevok poslankyne 

Eckhardtovej.  

 

Ing. Szobiová uviedla -  k danej veci môže povedať toľko, že v predkladaných 

materiáloch sa nezvyknú uvádzať čísla pokiaľ sú akcie pred vysúťažením. Uvádzajú sa 

len sumy, ktoré sú po verejnom obstarávaní. Suma 27 500€ znamená to, že sa z tej 

položky kde boli tie komunikácie presúva na inú položku, pretože pri prijatí úveru 

a tvorbe rozpočtu bol celý príjem z úveru, bol súčasťou príjmovej aj výdavkovej časti. To 

znamená, že niekde sa to dalo a teraz to potrebujeme odtiaľ presunúť. Čo sa týka 

kanalizačných vpustí, tak tie sú navrhované ako samostatná časť z toho úveru , nie sú 

súčasťou cien, na ktoré boli uzatvorené zmluvy aj v rámci toho dodatku. Je to vlastne 

ďalšia vec, ktorá nebola ešte vysúťažená.  

 

Primátor mesta – uviedol, že ide asi o 5 kanalizačných vpustí. 

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Eckhardtová -   uviedla, že len na upresnenie 

chce vedieť či tých 27 500€ vystačí na financovanie všetkých štyroch položiek, ktoré sú 

predložené v návrhu.  

 

 Ing. Szobiová -  potvrdila jej slová.  

 

Poslankyňa Eckhardtová – uviedla, že reagovala len na príspevok poslankyne 

Balážovej, ktorá tu spomínala rozdiel 33 000€.  Vie, že rozdiel medzi II. a III. Etapou, ale 

tam máme III. Etapu vo výške 77 772€, ktorú ešte len budeme financovať, aspoň tak 

predpokladá. To nemá súvis s týmto rozpočtovým opatrením, lebo to je vysúťažené a toto 

je mimo toho.  

 

Poslankyňa Balážová -  uviedla, že podľa podpísaného dodatku už to nie je 77 772€, 

a preto by chcela vedieť, že prečo sa zmenili tie sumy. III. etapa podľa podpísaného 

dodatku dňa 30.10. 2019 je 96 825€. O tomto hovorila, že pôvodná rámcová zmluva na 

pôvodné etapy v porovnaní s podpísaným dodatkom dňa 30.10.2019, tak tam sú tie sumy 

zvýšené a zvýšené sú ešte aj za I. etapu, ktorá už bola hotová. Toto jej nie je jasné 

a myslela si, že keď sa už navyšovalo, tak sú tam zahrnuté tie vpuste, ale teraz sa 

dozvedá, že ešte to nie sú tie vpuste a znova sa to bude navyšovať. A keď si porovná 

cenu za II. etapu kde bola zahrnutá aj tá spojovacia ulica tak tomu nerozumie. Toto by 

chcela, aby jej bolo písomne vysvetlené.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že na jej dotazy bude písomne zodpovedané.  

 

Poslankyňa Eckhardtová –  uviedla, že pokiaľ je to tak, chce, aby bol upravený materiál 

o aktuálne sumy. Keď už je urobený dodatok a je tam stanovené zhodnotenie diela na 

túto ulicu úplne iná suma a možno aj III. etapa bude v inej sume, ako je predkladaná 

suma 77 772€, možno by bolo potrebné opraviť materiál a dopracovať tam tie sumy, 

ktoré sú aktuálne.  
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Primátor mesta – reagoval na príspevok poslankyne Eckhardtovej, že zatiaľ neprebehla 

súťaž na tie kanalizačné vpuste.  

 

Poslankyňa Eckhardtová –  uviedla, že pani poslankyňa Balážová hovorí, že tým 

dodatkom z októbra 2019 bola navýšená III. etapa na 96 825€ a v materiáli máme 

uvedenú sumu 77 772€ ,čo podľa nej už nie je aktuálne.  

 

Primátor mesta – skonštatoval, že materiál bude opravený. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 11 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Pacalajová, Kukučková, 

Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ďurčeková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2       (Balážová,  Eckhardtová) 

Nehlasoval: 1     (Ivanovičová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 20/ 

Návrh na zverenie nehnuteľného majetku mesta „Rekonštrukcia elektroinštalácie 

ZUŠ Zlaté Moravce“ do správy rozpočtovej organizácie mesta Základná umelecká 

škola, Janka Kráľa č. 4, Zlaté Moravce (mat. č. 11 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Predmetný návrh je predkladaný mestskému zastupiteľstvu na 

schválenie z dôvodu, že je potrebné zabezpečiť správu  vykonaného technického 

zhodnotenia „Rekonštrukcia elektroinštalácie ZUŠ Zlaté Moravce“ na majetku mesta, 

ktorý je v správe rozpočtovej organizácie Základná umelecká škola. Z dôvodu 

účelnejšieho a efektívnejšieho hospodárenia a nakladania s týmto majetkom sa navrhuje 

vykonané technické zhodnotenie zveriť do správy ZUŠ v Zlatých Moravciach, ktorá ako 

správca tohto majetku, bude majetok spravovať, udržiavať, prevádzkovať a zverený 

majetok bude ako správca viesť v účtovníctve a odpisovať. Majetok bude zverený 

písomnou formou Protokolu o odovzdaní a prevzatí majetku do správy s účinnosťou od 

01. 06. 2020.  

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  
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predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, Borčin, 

Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovala: 1 (Kukučková) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 21/ 

Návrh na zverenie nehnuteľného majetku mesta „Verejné osvetlenie IBV Mlynský 

potok II. etapa“ do správy príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté 

Moravce, Bernolákova 59, Zlaté Moravce (mat. č. 12 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Predmetný návrh je predkladaný z dôvodu, že je potrebné 

zabezpečiť správu  a prevádzkovanie novovybudovaného verejného osvetlenia pre IBV 

Mlynský potok príspevkovou organizáciou Technické služby mesta Zlaté Moravce, ktoré 

majú v základnom predmete činnosti v zmysle zriaďovacej listiny prevádzkovanie, 

opravu a údržbu verejného osvetlenia. 

V zmysle Zásad  hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Zlaté Moravce Mestské 

zastupiteľstvo vždy rozhoduje o zverení nehnuteľného majetku mesta do správy 

rozpočtových a príspevkových organizácií, ktorých je zriaďovateľom. Technické služby 

mesta Zlaté Moravce, ako správca tohto majetku, budú majetok spravovať, 

udržiavať, prevádzkovať a zverený majetok budú ako správca viesť v účtovníctve 

a odpisovať. Majetok bude zverený písomnou formou Protokolu o odovzdaní a prevzatí 

majetku do správy s účinnosťou od 01. 06. 2020.  

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Ivanovičová. 

 

Poslankyňa Ivanovičová uviedla -  je rada, že keď nám súkromné firmy takto vybudujú  

osvetlenie, ale chcela by požiadať oddelenie investičnej výstavby a hospodárskej 

činnosti, aby  vždy dohliadlo, nech sú namontované úsporné svietidlá, aby sa šetrilo 

energiami.  

 

S faktickou poznámkou poslanec Borčin -  reagoval na príspevok poslankyne 

Ivanovičovej, že nie je možné developéra, ktorý buduje osvetlenie na vlastné náklady 

nejako orientovať, či už sa to týka materiálov alebo cien. V prvom rade sa treba pozrieť 

na to, že Mesto za 1€ získava vybudovanú infraštruktúru – či už cesty, chodník, alebo 

osvetlenia do svojej správy.   
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Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, Borčin, 

Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Kukučková) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 22/ 

Návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného 

programu Kvalita životného prostredia zameranú na vodozádržné opatrenia v 

urbanizovanej krajine (v intraviláne obcí) na projekt : „Vodozádržné opatrenia v 

meste Zlaté Moravce II. – časť Nemocnica.“ (mat. č. 13 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Predmetný návrh je predložený z dôvodu, že Mesto Zlaté Moravce 

sa uchádza o dotáciu z Operačného programu kvalita životného prostredia na uvedený 

projekt. Lokalita navrhovaných vodozádržných opatrení v tomto už podanom projekte sa 

nachádza v areáli Nemocnice v Zlatých Moravciach v severnej časti. V rámci projektu 

pôjde o výmenu poškodenej nepriepustnej asfalto-betónovej plochy za nový priepustný 

povrch zo zatrávňovacej dlažby. Celé riešené územie má rovinatý terén a je tvorené 

existujúcou spevnenou plochou, ktorá bude vybúraná s celou konštrukčnou skladbou 

a nahradená novou konštrukciou. V daždivom počasí dochádza k hromadeniu dažďových 

vôd na spevnenej ploche a nedochádza k jej vsakovaniu, nakoľko spevnená plocha je 

poprepadávaná a je nepriepustná.  

Maximálna miera podpory uvedeného projektu formou NFP je 95% z oprávnených 

nákladov projektu pri dodržaní podmienky minimálneho 5% spolufinancovania zo strany 

žiadateľa z oprávnených nákladov projektu.  

Celkové oprávnené výdavky projektu :                         194 467,48 EUR 

Nenávratný finančný príspevok :                                   184 744,11 EUR 

Rozdiel – spolufinancovanie minimálne vo výške :          9 723,37 EUR  

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, Borčin, 
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Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová, Kukučková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  zobratý na vedomie.  

 

 

K bodu /- doplnený bod viceprimátora 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Potraviny – hrubý tovar pre Školské 

jedálne pri Materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Zlaté Moravce“ 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mesto Zlaté Moravce má od roku 2018 uzatvorenú rámcovú zmluvu 

na dodanie potravín – hrubého tovaru pre Školské jedálne pri Materských školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Zlaté Moravce,  ktorej končí platnosť v mesiaci 

Máj/2020. Navrhujeme uzatvorenie  rámcovej zmluvy na – 2 roky a verejné obstarávanie 

realizovať podľa § 117 zákona o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

  

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 23/  - stiahnutý bod rokovania 

Návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Úradu 

podpredsedu vlády pre investície a informatizáciu na projekt „Moderné technológie 

v meste Zlaté Moravce„ (mat. č. 14 -11MZ-2020) 
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K bodu 24 / stiahnutý bod rokovania 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného 

obstarávania k predmetu zákazky : “Moderné technológie v meste Zlaté Moravce“ 

(mat. č. 15 -11MZ-2020) 

 

K bodu 25/ 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného 

obstarávania k predmetu zákazky : „Obnova a rekonštrukcia Kaštieľa 

Migazziovcov v Zlatých Moravciach“ (mat. č. 16 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestské zastupiteľstvo na svojom   8. zasadnutí schválilo  Návrh na 

predloženie Žiadosti o dotáciu z rozpočtovej kapitoly Ministerstva kultúry Slovenskej 

republiky na projekt „Obnova a rekonštrukcia Kaštieľa Migazziovcov v Zlatých 

Moravciach“, ktorého cieľom  je modernizácia a rekonštrukcia národnej kultúrnej 

pamiatky. 

Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na vyhlásenie verejného obstarávania 

a zabezpečenie procesu verejného obstarávania k predmetu zákazky „Obnova 

a rekonštrukcia kaštieľa Migazziovcov v Zlatých Moravciach“, ktoré vyhlási Mesto Zlaté 

Moravce ako verejný obstarávateľ a výsledkom ktorého bude uzavretie  zmluvy o dielo,  

ktorá nadobúda platnosť dňom podpisu štatutárnymi zástupcami obidvoch zmluvných 

strán a  účinnosť až po schválení žiadosti o poskytnutie dotácie, prípadne NFP, procesu 

verejného obstarávania a zverejnení zmluvy, dňom nasledujúcim po dni jej zverejnenia v 

súlade s ustanovením § 47a ods. 1 zákona č. 40/1964 Z.z. Občianskeho zákonníka, príp. 

na webovej stránke objednávateľa. 

Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 26/ 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania na „Príležitostné spoločné verejné 

obstarávanie zemného plynu – Regionálne združenie miest a obcí – Požitavský 
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región“ a „Stravné a darčekové poukážky“ (mat. č. 17 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mesto Zlaté Moravce má od roku 2018 do roku 2020 uzatvorenú 

zmluvu na zabezpečenie stravovania prostredníctvom jedálnych kupónov, e-jedálnych 

kupónov, sociálnych kupónov a darčekových kupónov.  Na také isté obdobie je 

uzatvorená aj Zmluva o dodávke plynu na 11 odberných miest . V roku 2020 je potrebné 

uzatvoriť nové zmluvy a z uvedeného dôvodu  je  Mestskému zastupiteľstvu predložený  

na schválenie návrh na :  

 vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného obstarávania 

k predmetu zákazky „Príležitostné spoločné verejné obstarávanie zemného plynu 

– Regionálne združenie miest a obcí – Požitavský región“, ktoré vyhlási Mesto 

Zlaté Moravce ako verejný obstarávateľ a výsledkom ktorého bude uzavretie 

príslušnej zmluvy ako výsledok procesu verejného obstarávania 

 vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného obstarávania 

k predmetu zákazky „Stravné a darčekové poukážky“, ktoré vyhlási Mesto Zlaté 

Moravce ako verejný obstarávateľ a výsledkom ktorého bude uzavretie príslušnej 

zmluvy ako výsledok procesu verejného obstarávania 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 27/ 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania na  výstavbu “Prílepy - Kanalizácia” 

(mat. č. 18 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu bol  na jeho 10. rokovanie predložený 

materiál týkajúci sa schválenia investičného zámeru výstavby vodnej stavby a to 

kanalizácie v mestskej časti Prílepy, ktoré sa konalo dňa 30.01.2020 a tento investičný 

zámer bol mestským zastupiteľstvom schválený. 

Na základe uvedeného je potrebné schváliť vyhlásenie verejného obstarávania na 



 

33 

 

predmet zákazky – „Kanalizácia - Prílepy“, ktorej výsledkom bude Zmluva o dielo na 

výstavbu tejto vodnej stavby.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár –  pre vysvetlenie uviedol, že musí byť začatý proces 

verejného obstarávania, aby sme v procese verejného obstarávania, ktoré pravdepodobne 

bude trvať do konca roka, mohli v októbri podať projekt so žiadosťou o NFP na 

Environmentálny fond.  Následne otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

 

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

Primátor mesta v súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva 

v Zlatých Moravciach vyhlásil po 2 hodinách rokovania 10-minútovú prestávku.  

  

 

K bodu 28/ 

Návrh na schválenie strategického dokumentu – Koncepcia rozvoja športu mesta 

Zlaté Moravce na roky 2020-2025 (mat. č. 19 -11MZ-2020)) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  V roku 2019 bola Najvyšším kontrolným úradom Slovenskej 

republiky vykonaná kontrola Mesta Zlaté Moravce  zameraná na systém podpory 

subjektov verejnej správy v oblasti všeobecne prospešných a verejnoprospešných služieb 

a účelov v regióne. 

V rámci vykonanej kontroly bolo Najvyšším kontrolným úradom zistené, že Mesto Zlaté 

Moravce nemá vypracovaný strategický dokument -  Koncepciu rozvoja športu. 

Na základe uvedeného zistenia, ako aj s poukazom na skutočnosť, že  oblasť športu 

v meste Zlaté Moravce sa javí byť prioritnou oblasťou podpory v rámci poskytovania 

dotácii z rozpočtu mesta, Mesto Zlaté Moravce predkladá návrh Koncepcie rozvoja 

športu mesta Zlaté Moravce na roky 2020-2025, ktorú v prípade schválenia mestským 

zastupiteľstvom, je potrebné Najvyššiemu kontrolnému úradu Slovenskej republiky 

predložiť v termíne do 30.06.2020 ako informáciu o splnených opatrení uložených 

kontrolným orgánom. 
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Predložený návrh bol prerokovaný a odporučený  Komisiou školstva, kultúry a športu 

dňa 04.05.2020 a Finančnou komisiou dňa 05.05.2020. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 29/ 

Návrh na schválenie zmluvy o dielo na predmet zákazky „Miestna komunikácia na 

Družstevnej ulici“ (mat. č. 20 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Na základe výsledku procesu verejného obstarávania s predmetom 

zákazky „Miestna komunikácia na Družstevnej ulici“ bola predložená cenová ponuka od 

víťazného uchádzača - ViOn a.s..  Z uvedeného dôvodu je  mestskému zastupiteľstvu na 

schválenie predložený  návrh na uzatvorenie Zmluvy o dielo medzi Mestom Zlaté 

Moravce ako objednávateľom a spol. ViOn a.s. ako zhotoviteľom, predmetom ktorej je 

vybudovanie diela „Miestna komunikácia na Družstevnej ulici“ vo výške 197.893,03 Eur 

s DPH. Finančná komisia dňa 05.05.2020  predložený návrh prerokovala a odporučila 

schváliť. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa MVDr. Balážová. 

 

Poslankyňa Balážová – uviedla, že suma sa jej zdá neuveriteľne vysoká vzhľadom jej 

dĺžke. Podľa jej názoru uzavretá dohoda je pre Mesto nevýhodná, ale chcela by sa spýtať 

ohľadom tejto dohody s firmou HASS, že či firma dodrží podmienky a zaplatí 1/3 

nákladov nad sumu 68 703€, lebo o tom tam nie sú uvedené informácie. Takže chcela by 

vedieť, či táto dohoda platí a akým spôsobom bude firma refundovať 1/3 nákladov na 

cestu. Ďalej uviedla, v zmluve je napísané, že termín realizácie je do 2 mesiacov odo dňa 

prevzatia a odovzdania staveniska, pričom keď si pozrie zmluvu so spoločnosťou HASS, 

tak tam je uvedené, že by komunikácia mala byť hotová najneskôr do 30.6.2020, aby 

nedošlo k zmluvným pokutám. Na základe uvedeného sa chce preto ešte spýtať, či 

spoločnosť HASS Mestu zaplatí 1/3 nákladov zo sumy nad spomínaných 68 703€ aj keď 
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to bude hotové neskôr ako 30.6.2020. 

 

Primátor mesta -  reagoval, že do 30.6.2020 musíme začať s realizáciou stavby, nie 

skončiť, ale začať. Zmluva naďalej platí, s konateľom spoločnosti v súčasnej dobe 

dohaduje termín pracovného  stretnutia k danej téme. Stretnutie sa malo konať tento 

týždeň, žiaľ sa ospravedlnil s tým, že sa dohodnú na náhradnom termíne v najbližšej 

dobe.  Čiže čo sa týka spomínanej dohody so spoločnosťou HASS, nedošlo zatiaľ 

k žiadnej zmene.   

 

Poslankyňa Balážová – sa opýtala právničky mesta, či naozaj vyjadrenie, že do 

30.6.2020 musí začať rekonštrukcia je v súlade so zmluvou.  

 

JUDr. Michaela Uličná Ivanová -  uviedla, že podľa čl. 4 dohody, ktorá tu je spomínaná 

je uvedené, že táto rekonštrukcia sa bude realizovať do dátumu uvedenom v zmluve 

o dielo, čiže v zmysle tej, ktorá je dnes predkladaná a s tým, že záväzok preinvestovania 

finančných prostriedkov do 30.6.2020 sa týka len časti vo výške 68 703€.  

 

Poslankyňa Balážová – sa opýtala, či sa to stihne. 

 

JUDr. Michaela Uličná Ivanová -  reagovala súhlasom na dotaz poslankyne Balážovej.  

  

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Pacalajová, Kukučková, 

Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 (Balážová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

 

K bodu 30/ 

Informácia o vzdaní sa funkcie riaditeľky príspevkovej organizácie Technické 

služby mesta Zlaté Moravce  a návrh na vyhlásenie výberového konania na funkciu 

riaditeľa/ky príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté Moravce (mat. 

č. 21 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je predložená na vedomie  informácia 

o vzdaní sa funkcie riaditeľky príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté 

Moravce Mgr. Barbory Segíňovej ku dňu 15.03.2020 a zároveň  na schválenie   je 

predložený návrh na vyhlásenie výberového konania na funkciu riaditeľa/ky príspevkovej 

organizácie Technické služby mesta Zlaté Moravce podľa §5 zákona č. 552/2003 Z.z. o 

výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov . 
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V rámci uznesenia je navrhnutá aj výberová komisia, ktorá by bola poverená na 

uskutočnenie výberového konania do troch mesiacov odo dňa vyhlásenia výberového 

konania. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Balážová a poslanec Cimmermann.  

 

Poslankyňa Balážová -  vyjadrila výhradu voči tomu, že vedenie mesta disponovalo 

s informáciou o vzdaní sa funkcie riaditeľky Technických služieb mesta od 15.3.2020 

a poslanci o tom neboli skôr informovaní, až v rámci programu rokovania zastupiteľstva. 

Ďalej podotkla, že či je potrebné, aby zastupiteľstvo schvaľovalo členov výberovej 

komisie, veď to je v kompetencii primátora mesta.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že on chce do budúceho zastupiteľstva pripraviť a poslancom 

MsZ predložiť na schválenie aj podmienky výberového konania. V jeho záujme je, aby 

výberové konanie bolo maximálne transparentné. Dodal, že predložený návrh na 

výberovú komisiu môžu  tiež poslanci Mestského zastupiteľstva svojím návrhom zmeniť 

s tým, že musí byť zachovaný nepárny počet členov.  Uvedené predkladá poslancom MsZ 

z dôvodu, že výberové konanie na riaditeľa Technických služieb mesta je podľa jeho 

názoru dôležité.  

 

Poslankyňa Balážová -  uviedla, že to si myslí aj ona, a preto sa dotazovala, prečo neboli 

poslanci o odstúpení informovaní hneď po odstúpení riaditeľky. Podľa nej sa táto 

záležitosť mohla  kompletne doriešiť už na dnešnom zastupiteľstve a nie až na júnovom 

zastupiteľstve.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že 13.3.2020 sa Mgr. Segíňová vzdala funkcie a k 1. aprílu 

dala výpoveď. Vzhľadom k tomu, že pán Korista je do konca augusta poverený riadením 

Technických služieb a dovtedy je dostatočný časový priestor na uskutočnenie výberového 

konania, nevidí v tom problém.  

 

 Poslanec Cimmermann -  uviedol, že akceptuje rozhodnutie bývalej riaditeľky, skôr má 

výhrady k zloženiu komisie. Myslí si, že by mala byť zložená vo väčšine z poslancov 

MsZ, lebo tí budú následne schvaľovať vymenovanie.  

 

Primátor mesta -  reagoval na príspevok, že komisia sa skladá z troch poslancov – 

predsedu komisie ohľadom majetku mesta, predseda komisie ohľadom výstavby 

a predseda finančnej komisie. Pokiaľ chce pán poslanec Cimmermann môže navrhnúť a 

doplniť ďalších členov z radu poslancov. V rámci komisie je navrhnutá ešte ako člen 

komisie Ing. Szobiová ako zástupca Mesta, ktorá sa rozumie ekonomike z odborného 

hľadiska a pán Slažák, ktorý je predseda odborov v Technických službách mesta.  Dodal, 

že je prístupní tomu, aby boli doplnení ďalší členovia výberovej komisie.  

 

Poslankyňa Balážová -  uviedla, že podľa jej názoru v rámci transparentnosti by mali 

mať možnosť zúčastniť sa na výberovom konaní všetci poslanci MsZ. 

 

Primátor mesta -  uviedol, že on sa nebráni ani tomu, aby výberové konanie bolo 

verejné.  
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S faktickou poznámkou poslankyňa Eckhardtová -  ona si myslí, že nie je potrebné 

meniť predložený návrh výberovej komisie, nakoľko nadpolovičná väčšina členov 

komisie sú poslanci MsZ. Osobne si myslí, že zástupca odborových zväzov by mal byť 

vždy vo výberovej komisii a tiež si myslí, že Ing. Szobiová ako zástupca Mesta je tiež v 

poriadku. Pokiaľ sa budú chcieť ostatní poslanci zúčastniť ako pozorovatelia malo by im 

to byť umožnené, ale aby všetci poslanci boli členovia výberovej komisie, to si nemyslí, 

že by bolo dobré.  

 

 

 

S faktickou poznámkou poslanec Cimmermann -  uviedol, že nechce meniť členov 

výberovej komisie, ale trvá na tom, aby výberové konanie bolo verejné, prístupné 

všetkým poslancom MsZ a občanom mesta.  

 

Primátor mesta – uviedol, že v tomto nevidí žiadny problém aj  podmienky, ktoré bude 

zastupiteľstvo schvaľovať budú z dôvodu, aby bolo pre každého  jasné, ako sa bude pri 

výberovom konaní postupovať.  

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Balážová – uviedla, že ona má predsa len 

poslanecký návrh na doplnenie výberovej komisie z radu poslancov, nakoľko si myslí, že 

zastúpenie vo výberovej komisii majú páni, ktorí sú delegovaní stranou SMER 

a navrhuje, aby ako členovia komisie boli doplnení aj  nezávislí poslanci MsZ. Požiadala 

o 5-minútovú prestávku, aby sa dohodla s kolegami poslancami na doplnení návrhu.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že nevychádzal podľa straníckych tričiek, ale podľa toho, kto 

je predseda dôležitých komisií pri mestskom zastupiteľstve.  

 

Poslankyňa Balážová -  uviedla, že pohľady sú rôzne, toto je jej návrh.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ na návrh poslankyne 

Balážovej o hlasovanie za  5-minútovú prestávku.  

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že poslanecký návrh bol 

schválený. 

 

Po 5-minútovej prestávke primátor mesta odovzdal slovo poslankyni Balážovej, aby 

predniesla svoj doplňujúci návrh. 

 

Poslankyňa Balážová – uviedla, že do pôvodného návrhu žiada doplniť ako členov pani 

poslankyňu Uhrinovú, poslankyňu Ivanovičovú, poslanca Cimmermanna a poslankyňu 

Balážovú.  
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Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ hlasovať za návrh 

poslankyne Balážovej o hlasovanie.  

 

Za: 9  (Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Borčin, Uhrinová, 

Ivanovičová, Ďurčeková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 5   (Holub, Eckhardtová, Kukučková, Pacalajová, Halgaš) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh bol 

poslancami  MsZ  schválený. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh uznesenia v zmysle pozmeňujúceho návrhu, ktorý bol premietaný k 

bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 11  (Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, Borčin, Halgaš, 

Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3 (Holub, , Eckhardtová, Kukučková) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 31/ 

Návrh na schválenie prevodu mestského bytu č. 44 (F5)  na Tekovskej ulici č. 55 v 

Zlatých Moravciach, podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 

domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku  pre Mgr. Juraja Vargu z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (mat. č. 22 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je predložený   návrh   na  schválenie  

prevodu vlastníctva 3-izbového bytu č. 44 na 5. nadzemnom podlaží v bytovom dome na 

Tekovskej ulici č. 55 v Zlatých Moravciach a to   vrátane  podielu  na  spoločných  

častiach  a spoločných  zariadeniach vyššie  uvedeného bytového domu pre  Mgr. Juraja 

Vargu do jeho výlučného vlastníctva, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, za kúpnu 

cenu 54.300,- Eur podľa znaleckého posudku č. 10/2020. Kupujúci sa zaväzuje zaplatiť 

náklady za vyhotovenie znaleckého posudku vo výške 200,- Eur. Návrh je potrebné 

schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov MsZ.  

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť. 
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Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý bol premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 32/ 

Návrh na schválenie spôsobu prevodu mestského bytu č. 27 (E1)  na Tekovskej ulici 

č. 53 v Zlatých Moravciach, podielu na spoločných častiach a spoločných 

zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku  pre Máriu Hudecovú z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 23 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestu Zlaté Moravce bola doručená  žiadosť Márie Hudecovej  o  

prevod vlastníctva bezbariérového 3-izbového bytu č. 27 na 1.p.  v  bytovom  dome  na 

Tekovskej ulici č. 53 v Zlatých Moravciach vrátane podielu spoločných častiach a 

spoločných zariadeniach daného bytového domu  a  spoluvlastníckeho podielu  na  

pozemku.  Pani Hudecová zaplatila finančnú zábezpeku  za  predmetný byt vo výške 

3.883,69 €.  Predložený je návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku 

vo výlučnom vlastníctve mesta Zlaté Moravce  - trojizbového bezbariérového bytu pre 

Máriu Hudecovú z dôvodu hodného osobitného zreteľa, za kúpnu cenu podľa znaleckého 

posudku, ktorý dá vypracovať Mesto Zlaté Moravce a zaplatí ho kupujúca. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.   

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 33/ 

Návrh na schválenie prevodu mestského pozemku v k. ú. Zlaté Moravce pod 

garážou na Nábreží   za   majerom v  Zlatých   Moravciach   pre   Pavla  Kolárika  v 

zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov (mat. č. 24 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestu Zlaté Moravce bola doručená  žiadosť Pavla Kolárika, o  

prevod vlastníctva pozemku - parcely registra C č. 2457/74 o výmere 20 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, v katastrálnom území Zlaté Moravce, 

nachádzajúcej sa pod garážou súpisné číslo 2742 zapísanej na liste vlastníctva č. 8290 

v celosti na žiadateľa. Jedná sa o radovú garáž postavenú za čias socializmu na Nábreží 

za majerom v Zlatých Moravciach. Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na 

schválenie prevodu uvedeného pozemku, ktorý je vo vlastníctve Mesta, na Pavla 

Kolárika v celosti – v podiele 1/1 do jeho výlučného vlastníctva, za kúpnu cenu 8,30 €/m2 

v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Zlaté Moravce. 

Prevod pozemku sa navrhuje schváliť spôsobom podľa § 9a ods. 8 písm. b) ako prevod 

pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, 

ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 
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K bodu 34/ 

Návrh na schválenie prevodu mestského pozemku v k. ú. Zlaté Moravce pod 

garážou na Nábreží   za   majerom v  Zlatých   Moravciach   pre   Emila 

Solčianského  v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov (mat. č. 25 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestu Zlaté Moravce bola dňa 05.02.2020  doručená  žiadosť Emila 

Solčianského o prevod vlastníctva pozemku - parcely registra C-KN č. 2457/69 o výmere 

20 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, nachádzajúcou sa pod garážou 

súpisné číslo 2710 zapísanou na liste vlastníctva č. 8251 v celosti na žiadateľa. Jedná sa o 

radovú garáž postavenú za čias socializmu na Nábreží za majerom v Zlatých Moravciach. 

Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na schválenie prevodu uvedeného 

pozemku, ktorý je vo vlastníctve Mesta, na Emila Solčianskeho  v celosti – v podiele 1/1 

do jeho výlučného vlastníctva, za kúpnu cenu 8,30 €/m2 v zmysle Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Zlaté Moravce. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 35/ 

Návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Zlaté Moravce – pozemkov na Bernolákovej ulici v Zlatých Moravciach pre 

manželov Valkovičových  z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 26 -11MZ-

2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na schválenie 

spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo výlučnom vlastníctve Mesta Zlaté Moravce, 

zapísaného na LV č. 3453 a 5417  dôvodom hodného osobitného zreteľa pre MUDr. 
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Štefana Valkoviča a MUDr. Ľudmilu Valkovičovú do ich bezpodielového 

spoluvlastníctva za kúpnopredajnú cenu minimálne za hodnotu podľa znaleckého 

posudku, ktorý dá vypracovať Mesto a zaplatia ho kupujúci. 

Jedná sa o časti nasledovné pozemku : 

- pozemok o výmere cca 715 m2 z parcely  registra C  č. 233/1 druh pozemku: záhrady.  

-  pozemku parcely registra E  č. 230 o celkovej výmere 65 m2, druh pozemku: vinice 

-  pozemku parcely registra E č. 231 o celkovej výmere 17 m2, druh pozemku: záhrady,  

-  pozemku parcely registra E č. 232 o celkovej výmere 38 m2, druh pozemku: záhrada,  

-  pozemku parcely registra E č. 233 o celkovej výmere 97 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie. 

Spolu všetky nehnuteľnosti pozemky sú o celkovej výmere cca 932 m2 a sú  zaťažené 

vecným bremenom v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a.s.. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy. 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 36/ 

Návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Zlaté Moravce - pozemku na Nábreží za majerom v Zlatých Moravciach pre 

manželov Štrbových z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 27 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Dňa 30.03.2020 bola mestu Zlaté Moravce doručená žiadosť 

manželov Ing. Igora Štrbu a Ing. Radmili Štrbovej, PhD., o odkúpenie pozemku o výmere 

cca 170 m2 v katastrálnom území Zlaté Moravce - časti mestskej parcely registra C č. 

2457/30 o celkovej výmere 393 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, 

zapísanej na LV č. 5417 v celosti na Mesto Zlaté Moravce, ktorá susedí s ich pozemkom.  

Uvedený pozemok žiadajú odkúpiť za účelom získania ochrany a bezpečnej vzdialenosti 

medzi ich rodinným domom a hranicou pozemku, ktorá je v súčasnej dobe menšia než 2 

metre. Ďalej uvádzajú, že sa o tento pozemok už starajú a vynaložili vlastné náklady na 

odstránenie odpadu z predmetného pozemku. Ponúkajú za pozemok kúpnu cenu 40,- 
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€/m2 a súčasne aj uhradia náklady na geometrický plán.  

Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na schválenie spôsobu prevodu  

spomínaného pozemku pre manželov Ing. Igora Štrbu a Ing. Radmilu Štrbovú, PhD do 

ich bezpodielového spoluvlastníctva manželov, z dôvodu hodného osobitného zreteľa  za 

kúpnu cenu 40,00 €/m2 navrhnutú kupujúcimi.  

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť, predtým však žiadala 

predložiť komisii zámer mesta ako mestský úrad uvažuje s využitím celej lokality 

Nábrežie za majerom a či predmetný pozemok, o ktorý majú záujem manželia Štrboví, 

bude chýbať zámeru mesta alebo nie. 

Odpredávaný pozemok nie je mestom Zlaté Moravce ako predávajúcim využívaný 

a jedná sa o prebytočný majetok, ktorý sa nevyužíva a nie je predpoklad jeho využitia 

v budúcnosti. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 12  (Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, Kukučková, 

Borčin, Halgaš, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2  (Holub, Uhrinová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 37/ 

Návrh Mesta Zlaté Moravce na schválenie odkúpenia nehnuteľností na 

Chyzeroveckej ulici v Zlatých Moravciach vo vlastníctve pána Ladislava Fila (mat. 

č. 28 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mesto Zlaté Moravce, sa dozvedelo o ponúkanom odpredaji 

nehnuteľností pána Ladislava Fila, ktoré sa nachádzajú na Chyzeroveckej ulici medzi 

nehnuteľnosťami mesta bývalou požiarnou zbrojnicou a kultúrnym domom v Mestskej 

časti Chyzerovce (bývalá predajňa potravín Jednoty a pohostinstva). Mesto má záujem 

o scelenie svojho vlastníctva v tejto časti mesta, a preto začalo rokovať s vlastníkom 

pánom Ladislavom Filom.  

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb na 

svojom 2. zasadnutí dňa 23.04.2020 odporučila Mestu vyvolať rokovanie vedenia mesta 

s pánom Filom o určenie konečnej ceny, za ktorú by obe strany boli ochotné pristúpiť 

k prípadnému odpredaju. Pán Filo predložil vypracovaný znalecký posudok určujúci 
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hodnotu predmetných nehnuteľností a uviedol finančnú čiastku,  za ktorú by svoje 

nehnuteľnosti Mestu predal. Suma, za ktorú je pán Filo pripravený tieto nehnuteľnosti 

predať je vo výške 80.000,- €. 

Na základe uvedeného je Mestskému zastupiteľstvu predložený uvedený návrh na 

schválenie odkúpenia nehnuteľnosti na Chyzeroveckej ulici.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Pacalajová, poslankyňa Kukučková a poslankyňa Ivanovičová.  

 

Poslankyňa Pacalajová -  uviedla, že by chcela doplniť informácie, že tento objekt, 

ktorý je predmetom predaja je súčasťou občianskej vybavenosti v mestskej časti 

Chyzerovce a v pripravovanom územnom pláne je toto územie ako rozvojové územie 

v jednotlivých variantoch a uvedená nehnuteľnosť by bola súčasťou občianskej 

vybavenosti. Dodala, keďže všetky okolité nehnuteľnosti – požiarna zbrojnica aj kultúrny 

dom sú majetkom Mesta, došlo by k sceleniu majetku. Uvedený objekt, ktorý je 

predmetom kúpy by bol využívaný Mestom na rôzne sociálne účely – či už pre MOPS, 

alebo pre aktivačnú činnosť, prípadne komunitné centrum.  

 

Poslankyňa Kukučková -  uviedla, že podľa jej názoru táto budova by mala patriť 

Mestu Zlaté Moravce aj z dôvodu, že rozvoj mestskej časti Chyzerovce je dlhodobo 

poddimenzovaný a preto sa prikláňa k názoru kolegyni Pacalajovej, že táto budova môže  

byť využitá v rámci občianskej vybavenosti aj na sociálne účely nakoľko vieme, že 

v Chyzerovciach sa nachádza určitá marginalizovaná skupina obyvateľov, s ktorou sú 

problémy, a preto by toto miesto bolo vhodné využiť pre mestskú občiansku hliadku, 

ktorá by mala MRK pod drobnohľadom. Túto časť mesta treba rozvíjať.  

 

Poslankyňa Ivanovičová -  uviedla, že ona si myslí, že by bolo potrebné v prvom rade 

opravovať a udržiavať budovy, ktoré sú v centre mesta – ako je napríklad budova KINA, 

budova Župného domu a iné budovy v meste, o ktoré sa nestaráme. My ideme kupovať 

budovu, ktorá je v hroznom stave, len za to, aby to nekúpil niekto z MRK komunity. 

Dodala, že pokiaľ má Mesto finančné prostriedky vo výške 80 000€ malo by ich dať na 

opravu strechy kina, keď budú poopravované budovy v centre mesta, môže Mesto 

odkupovať budovy aj v iných častiach mesta. Následne poukázala na to, že v mestskej 

časti Chyzerovce sa v poslednej dobe realizovalo pár investičných akcií v mestskej časti 

sa ide robiť kanalizácia. Ona je za rozvoj aj v týchto častiach mesta, ale v samotnom 

meste, na sídliskách nevieme urobiť chodníky, parkovanie, nevieme si kino opraviť atď. 

a my tu teraz ideme kupovať starú budovu, ktorá je v dezolátnom stave. Dodala, že ona je 

proti tomuto návrhu.  

 

Poslanec Petrovič s faktickou poznámkou -  podľa znaleckého posudku je hodnota 

nehnuteľnosti 135 000€, takže nemôže byť v dezolátnom stave,  kupujeme to za 80 000€ 

čiže podľa neho je kúpa pre Mesto výhodná. Následne poukázal na to, že keby Mesto 

neodkúpilo túto budovu, tak by sa znehodnotili  susediace budovy, ktoré sú vo vlastníctve 

Mesta. Podľa jeho názoru je návrh výhodný a podporí ho.  

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Uhrinová -  uviedla, že Komunitné centrum 

v meste Zlaté Moravce sa už realizuje, čiže účel budovy v prípade odkúpenia, ktorý 

menovali kolegyne poslankyne, bude spĺňať toto komunitné centrum.  
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Primátor mesta -  reagoval na príspevok poslankyne Ivanovičovej. Mesto v rámci 

možností rekonštruuje budovy vo svojom vlastníctve a ako príklad uviedol budovu MŠ 

Kalinčiakova. Dodal, že Mesto bolo úspešné v projekte vybudovania Denného stacionára 

a v najbližšej dobe by sa mala podpisovať zmluva pričom projekt je v hodnote skoro 1 

milión Eur, ktorého realizáciu budeme musieť verejne obstarať. Okrem toho sa ide 

rekonštruovať Mestský úrad. Za posledných 5 rokov sa Mesto o budovy naozaj stará 

a využíva na to hlavne eurofondy a pani poslankyňa Ivanovičová veľmi dobre vie, že sa 

čaká na zverejnenie jednej výzvy a v tom momente sa ideme do nej prihlásiť s budovou 

kina. Takže nie je pravda, že by sa Mesto o budovy nestaralo aj minulý rok na objekte 

SOV na Duklianskej ulici boli vymenené okná. Stále sa hľadajú spôsoby ako v rámci 

eurofondov tieto budovy rekonštruovať a prípadne stavať nové budovy. 

 

Poslankyňa Ivanovičová -  uviedla, že uvedomuje si snahu opravovať budovy hlavne 

využitím eurofondov, túto snahu si váži a každý jeden rozumný projekt hlasovaním 

podporila.  Poukázala na to, že v rámci eurofondov vieme vymeniť celé kúrenie v budove 

Kina, tak prečo nemôžeme dať 80 000€ na opravu strechy a budovu dať následne do 

prenájmu a majetok Mesta takto zhodnocovať.  Následne vyjadrila výhrady voči 

neriešeniu problémov na sídliskách spojení s parkovaním, chýbajú nám parkovacie 

plochy, ktoré by sa dali vyriešiť zatrávňovačmi, potrebujeme opraviť chodníky aj cesty, 

Toto je podľa nej problematika, ktorú  treba riešiť.  

 

 Primátor mesta -  uviedol, že  v rámci eurofondov sa dajú riešiť odstavné plochy, ale už 

existujúce, ktoré sa nahradia týmito zatrávňovačmi. Mesto hľadá možnosti a spôsoby, 

ako využiť eurofondy aj v týchto problematikách. 

 

Poslankyňa Ivanovičová -  uviedla, že pri Daňovom úrade je taká plocha, ktorá by sa 

dala riešiť zatrávňovačmi a využiť ju ako odstavnú plochu na parkovanie.  

 

Primátor mesta -  poukázal na to, že v súčasnej dobe v termíne do 30.6.2020 Mesto 

podáva projekt na rekonštrukciu chodníkov  v mestskej časti Chyzerovce, Ulica 1. mája, 

Robotnícka ulica – zahrnuté sú tam chodníky, kanalizačné vpuste. Ak by sme so 

žiadosťou o NFP s podaným projektom boli úspešný budeme opravovať chodníky 

v meste v celkovej dĺžke 5 až 6 kilometrov.  

 

Poslanec Šepták s faktickou poznámkou – uviedol, že vždy je to uhol pohľadu na to, čo 

chceme my a aká je vôľa mesta. Môžeme poukazovať na to, že prečo sa neurobil 

chodník, prečo sa dali peniaze do športu, prečo sa  neurobí parkovisko, prečo sa neopraví 

tá budova a prečo nie iná. Takto sa môžu dokola hľadať možnosti, ako čo urobiť, alebo 

neurobiť. Následne poukázal, že návrh bol predložený na prerokovanie komisii majetku, 

ktorá sa tým zaoberala, on osobne bol aj na obhliadke budovy s pozemkom. Komisia 

zvážila  všetky informácie, pre aj proti, rokovalo sa s majiteľom nehnuteľnosti s tým, že 

sa dohodla cena nižšia, ako je znalecký posudok a na základe toho komisia zaujala 

stanovisko, ktoré bolo predložené mestskému zastupiteľstvu.  On je za tento návrh, aby 

sa Mestský majetok scelil vďaka odkúpeniu tejto nehnuteľnosti.   

 

Poslanec Borčin s faktickou poznámkou -  uviedol, že by sa chcel vyjadriť k téme 

financovania spomínaného poslankyňou Ivanovičovou. Čo sa týka  budov v centre mesta 

väčšinou sú projekty, ktoré financovanie riešia  dotačnou formou a je dobré, že Mesto to 

vo veľkej miere využíva. Čo sa týka objektu, ktorý je predmetom dnešného návrhu ten 
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nie je možné financovať pomocou dotácií. Takže odpoveď prečo nedať tieto finančné 

prostriedky na kino, pretože tu nie je možné iné financovanie a na Kino sa dajú využiť 

eurofondy.  

 

Primátor mesta –  uviedol, že informáciu o tom, že táto nehnuteľnosť ide do predaja sa 

dozvedel začiatkom roku, upozornila ho na to poslankyňa Balážová a následne bol 

pozvaný na zasadnutie výboru mestskej časti 1, kde sa táto problematika preberala. Bol 

oslovený hľadať možnosti riešenia tejto situácia a s tým, aby rokoval s p. Filom, čo sa 

týka tejto nehnuteľnosti.  S pánom Filom rokoval niekoľkokrát a aj na základe 

odporúčaní komisie majetku hľadali možnosti dohody. Boli dve možnosti, prvá zámena 

nehnuteľnosti za pozemky – na tejto sa nedohodli a druhá odkúpenie nehnuteľnosti. Pán 

Filo bol ústretový, čo sa týka časového hľadiska, lebo táto vec sa rieši od januára a aj čo 

sa týka ceny za odpredaj, navrhol nižšiu, ako bol znalecký posudok. Na základe toho je 

dnes tento návrh predložený poslancom MsZ na prerokovanie.  

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Balážová – uviedla, že na danú vec upozorňovala 

pri schvaľovaní rozpočtu mesta na rok 2020, keď sa schvaľovali finančné prostriedky pre 

mestskú časť Chyzerovce. Dodala, že v poslednom čase sa v tejto časti mesta naozaj 

investovalo dosť finančných prostriedkov a keby sa neodkúpila táto nehnuteľnosť, tak by 

sa znehodnotil aj ten majetok mesta, ktorý je v okolí. Uviedla, že ona je za návrh 

odkúpenia tejto nehnuteľnosti.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 8   (Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, Kukučková, Borčin, 

Halgaš) 

Proti: 1    (Ivanovičová) 

Zdržali sa: 5     (Holub, Ivanovič, Uhrinová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

Primátor mesta -  uviedol, že s pánom Filom bude musieť komunikovať a dohodnúť sa 

na termíne vyplatenia nehnuteľnosti. Z časového hľadiska Mesto v tomto smere bude 

potrebovať trošku trpezlivosti zo strany pána Fila.      

 

  

K bodu 38/ 

Návrh na schválenie zriadenia vecných bremien Zmluvou o budúcej zmluve o 

zriadení vecných bremien  medzi Mestom Zlaté Moravce a spoločnosťou DIAZ 

s.r.o. pre časť stavebných objektov SO 02 a SO 03 potrebných k stavebnému 

konaniu (mat. č. 29 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  
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Mgr. Švajčíková –  Mesto Zlaté Moravce obdržalo dňa 03.02.2020 žiadosť spoločnosti 

M:projekcia s.r.o., v zastúpení konateľom Mgr. Jurajom Moškom, o uzatvorenie Zmluvy 

o budúcej zmluve  o zriadení vecného bremena v prospech investora a budúceho 

oprávneného  DIAZ s.r.o.,  zastúpeného konateľom Ľubomírom Bencom, na pozemku 

mesta pre stavbu: Zlaté Moravce prístupová komunikácia a IS k pozemkom č. parc. 

3522/2-9, pre stavebné objekty SO 02 Vodovod a SO 03 Splašková kanalizácia. 

Predmetná stavba bude zaťažovať vecným bremenom pozemok v k. ú. Zlaté Moravce, na 

Dlhej ulici v Zlatých Moravciach vo vlastníctve Mesta Zlaté Moravce, ako koridor 

vecného bremena, v ktorom bude uložený vodovod aj splašková kanalizácia. Pre účely 

vydania stavebného povolenia na predmetné stavebné objekty musí spoločnosť ako 

stavebník preukázať, že má k pozemku iné právo, ktorým je užívanie pozemku aj na 

základe zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 

Na základe uvedeného je mestskému zastupiteľstvu predložený návrh o schválenie 

vecných bremien na dobu neurčitú a odplatne, za cenu vypočítanú v zmysle platných 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Zlaté Moravce.  

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. 

 

Bez rozpravy.   

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 1 (Ivanovičová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 39/ 

Návrh na schválenie zmeny nájomcu zo Stanislav Ivan na Motoklub ZUBOR, o.z. v 

nájomných zmluvách o užívaní časti fasády, o nájme pozemku a o nájme 

nebytových priestorov na Viničnej č.1 v Zlatých Moravciach, z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa (mat. č. 30 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je predkladaná žiadosť Stanislava Ivana,  

ktorý dňa 07.04.2020 požiadal o zmenu nájomcu v zmluvách týkajúcich sa priestorov na 

Viničnej ulici v Zlatých Moravciach, ide o nasledovné zmluvy:  



 

48 

 

1. Zmluva o užívaní časti fasády za účelom umiestnenia reklamnej tabule 

uzatvorenej na obdobie od 01.03.2018 do 28.02.2021 

2. Zmluva o nájme pozemku pod plechovou garážou o výmere 24 m2 uzatvorenej na 

obdobie od 01.04.2018 do 31.03.2021. 

3. Zmluva o nájme nebytových priestorov, predmetom ktorej je prenájom  

nebytových priestorov za účelom klubovej činnosti, skladovania a údržby 

motocyklov uzatvorenej na obdobie od 01.04.2020 do 31.03.2025 

V uvedených zmluvách požaduje zmenu nájomcu z osoby Stanislav Ivan na občianske 

združenie Motoklub ZUBOR, so sídlom Viničná 1, 953 01 Zlaté Moravce. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

 

Bez rozpravy.  

   

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh uznesenia v zmysle pozmeňujúceho návrhu  a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 40/ 

Návrh na schválenie predĺženia lehoty na zaplatenie dlžnej sumy spoločnosťou 

TERRA BONA SK, s.r.o. prevzatej po TERRA BONA, o.z (mat. č. 31 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mesto Zlaté Moravce obdržalo dňa 13.03.2020 žiadosť spoločnosti 

TERRA BONA SK, s.r.o. o predĺženie lehoty na zaplatenie dlžnej sumy z 14.02.2020 do 

30.09.2020 na základe Dodatku č.2 k Zmluve o nájme nebytových priestorov, s uvedením 

dôvodov v žiadosti – zníženie objednávok z dôvodu obchodnej vojny a sankcií vo svete, 

a pandémie COVID-19, čo spôsobilo, že momentálne je situácia na pokraji existencie 

chránených dielní. Mesto Zlaté Moravce uzatvorilo dňa 13.03.2020 Dohodu o uznaní 

dlhu s dlžníkom spoločnosťou TERRA BONA SK s.r.o., ktorá prevzala na seba po 

TERRA BONA, o.z. k 31.12.2019 - do ukončenia nájmu občianskeho združenia TERRA 

BONA na Viničnej č.1 v Zlatých Moravciach, dlh v celkovej výške 20.094,35 €. Mesto 

v súčasnosti znižuje dlh aj započítaním s faktúrami za vyrobené ochranné rúška pre 

Mesto Zlaté Moravce spoločnosťou TERRA BONA SK s.r.o.  

Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na predĺženie lehoty na zaplatenie dlžnej 
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sumy vo výške 20.094,35 Eur z 14.02.2020 do 30.09.2020 pre právnickú osobu: TERRA 

BONA SK s.r.o.. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť.  

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania. Do rozpravy sa 

prihlásila poslankyňa Uhrinová.  

 

Poslankyňa Uhrinová -   uviedla, že rada by teraz pripomenula súvislosti s firmou 

TERRA BONA a poukázala na priebeh existencie chránenej dielne ako aj na výhodné 

nájomné, ktoré jej bolo ako chránenej dielni zastupiteľstvom schválené. Okrem toho  

chránená dielňa môže štát požiadať o refundáciu nákladov na prevádzku a platov 

zamestnancov.  V súčasnej dobe je TERRA BONNA spoločnosť s ručením 

obmedzeným, čiže sa jedná o spoločnosť so ziskom. Poukázala na to, že žiadosť bola 

doručená 19.3.2020 a ako dôvod  sa uvádza situácia v súvislosti s pandémiou COVID-19, 

pričom núdzový stav a pandémia boli vyhlásené v SR až 16.3.2020, až vtedy boli prijaté 

prvé opatrenia týkajúce sa zatvorenia mnohých prevádzok a podnikov. Dodala, že podľa 

podkladov dňa 11.3.2020 neboli uhradené faktúry ani za mesiac január, čiže aj preto 

nerozumie tomu, prečo sa táto spoločnosť odvoláva na COVID-19. V žiadosti sa 

spoločnosť odvoláva na to, že si svojpomocne zrekonštruovali tieto prenajaté priestory, 

ale  žiaľ je to tak, pokiaľ chce podnikať a aby mu prevádzku regionálny úrad verejného 

zdravotníctva povolil musí si zrekonštruovať priestory na to, aby priestory zodpovedali 

nejakému stanovenému štandardu. V dôvodovej správe sa uvádza, že bolo 

preinvestovaných 35 000 až 40 000 €, ale chce poukázať na nájomnú zmluvu, kde je 

uvedené, že pokiaľ nájomca chce rekonštruovať a investovať do priestorov, musí mať 

povolenie od prenajímateľa, čiže Mesta, v takomto prípade je možné investíciu započítať 

v rámci nájomného.  

Následne sa opýtala, že aká je konečná suma, ktorá má byť predmetom splátkového 

kalendára, pretože v materiáli sa hovorí o tom, že Mesto znižuje dlh započítaním 

s faktúrami za vyrobené ochranné rúška. 

 

Ing. Kmeť , vedúci oddelenia majetkovo-právneho -  uviedol, že Dohoda o uznaní 

dlhu s dlžníkom TERRA BONA SK s.r.o. sa skladá z nasledovných položiek – dlh na 

nájomnom k 31.10.2019 vo výške  6 738,90 €, dlh na nájomnom od 1.11.2019 do 

21.12.2019 je vo výške 667,84 €, faktúra za služby s predmetom nájmu za rok 2018 vo 

výške 6 589,04 €, faktúra za služby s predmetom nájmu za rok 2018 vo výške 6 098,57 €. 

Dlh je v celkovej výške 20 094,35 € s tým, že z uvedenej sumy sa započítava faktúra za 

ochranné rúška pre Mesto vo výške,  ktorú nevie presne, ale cca do 7 000 €. 

 

Poslankyňa Uhrinová -  čiže konečná suma je  20 094,35€ mínus faktúra za ochranné 

rúška? 

 

Ing. Kmeť – áno 

 

Poslankyňa Uhrinová -  uviedla svoje výhrady voči predĺženiu lehoty na zaplatenie 

dlžnej sumy, nakoľko ako chránená dielňa mala spoločnosť nájomné za 1€, zaplatiť mali 

len energie. 

 

 Ing. Kmeť –  informoval, že priestory za 1€ mali len v budove SOV tzv. Kocka, 
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priestory na ulici Viničnej mali v zmysle platných zásad.  

 

Poslankyňa Uhrinová -  uviedla, že napriek tomu to nič nemení na tom, že neplatili 

energie, ktoré potom musí sanovať Mesto a poslancom je opätovne predkladaný 

splátkový kalendár, nový splátkový kalendár, predĺženie splátkového kalendára. Dokedy! 

Následne sa opýtala, že ako je možné s takýmto podnikateľom napriek tomu, že je dlžný 

Mestu  uzatvoriť nájomnú zmluvu, alebo predĺženie nájomnej zmluvy, keď nedodržiava 

splátkový kalendár? 

 

Primátor mesta -  reagoval, že spoločnosť má do 30.9.2020 splatiť celý zostatok dlžnej 

sumy a v prípade, že to nesplatí, tak začneme konať v zmysle zákona a podáme žalobu na 

súd.  

 

Poslankyňa Uhrinová – uviedla, že ona nerozumie, prečo by mala byť teraz predĺžená 

lehota splátkového kalendára nejakému podnikateľovi, ktorý si neplní svoje povinnosti a 

pritom sa zvyšujú dane a poplatky občanom mesta .   

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Eckhardtová – podľa informácií, ktoré tu odzneli 

sa táto vec ťahá od roku 2018. Spoločnosť od roku 2018 bola schopná zaplatiť cca 1000 

eur plus teraz nejaké tie rúška a do 30.9.2020 zostávajú 4 mesiace. Opýtala sa, že  kde je 

záruka, že spoločnosť zaplatí zostatkovú dlžnú sumu v stanovenom termíne? 

 

Primátor mesta – uviedol, že na základe rokovania za účasti právničky mesta a Ing. 

Kmeťa sa dohodli, že naozaj posledný termín na zaplatenie dlžnej časti bude 30.9.2020. 

 

Poslankyňa Eckhardtová – uviedla, že ak tam už raz bol splátková kalendár a konateľ 

ho nedodržal zo zákona nemal byť uzatvorený ďalší splátkový kalendár.  

 

S faktickou poznámkou poslanec Cimmermann -  uviedol, že vzhľadom na to, že dnes 

bol kolegami poslancami schválený návrh na zrušenie poskytnutia dotácií v tomto roku si 

myslí, že bude nemiestne, ak za tento návrh niekto zahlasuje. Je toho názoru, že ak 

spoločnosť nedodržala splátkový kalendár, nemajú mať ďalšiu šancu.  

 

Ing. Kmeť -  vysvetlil poslancom MsZ súčasnú krízovú situáciu spoločnosti TERRA 

BONA SK s.r.o.. Uviedol, že konateľ spoločnosti je zodpovedný človek, do priestorov 

investoval nemalé finančné prostriedky, zamestnáva 32 zdravotne ťažko postihnutých 

zamestnancov. Okrem toho treba uviesť, že spoločnosť začala mať problémy v čase, keď 

riešil ťažké zdravotné problémy a bol hospitalizovaný. Nevzdal to a hneď ako sa mu 

začiatkom roka zlepšil zdravotný stav pustil sa do práce a rozbehol spoločnosť, žiaľ tiež 

ho postihla celosvetová situácia a boli zrušené dohodnuté kontrakty a objednávky. Dodal, 

že nejde tu o spoločnosť, ktorá by chcela využiť Mesto, konateľ má záujem, aby firma 

fungovala a plnila si svoje záväzky.  

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Balážová -  poukázala na to, že pokiaľ niekto má 

chránenú dielňu po 3 mesiacoch môže požiadať štát o príspevok na energie, takže v čase 

keď mali chránenú dielňu mohli využiť takúto možnosť. Dodala, že voči tomuto návrhu 

má výhrady, ale pokiaľ je situácia takáto, zahlasuje za to s tým, že posledný termín na 

vyrovnanie dlhu bude toho  30.9.2020.  
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S faktickou poznámkou poslanec Borčin -  uviedol, že dne sa tu riešilo už niekoľko 

desiatok bodov a skoro všetky boli porovnávané s financovaním detí v škôlke. Dodal, že 

každý bod poslanci riešia osobitne, tak pristupujme ku každému osobitne a racionálne. 

V predloženom návrhu je stanovený termín 30.9. 2020 a ako povedal primátor mesta, je 

to posledná možnosť. Podľa jeho názoru by to mali poslanci MsZ schváliť.   

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Uhrinová -  vyjadrila výhrady voči príspevku Ing. 

Kmeťa, ktorým podľa jej názoru loboval za uvedenú spoločnosť. Zamestnanec mesta by 

mal hájiť záujem Mesta.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že s Ing. Kmeťom o danej veci rokoval a dosť razantne mu 

vyjadril svoj názor na danú problematiku a  nechce si Ing. Kmeťa zastávať, ale pri riešení 

danej veci vtedy nič o zdravotných problémoch  na obranu konateľa spoločnosti  

nepovedal.  

 

S faktickou poznámkou poslanec Šepták -  uviedol, že vyjadrenie pána Kmeťa neberie 

ako lobing, ale berie to ako pravdu a skutočnosť, ktorú povedal. Dodal, že uvedená 

obchodná spoločnosť len vzniká a pokiaľ nedostane šancu tým, že  jej nepredĺžime 

nájom, nebude môcť splatiť svoje záväzky a Mesto už neuvidí svoje finančné 

prostriedky. Dodal, že to je jeho názor, a preto sa priklonil aj na komisii majetku za 

podporu tohto návrhu. Pokiaľ firma obnoví kontrakty, začne vyrábať, má šancu zvládnuť 

súčasnú krízovú situáciu.  

 

 S faktickou poznámkou poslanec Cimmermann – uviedol, že nesúhlasí s názorom 

kolegu poslanca Šeptáka. Myslí si, že každý podnikateľský subjekt by mal zodpovedať za 

svoje fungovanie a pokiaľ nedokáže prežiť na trhu, mal by vyhlásiť bankrot. Následne 

poukázal na to, že čo sa stane, ak na základe toho, že za takýchto podmienok predĺžime 

splátkový kalendár a predĺžime nájomnú zmluvu, dajú všetky firmy v nájme priestorov 

Mesta Zlaté Moravce na najbližšie zastupiteľstvo obdobnú žiadosť, budeme im to 

schvaľovať?  

 

Primátor mesta -  uviedol, že on urobil všetko, čo z jeho kompetencie vyplývalo. Bolo 

to predložené na rokovanie príslušnej komisii, ktorá to odsúhlasila a následne sa to 

predložilo na rokovanie zastupiteľstva.  

 

S faktickou poznámkou poslankyňa Ďurčeková -  uviedla, že súhlasí s názorom kolegu 

Šeptáka a kolegyne Balážovej a myslí si, že treba dať ešte týmto ľuďom šancu. 

Uvedomuje si, že nedodržiavali splátkový kalendár, avšak zahlasuje za tento návrh na 

základe odôvodnenia žiadosti a hlavne pevne stanoveného termínu 30.9.2020, ktorý ako 

tu bolo povedané primátorom mesta, v prípade ak nebude dodržaný,  bude ostro konať.  

 

S faktickou poznámkou poslanec Šepták – pre úplnosť informácií by chcel vedieť 

koľko presne investovali do priestorov – majetku mesta a či si niečo započítali v rámci 

nájmu.  

 

Ing. Kmeť  uviedol, že do rekonštrukcie spoločnosť investovala nemalé finančné 

prostriedky práce vykonávali svojpomocne. Vybudovali nové priestory, nové sociálne 

zariadenia, nové kúrenie, nové schodisko, vymenili elektrické rozvody, vybudovali novú 

prístupovú rampu, atď. . Majetok mesta zhodnotili minimálne vo výške dlžného 
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nájomného, doteraz si nezapočítali ani 1 €.  

  

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 12 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 1  (Cimmermann) 

Zdržali sa: 1 (Uhrinová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 41/ 

Návrh na schválenie predĺženia prenájmu nebytových priestorov na Staničnej ulici 

pre Juraja Ďatka z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 32 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mesto Zlaté Moravce obdržalo žiadosť podnikateľa Juraja Ďatka, 

o predĺženie nájomnej zmluvy na stavbu súpisné číslo 884 nachádzajúcu sa na Staničnej 

ulici č. 23 v Zlatých Moravciach, spolu 351,6 m2 nebytových priestorov, za účelom 

prevádzkovania podnikateľskej činnosti – predaj nápojov na priamu konzumáciu, na 

ďalších 10 rokov od 01.06.2020 do 31.05.2030. Ako dôvod hodný osobitného zreteľa 

uvádza doteraz vynaložené náklady vo výške cca 20.000,- € na nevyhnutné opravy, aby 

budova spĺňala hygienické podmienky na prevádzkovanie pohostinstva. Naďalej chce 

budovu a jej okolie zveľaďovať a prispievať ku kultúrnemu životu v Zlatých Moravciach. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb na 

svojom 2. riadnom zasadnutí dňa 23.04.2020 odporučila schváliť v MsZ predĺženie 

nájomnej zmluvy pánovi Jurajovi Ďatkovi na ďalších 10 rokov od 01.06.2020 do 

31.05.2030 z dôvodu hodného osobitného zreteľa za nájomné vo výške 7.677,68 EUR 

ročne.  Návrh je potrebné schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 13 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková)  

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 (Eckhardtová) 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 
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Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 42/ 

Návrh na schválenie prenájmu pozemku na Továrenskej ulici pre Ing. Ivana 

Rubaninského z dôvodu hodného osobitného zreteľa (mat. č. 33 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu v  Zlatých Moravciach je predkladaná 

žiadosť podnikateľa Ing. Ivana Rubaninského, Výroba a predaj ovocných drevín, ktorý 

má prenajaté pozemky na základe Zmluvy o nájme pozemku o celkovej výmere 1107 m2 

od 01.06.2018 do 31.05.2023, za ročný prenájom pre rok 2020 vo výške 1.404,40 €, 

o ďalší pozemok o rozmeroch 6 m x 43m  celkovo 258 m2. Predmetný pozemok sa 

nachádza na Továrenskej ulici v Zlatých Moravciach pred zimným štadiónom.  

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb na 

svojom 2. riadnom zasadnutí dňa 23.04.2020 odporučila rozšíriť prenájom pozemku na 

Továrenskej ulici, nakoľko podnikateľská činnosť pána Ing. Rubaninského je službou 

obyvateľstvu a v najbližšej dobe tu mesto neplánuje investíciu.  Nakoľko nájomná doba 

na už prenajaté pozemky končí Ing. Rubaninskému 31.05.2023,  odporúča prenajať 

žiadateľovi   pozemok o celkovej výmere 258 m2 z voľného mestského pozemku na dobu 

od 01.06.2020 do 31.05.2023 za nájomné vo výške 1,00 €/m2/rok. 

Návrh je potrebné schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený návrh, ktorý je premietaný k tomuto bodu rokovania   a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 43/ 

Návrh na schválenie prenájmu časti pozemku na nádvorí Župného domu a 

nebytového priestoru v Župnom dome pre Mgr. Martina Kociana z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa (mat. č. 34 -11MZ-2020) 
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Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Mestskému zastupiteľstvu je predložený návrh na prenájom časti 

pozemku o výmere 20,00 m2 nachádzajúci sa na nádvorí Župného domu v Zlatých 

Moravciach, za účelom umiestnenia stolov a stoličiek pre zákazníkov pojazdnej 

kaviarničky, za cenu nájmu 1,00 €/m2/rok a  nebytový priestor o výmere 16,19 m² 

v budove súpisné č. 314 (Župný dom) na skladovanie stolov a stoličiek počas doby 

prenájmu nádvoria Župného domu, za cenu 1,00 €/rok pre fyzickú osobu - podnikateľa: 

Mgr. Martin Kocian, z dôvodu hodného osobitného zreteľa na dobu od 01.06.2020 do 

31.10.2020  

Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 

- revitalizácia nádvoria Župného domu, 

- samostatné kultúrno-spoločenské podujatia s výťažkami na obnovu Župného domu, 

- budovanie dobrého mena mesta Zlaté Moravce článkami v médiách 

- rozšíriť centrum mesta o nový verejný priestor. 

Komisia správy mestského majetku, podnikateľskej činnosti, obchodu a služieb návrh 

dňa 23.4.2020 prerokovala a odporučila zastupiteľstvu schváliť.  

Návrh je potrebné schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený poslanecký návrh, ktorý bol premietaný k bodu rokovania  a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0  

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že predložený  návrh uznesenia  

bol poslancami  MsZ  schválený. 

 

 

K bodu 44/ 

Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2019 (mat. č. 35 -11MZ-2020) 

 

Primátor mesta PaedDr. Husár – požiadal o uvedenie bodu rokovania.  

 

Mgr. Švajčíková –  Na základe úloh stanovených náčelníkovi mestskej polície, bola 

spracovaná Správa o činnosti Mestskej polície v Zlatých Moravciach za rok 2019. 

Komisia ochrany verejného poriadku, CO a vojenských záležitostí na svojom zasadnutí  

dňa  4.5.2020  Správu o činnosti Mestskej polície v Zlatých Moravciach za rok 2019 

prerokovala a odporučila predložiť do rokovania mestského zastupiteľstva. Mestské 

zastupiteľstvo berie predloženú správu na vedomie.  
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Primátor mesta PaedDr. Husár – otvoril rozpravu k bodu rokovania.  

Bez rozpravy.  

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal poslancov MsZ o hlasovanie za  

predložený poslanecký návrh, ktorý bol premietaný k bodu rokovania  a opýtal sa, kto je : 

 

Za: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, Pacalajová, 

Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, Eckhardtová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Prezentovaní: 14 (Holub, Ivanovič, Šepták, Petrovič, Cimmermann, Balážová, 

Pacalajová, Kukučková, Borčin, Halgaš, Uhrinová, Ivanovičová, Ďurčeková, 

Eckhardtová) 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár skonštatoval, že poslanci  Mestského 

zastupiteľstva  zobrali  Správu o činnosti Mestskej polície v Zlatých Moravciach za 

rok 2019 na vedomie. 

 

 

K bodu 45/ 

Rôzne 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár – požiadal poslancov MsZ, že ak majú záujem 

predložiť nejaký návrh do bodu Rôzne, aby sa prihlásili o slovo.  

 

Bez príspevku. 

 

 

K bodu 46/ 

Diskusia 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár – otvoril bod rokovania a uviedol, že v rámci 

tohto bodu si zoberie slovo, aby mohol poslancov MsZ informovať o niektorých 

záležitostiach. Uviedol, že v poslednej dobe na základe vzniknutej situácie v súvislosti 

s koronavírusom bolo Mesto Zlaté Moravce častokrát kontaktovaný zástupcom Úradu 

splnomocnenca vlády SR pre  rómske komunity. Okrem toho, že sme pravidelne zasielali 

správy,  bol veľmi často aj telefonicky kontaktovaný podpredsedníčkou Úradu vlády SR 

pre rómsku komunitu s tým, že ju mal informovať o plnení všetkých opatrení uložených 

Vládou SR v rámci skupiny MRK  a tiež žiadala priebežne informovať, ako sa  situácia 

v MRK komunite vyvíja v našom meste.  

Okrem toho v rámci komunikácie bol oslovený aj ohľadom zapojenia sa Mesta do 

aktuálne stále prebiehajúcej výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 

príspevok, ktorá je zameraná na podporu programov prestupného bývania v rámci 

sociálnej mobility a integrácie obyvateľov MRK.  Uviedol, že dnes chce v danej veci len 

otvoriť verejnú diskusiu a informovať, čo uvedená výzva zahŕňa. Dodal, že pôvodne 

stanovený termín na podanie žiadosti bol do 9.6.2020, ale  termín znovu predĺžili do 

polovice septembra tohto roku, čiže na rozhodnutie a zváženie je dosť času. 

Následne informoval: 
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- je to posledná etapa výzvy a vyčlenených je 15 miliónov Eur, 

- podmienky a príklady z praxe budú zverejnené, 

- informoval, že podmienkou výzvy je, že v rekonštruovaných bytových domoch 

musí byť 30% bytových jednotiek určených pre MRK, v ostatných môže byť 

majorita so sociálne odkázaného prostredia, 

- dĺžka udržateľnosti projektu je 5 rokov, po 5-tich rokoch Mesto nesmie byty 

odpredať, ale musí ich ešte 15 rokov prenajímať sociálne odkázaným 

obyvateľom, prítomnosť MRK už nie je podmienkou,  

- nájomná zmluva na tieto bytové jednotky sa dáva na 1 rok a predlžovať sa môže 

maximálne počas 5-tich rokov a z toho vyplýva, že počas tohto obdobia by si 

nájomcovia mali nájsť iné bývanie,   

- podmienky ktoré musí nájomca plniť sú dosť prísne, napríklad jeden člen z rodiny 

musí byť zamestnaný, deti si musia plniť povinnú školskú dochádzku, nesmie 

dochádzať k znečisťovaniu okolia a k znehodnocovaniu bytu, atď., 

Primátor mesta uviedol, že nechce nikoho do ničoho nútiť, uvedenú problematiku otvoril 

z dôvodu, že je jeho povinnosťou predkladať zastupiteľstvu výzvy, do ktorých sa Mesto 

môže zapojiť a má možnosť získať nenávratné finančné prostriedky na zveľadenie 

majetku mesta. O možnosti verejnej diskusie k danej problematike hovoril už aj 

s redaktorom Tekovských novín, ktorý by spravil prieskum názorov občanov mesta, 

poslancov MsZ ako aj riaditeľa m.p. Službyt Mgr. Sendlaia.  Ďalej dodal, že v prípade 

zapojenia sa do výzvy Prvá energetická teplárenská spoločnosť vie zrekonštruované 

bytovky napojiť na centrálny zdroj vykurovania. Primátor mesta uviedol, že vybavenie 

interiéru bytových jednotiek tiež spadá do oprávnených výdavkov. Toto sú základné 

informácie o ktorých je možné a potrebné diskutovať medzi poslancami navzájom, medzi 

poslancami a obyvateľmi, aby sme vedeli zaujať stanovisko.  

 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Pacalajová    - doplnila ďalšie informácie 

k výzve, ktorej termín na podanie žiadosti je 11.9.2020 a poukázala na to, že mesto Zlaté 

Moravce sú zaznačené v Atlase rómsky komunít z roku 2019, podľa ktorého tu žije vyše 

1 000 obyvateľov MRK. Prítomných informovala o všetkých oprávnených výdavkoch, 

ktoré zahŕňa uvedená výzva a  uviedla, že jednou z povinných príloh k tejto žiadosti je 

schválený program rozvoja obce a tiež územnoplánovacia dokumentácia, a preto podľa 

nej je na mieste otázka, že v akom stave je náš územný plán.  

 

Primátor mesta – uviedol, že predložená výzva sa iba navrhuje, tu nie sme ešte vo 

finálovej časti, robí sa iba prieskum. Dodal, že začiatkom roka poslanci MsZ prácu na 

tejto výzve pozastavili. K danej veci dodal, že aj on sa s veľa vecami, čo sa týka tejto 

výzvy nestotožňuje ale s jednou, na ktorú poukázal riaditeľ  mestského podniku Službyt, 

ktorý zabezpečuje správu týchto bytových domov, že za zlý stav exteriéru bytových 

domov, ktoré už majú 60 rokov nemôžu obyvatelia bytoviek, čiže strechy a vonkajšie 

omietky  oni nezničili, tie sa za to dlhé obdobie opotrebovali časom. Za zničenie interiéru 

a otvorových konštrukcií sú zodpovední, ale za prepadávajúcu strechu a padajúce 

omietky nie, takto to povedal pán Sendlai.    

 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Balážová -  ktorá reagovala na príspevok 

poslankyne Pacalajovej ohľadom územného plánu. Uviedla, že do 10.9.020 návrh nového 

územného plánu určite schválený nebude, ale v podstate máme stále platný ten starý, 

takže to nie je obmedzujúce. 

 



 

57 

 

Poslankyňa Pacalajová – potvrdila informáciu, že áno pokiaľ nemáme nový, platí ten 

starý Územný plán mesta.  

 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Petrovič – vyjadril svoju podporu k tejto výzve s tým, 

že pokiaľ Mesto nevyužije na opravu a rekonštrukciu týchto bytových domov finančné 

prostriedky z eurofondov,  bude to musieť časom opravovať z vlastného rozpočtu. Treba 

si uvedomiť, že financie nepôjdu pre MRK, ale bude to investícia do majetku mesta. 

Myslí si, že projekt v rámci tejto výzvy by vyriešil veľa problémov, ktoré tam sú. Do 

rekonštruovaných bytov by mali ísť MFK, ktorí si to zaslúžia a plnia svoje povinnosti, 

čiže nie sú neplatiči. 

 

Poslanec Petrovič -  uviedol, že v rámci diskusie by chcel otvoriť problematiku stojísk 

pri bytových domoch. Podľa jeho názoru stojiská okrem toho, že ich treba obnoviť, tak sú 

umiestnené čo sa týka vzdialeností dosť blízko vedľa seba. Navrhuje zlúčenie stojísk, 

ktoré sú v tesnej blízkosti vedľa seba a vybudovanie jedného obnoveného stojiska, ktoré 

bude funkčné, kultúrne a dobre vyzerať. Dodal, že z hľadiska zväčšenia kapacity je aj za 

zapustené stojiská v zemi.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že chcel by informovať,  že čo sa týka stojísk, tak cez projekt 

zameraný tiež na MRK boli vybudované štyri stojiská  na ulici 1. mája.   

 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Eckhardtová -  uviedla, že chcela by len jednou 

vetou podporiť spomínanú výzvu a poprosí kolegov poslancov, aby sa nad tým zamysleli. 

Ona  osobne zahlasovala  za túto výzvu už prvýkrát, keď bola predložená do 

zastupiteľstva. 

Následne uviedla, že v rámci diskusie by sa chcela poďakovať kolegom poslancom za to, 

že sa aktívne podieľali na roznášaní ochranných rúšok, ktoré zabezpečilo Mesto pre 

našich seniorov nad 65 rokov. Uviedla, že osobitne chce vyjadriť poďakovanie pánovi 

Ing. Jedlovskému, ktorý roznášal rúška v rámci svojho bydliska a poslancovi 

Cimmermannovi, ktorý nepatrí do volebného obvodu č. 1, no napriek tomu veľmi 

pomohol pri riešení problémov na Podjavorinskej ulici.  

 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Balážová  -  vyjadrila poďakovanie pánovi 

Koristovi, ktorý promptne reagoval na jej požiadavku v rámci komisie výstavby, ktorá sa 

týkala opravy jám na cestách, ktoré sú naozaj v hroznom stave. Dodala, že jamy na 

Žitavskom nábreží sa už opravili, ale tiež je potrebné opraviť aj ulicu Slovenskej armády 

a mrzí ju to, ale stav je kritický a  nepočká dovtedy, pokiaľ sa budú robiť vpuste na tejto 

ulici. Zároveň chce požiadať o vypracovanie monitoringu aktuálneho stavu ciest v meste , 

lebo ľudia volajú z rôznych častí mesta a poopravovať treba aspoň tie. kde sú veľké jamy.  

 

 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Šepták -  uviedol, že tiež chce vyjadriť svoj názor 

ohľadom zhodnotenia majetku mesta. V rámci diskusie k spomínanej výzve padali rôzne 

názory, ale on ako predseda majetkovej komisie berie danú problematiku ako 

zhodnotenie majetku mesta a pokiaľ má možnosť Mesto získať finančné prostriedky na 

opravu bytových domov vo svojom vlastníctve z eurofondov malo by ju využiť.  

Uviedol, že čo sa týka problematiky stojísk, ktorú otvoril poslanec Petrovič, tak chce 

povedať, že je potrebné zaoberať sa riešením tejto problematiky, hlavne teraz 

v poslednom období, keď boli vetry sme videli ako plechovky a rôzne iné odpadky vetry 
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rozfúkalo po okolí.  Bude potrebné, aby sa Mesto zameralo na riešenie tejto problematiky 

a naozaj vytipovalo, ktoré stojiská by bolo možné zlúčiť,  ktoré nie a následne sa zamerať 

na vybudovanie nových stojísk či už v rámci nejakých projektov, alebo z vlastných 

zdrojov.  Uvedomuje si, že sú na vybudovanie stojísk sú potrebné financie a niekoľko 

vzorových stojísk sa už vybudovalo, ale v rámci skultúrnenia prostredia na sídliskách ich 

bude  potrebné ešte niekoľko vybudovať. Na záver dodal, že bolo by dobré teraz 

v jarnom období, v najbližších dvoch týždňoch pristaviť k bytovým domom v meste 

nejaké kontajnery, aby občania mesta, prípadne aj z tých záhrad mohli povynášať odpad.    

 

Do diskusie sa prihlásil viceprimátor Holub -  uviedol, že by sa chcel vrátiť 

k problematike poskytovania dotácií. V diskusii k bodu sa nevyjadroval, ale keď počuje 

od niektorých kolegov vyjadrenia, že poslanci chcú rušiť dotácie pre Občianske 

združenia tak musí povedať za seba, ale aj za ostatných kolegov, že nechcú rušiť dotácie, 

ale treba si uvedomiť jedno.  Uviedol, že keď pozrel si jednotlivé žiadosti Občianskych 

združení, tak väčšina projektov – podujatí  pojednáva o stretávaní sa ľudí, či už v rámci 

kultúrnych alebo športových podujatí, pričom toto im bolo znemožnené nie Mestom Zlaté 

Moravce, ale nariadením štátu. Mnohé z podaných žiadostí a mali termín realizácie 

projektu v prvej polovici roka 2020. Z uvedeného vyplýva, že za súčasnej situácii ho  

nemôžu realizovať a tým pádom nemajú nárok na poskytnutie dotácie. Bola by tu 

možnosť, že by tieto termíny prehodnotili a presunuli na neskorší termín, ale tým, že je 

platné VZN,  na ktoré sa tieto OZ odvolávajú a na základe ktorého podávajú žiadosti bolo 

potrebné zosúladiť právny stav vzhľadom na súčasnú situáciu i keď sa nebráni myšlienke, 

že keď všetky obmedzenia na základe prijatých opatrení vlády SR pominú  vrátiť sa 

k danej problematike a nájsť spôsob ako vyjsť v ústrety OZ, aby tieto projekty mohli 

uskutočniť v druhej polovici roka, alebo ku koncu roka. Dodal, že treba nájsť 

mechanizmus a individuálne pristúpiť ku každému OZ. 

 

Primátor mesta -  uviedol, že vzhľadom na súčasnú situáciu a obmedzení týkajúcich sa 

kultúrnych podujatí nastáva otázka – čo so Zlatomoraveckým jarmokom, ktorý sa 

každoročne koná koncom septembra. Pokiaľ by sme ho chceli v danom termíne 

realizovať, tak je potrebné už v júni začať na tom pracovať. Mesto Bardejov, ktoré máva 

jarmok tiež v septembri uvažuje nad zrušením tohto kultúrneho podujatia, nakoľko ide 

veľkú koncentráciu ľudí na jednom mieste. Nikto nevie predpovedať epidemiologický 

vývoj COVID-19 v najbližších mesiacoch aj napriek tomu, že súčasná situácia je dobrá.  

Následne uviedol, že je to ďalšia otázka do pléna a požiadal poslancov, aby pouvažovali 

nad danou problematikou s tým, že v najbližšej dobe by sa rozhodlo, či jarmok tento rok 

realizovať, alebo nie.   

 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Kukučková -  vyjadrila podporu k výzve 

týkajúcej sa rekonštrukcie bytových domov pre MRK, ale v krátkosti by zareagovala, že 

pokiaľ by v budúcnosti väčšina poslancov tento návrh podporila je dobré podotknúť, že 

v rámci oprávnených výdavkov budú financovaní aj domovníci tzv. asistenti bývania, 

ktorých mzda bude hradená v rámci tejto výzvy. Podľa jej názoru z komunity MRK si 

vyberú ľudí, ktorých rešpektujú, pre ktorých to bude aj pracovná príležitosť a ktorí budú 

vedieť riešiť vzniknuté situácie v tejto komunite.  

 

Primátor mesta -  reagoval, že v rámci výzvy je takýto údaj, ale je potrebné povedať, že 

výzva je z roku 2016 a mzda asistentov bývania v rámci tejto výzvy ma byť hradená do 

31.12.2023. Takže, aby nás to nepomýlilo.   
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Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Ďurčeková -  uviedla, že  v rámci tohto bodu by 

chcela poprosiť vedenie mesta aj ľudí k tomu kompetentných, keby pomohli občanom na 

ulici Brezovej s riešením otázky parkovania, nakoľko situácia je neúnosná. Obyvatelia 

bytových domov na tejto ulice  obiehajú autami niekoľkokrát okolie, pokiaľ zaparkujú a 

parkujú pomaly už  na parkovisku pri LIDL. Ľudia sa sťažujú, sú nespokojní, preto chce 

poprosiť o pomoc pri hľadaní možností vybudovania nejakej odstavnej plochy na účely 

parkovania.  

 

Primátor mesta -  uviedol, že v súvislosti s parkovaním chce dať do pozornosti, že 

v spolupráci s Regionálnou správou ciest  sa konečne po niekoľkých rokoch začala riešiť 

organizácia parkovania na ulici Bernolákovej. Následne dodal, že čo sa týka parkovania 

v meste, tak sa konalo pracovné stretnutie aj za účasti viceprimátora mesta so 

spoločnosťou, ktorá by nám v najbližšom čase prišla predstaviť návrh na politiku 

parkovania v našom meste s tým, že ako 1. etapa by sa riešilo centrum mesta. Uvedená 

spoločnosť má skúsenosti s realizáciou takýchto projektov aj v iných mestách, kde tiež 

nemali všetky pozemky určené na platené parkovanie vo svojom vlastníctve. Takže prídu 

nám predstaviť svoj návrh či už z legislatívneho hľadiska ako aj z hľadiska možností 

financovania.  

 

Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Ivanovičová –  uviedla, že tiež by chcela poprosiť  

Mesto, aby sa z rezervného fondu vyňali nejaké finančné prostriedky na riešenie 

požiadavky občanov, ktorá bola evidovaná aj v rámci zápisnice Výboru mestskej časti 2, 

týkajúca sa rozšírenia parkoviska, ktoré je pri detskom ihrisku ako je Daňový úrad  resp. 

na ulici Obrancov mieru.   

 

 

K  bodu 47/ 

Interpelácie poslancov 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár uviedol, že v prípade, že zo strany poslancov 

Mestského zastupiteľstva sú nejaké interpelácie, žiada o ich predloženie.  

 

V rámci bodu interpelácie poslancov sa prihlásila poslankyňa Uhrinová . 

 

Interpelácia poslankyne Mgr. Denisy Uhrinovej  

 

Interpelácia č.1:  

 Požiadala o právny názor na nasledovnú problematiku: Keď je zmluva za 

Mesto podpísaná primátorom mesta 17.1.2020 a druhá strana podpíše 

zmluvu 15.4.2020, tak zmluva je podľa jej názoru účinná druhým dňom 

zverejnenia čiže 16.4.2020. Opýtala sa – čas, ktorý uplynul medzi tým, ako 

bolo dohodnuté zmluvné obdobie je  bez nájomnej zmluvy? 
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Právnička mesta -  vzhľadom na to, že nájomná zmluva je podpísaná až 15.4.2020, 

nadobúda účinnosť dňom 16.4.2020. Následne sa opýtala do kedy je v uvedenej  

v zmluve dohodnuté zmluvné obdobie.  

 

Poslankyňa Uhrinová – uviedla, že zmluvné obdobie bolo dohodnuté od 1.1.2020. 

Dodala, že nerozumie tomu rozdielu troch mesiacov, zmluva mala byť podpísaná 

z obidvoch strán už v decembri 2019. Opýtala sa, že čo bude Mesto robiť, keby tá druhá 

strana odmietla teraz za obdobie, kedy nemalo platnú nájomnú zmluvu zaplatiť nájom, 

veď zmluva bola platná až od 16.4.2020. 

 

Právnička mesta -  uviedla, že tam už vystáva otázka, či ten priestor v tom období 

užíval, alebo neužíval.  

  

Poslankyňa Uhrinová – uviedla, že užíval. 

 

Právnička mesta -   v tom prípade, že je zmluva neplatná, lebo nedošlo k podpisu by si 

Mesto vymáhalo úhradu za užívanie priestoru.  

 

Poslankyňa Uhrinová – uviedla, že by právničku mesta poprosila, aby to preverila, 

jedná sa o zmluvu za užívanie verejného priestranstva  č. 115/2020, ktorá spadá pod 

oddelenie Ing. Kmeťa. 

  

Interpelácia č.2:  

V súvislosti s toľko opakovanou situáciou COVID-19 Mesto Zlaté Moravce 

objednávalo ochranné rúška,  rukavice, dezinfekčné a čistiace prostriedky. Tieto 

objednávky  si vytiahla a zistila, že v objednávkach nie je uvedená suma na počet 

kusov, jednotková cena za kus objednaného tovaru. Preto by chcela vedieť v rámci 

objednávok vystavených v súvislosti s nákupom spomínaných OPP, že koľko čoho 

bolo kusov a v akej jednotkovej cene.  

 

Primátor mesta -  reagoval, že všetci poslanci vedeli, že sme rúška nakupovali v cene za 

3,70€ za kus a dodal, že situácia na začiatku vypuknutia pandémie bola kritická, bol  

problém zabezpečiť rúška v rozumnej cene. 

 

Poslankyňa Uhrinová -  všetky rúška boli zakúpené v cene 3,70€ za kus? 

 

Primátor mesta -  nie, hovorí o tých, ktoré boli distribuované občanom, tie ostatné boli 

už lacnejšie. 

 

Poslankyňa Uhrinová -  toto adresuje ako technickú pripomienku, aby pri vytváraní 

objednávky bolo zrejmé, aký tovar sa objednáva, v akom počte, v akej sume za kus. 

Z uvedeného dôvodu žiada zaslať uvedené údaje.  
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K bodu 48/ 

Schválenie uznesenia 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár požiadal návrhovú komisiu, aby podala 

stanovisko k prijatým uzneseniam z rokovania dnešného Mestského zastupiteľstva. 

 

Predseda návrhovej komisie poslanec  Ivanovič - skonštatoval, že na 11. zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva poslanci Mestského zastupiteľstva schválili všetkých 38 

uznesení a Správu o činnosti Mestskej polície za rok 2019 zobrali na vedomie.  

 

 

 

Schválené uznesenia:               

 

 

Uznesenie č. 312/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Schválenie návrhovej komisie   

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na voľbu návrhovej komisie  

v o l í 

za predsedu návrhovej komisie: p. poslanca Stanislava Ivanoviča 

za členov: p. poslankyňu Mgr. Eriku Kukučkovú a p. poslankyňu Ing. Annu Pacalajovú 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                      PaedDr. Dušan Husár 
                          primátor mesta 

 

 

                                                                                                  Ing. Marián Kováč 

                                                                                                      prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 313/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Schválenie programu zasadnutia   

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

program zasadnutia 11. MZ 

s ch v a ľ u j e  
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program  zasadnutia 11. MZ s nasledujúcimi zmenami: 

- Návrh p. poslanca Ing. Marek Holuba na stiahnutie pôvodného bodu programu č. 

23: „Návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Úradu 

podpredsedu vlády pre investície a informatizáciu na projekt „Moderné 

technológie v meste Zlaté Moravce„ (mat. č. 14 -11MZ-2020)“ 

- Návrh p. poslanca Ing. Marek Holuba na stiahnutie pôvodného bodu programu č. 

24: „Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu 

verejného obstarávania k predmetu zákazky : “Moderné technológie v meste Zlaté 

Moravce“ (mat. č. 15 -11MZ-2020)“ 

- Návrh p. poslanca Ing. Mareka Holuba na zaradenie bodu programu: „Návrh na  

vyhlásenie verejného obstarávania na „ Potraviny – hrubý tovar pre Školské 

jedálne pri Materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Zlaté 

Moravce““ za  bod č. 22  pôvodného programu 

- Návrh p. poslankyne PaedDr. Klaudii Ivanovičovej na zaradenie bodu programu: 

„Poslanecký návrh na účelové použitie finančných prostriedkov prijatých do 

rozpočtu Mesta Zlaté Moravce z príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

prevádzku predškolských a školských zariadení“ za bod č. 11 pôvodného 

programu 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                      PaedDr. Dušan Husár 
                             primátor mesta 

 

                                                                                                  Ing. Marián Kováč 

                                                                                                      prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 314/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Určenie zapisovateľky a skrutátora 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

určenie zapisovateľky a skrutátora 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

že Mgr. Silvia Švajčíková bola určená za zapisovateľku zápisnice a Denisa Hlavatá bola 

určená za skrutátora na 11. zasadnutí MZ  

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                      PaedDr. Dušan Husár 
                          primátor mesta 

 

                                                                                                  Ing. Marián Kováč 

                                                                                                      prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 315/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Určenie overovateľov zápisnice 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

určenie overovateľov zápisnice 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

overovateľov zápisnice: p. poslankyňu PaedDr. Idu Ďurčekovú a p. poslankyňu Ing. 

Martu Eckhardtovú MPH 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                      PaedDr. Dušan Husár 
                           primátor mesta 

 

                                                                                                  Ing. Marián Kováč 

                                                                                                      prednosta MsÚ 

 

 

 

Uznesenie č.  316/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh Všeobecne záväzne nariadenie Mesta Zlaté Moravce č. 7/2020 o určení názvu 

ulíc v meste Zlaté Moravce 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Návrh Všeobecne záväzne nariadenie Mesta Zlaté Moravce č. 7/2020 o určení názvu ulíc 

v meste Zlaté Moravce 

u z n á š a    sa 

Návrh Všeobecne záväzne nariadenie Mesta Zlaté Moravce č. 7/2020 o určení názvu ulíc 

v meste Zlaté Moravce  

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                          PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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Uznesenie č.  317/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Poslanecký návrh na účelové použitie finančných prostriedkov prijatých do 

rozpočtu Mesta Zlaté Moravce z príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

prevádzku predškolských a školských zariadení 

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí MZ konanom dňa 

14.05.2020  

p r e r o k o v a l o 

poslanecký návrh na účelové použitie 30% z finančných prostriedkov prijatých do 

rozpočtu mesta od 01.09.2020 z príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na prevádzku 

predškolských a školských zariadení  

s c h v a ľ u j e   

poslanecký návrh na účelové použitie 30% z finančných prostriedkov prijatých do 

rozpočtu Mesta Zlaté Moravce od 01.09.2020 z príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v materskej škole, príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti centra voľného 

času a príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium v základnej umeleckej škole 

na nákup výchovno-vzdelávacieho materiálu a učebných pomôcok pre predškolské 

zariadenia, centrum voľného času a Základnú umeleckú školu. 

u k l a d á 

ekonomickému oddeleniu MsÚ zapracovať navrhované účelové použitie finančných 

prostriedkov vo výške 30% z rozpočtovaných príjmov príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v materskej škole, na činnosť centra voľného času, na čiastočnú úhradu 

nákladov na štúdium v základnej umeleckej škole do výdavkovej časti rozpočtu mesta na 

nákup výchovno-vzdelávacieho materiálu a učebných pomôcok pre predškolské 

zariadenia, CVČ a ZUŠ. 

Účelové použitie finančných prostriedkov je potrebné zapracovať aj pri tvorbe rozpočtu 

na nasledujúce rozpočtové roky. 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                     PaedDr. Dušan Husár 

                               primátor mesta 

 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 318/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. 8/2020, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2020 o určení výšky dotácie na 

mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Zlaté 

Moravce na rok 2020 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Návrh Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Zlaté Moravce č 8/2020, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2020 o určení výšky dotácie na mzdy a 

prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Zlaté Moravce na rok 

2020 

u z n á š a   s a 

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Zlaté Moravce č 8/2020, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2020 o určení výšky dotácie na mzdy a 

prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Zlaté Moravce na rok 

2020 v zmysle pozmeňujúceho poslaneckého návrhu. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                         PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

 

 

                                                                         Ing. Marián Kováč 

                                                                                       prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 319/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. 9/2020, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN Mesta Zlaté Moravce č. 5/2019 o výške  príspevkov zákonných 

zástupcov detí a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Mesto Zlaté Moravce.   

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 
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Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. 9/2020, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN Mesta Zlaté Moravce č. 5/2019 o výške  príspevkov zákonných zástupcov 

detí a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je Mesto Zlaté Moravce.   

u z n á š a    s a   n a 

Všeobecne záväznom nariadení Mesta Zlaté Moravce č. 9/2020, ktorým sa mení a dopĺňa 

VZN Mesta Zlaté Moravce č. 5/2019 o výške  príspevkov zákonných zástupcov detí 

a žiakov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je Mesto Zlaté Moravce v zmysle pozmeňujúceho poslaneckého návrhu 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                          PaedDr. Dušan Husár 

                                primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

 

 

Uznesenie č. 320/2020 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. 10/2020, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Zlaté Moravce č. 2/2018 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Zlaté Moravce 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Zlaté Moravce č. 10/2020, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Zlaté Moravce č. 2/2018 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Zlaté Moravce 

u z n á š a    s a   

Všeobecne záväznom nariadení Mesta Zlaté Moravce č. 10/2020, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Zlaté Moravce č. 2/2018 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu mesta Zlaté Moravce v znení predloženého návrhu. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                            PaedDr. Dušan Husár 

                                   primátor mesta 

 

 

                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 321/2020  

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 5/2020 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov  rozpočtovým opatrením č. 5/2020 

s c h v a ľ u j e   

a) zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a 

podprogramov rozpočtovým opatrením č. 5/2020 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 

písm. a), b) a c) Zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

ktorá tvorí prílohu k uzneseniu 

b) použitie finančných prostriedkov kapitálového príjmu na úhradu bežných výdavkov 

v súlade s ustanovením § 36 ods. 2 a 3 Zák. č. 67/2020 Z. z. o niektorých 

mimoriadnych opatreniach vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej 

nákazlivej ľudskej choroby  COVID-19 vo výške 24.000 eur 

c) zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 5/2020 nasledovne: 

Program 6 Životné prostredie 

Podprogram 6.2 Odpadové vody 

Povolené prekročenie a viazanie kapitálových príjmov zvýšením položky 233 Príjem 

z predaja pozemkov vo výške 24.000 eur a zároveň povolené prekročenie a viazanie 

bežných výdavkov v štatistickej klasifikácii 0520 Nakladanie s odpadovými vodami 

zvýšením položky 635 Rutinná a štandardná údržba vo výške 24.000 eur na opravu 

kanalizácie na Ul. Janka Kráľa a pred Nemocnicou. 

Príjmová časť:   POL: 233 KZ= 43 +24.000 eur (kapitálový 

príjem) 

Výdavková časť: FNC: 0520 POL: 635 KZ=41 +24.000 eur (bežný výdavok) 

  

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                              PaedDr. Dušan Husár 

                             primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 322/2020  

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na zmenu účelu použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu mesta 

a návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 6/2020 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

a) návrh na zmenu účelu použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu mesta  

b) návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov  rozpočtovým opatrením č. 6/2020 

s c h v a ľ u j e   

a) zmenu účelu použitia finančných prostriedkov z Rezervného fondu mesta schválených 

Uznesením č. 284/2020 na MZ dňa 30.01.2020 vo výške 475.615 eur nasledovne: 

 vo výške 328.150 eur na splácanie istín z bankových úverov  

 vo výške 7.465 eur na splácanie finančného prenájmu (leasing) 

 vo výške 30.000 eur na financovanie vypracovania projektových dokumentácií 

k plánovaným investíciám mesta v roku 2020   

 vo výške 35.000 eur na financovanie modernizácie verejného osvetlenia v meste 

Zlaté Moravce 

 vo výške 16.500 eur na spolufinancovanie projektu prevencie kriminality 

„Rozšírenia kamerového systému v Zlatých Moravciach 2019“ 

 vo výške 15.000 eur na financovanie vybudovania striešky v Kultúrnom dome 

Chyzerovce 

 vo výške 43.500 eur na financovanie modernizácie dopravného prostriedku 

kompaktora na hutnenie komunálneho odpadu na skládke odpadov  

b) zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a 

podprogramov rozpočtovým opatrením č. 6/2020 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 

písm. a) Zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov nasledovne: 

Program 2 Administratíva 

Podprogram 2.5 Dlhová služba 

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky v štatistickej klasifikácii výdavkov 

verejnej správy 0170 Transakcie verejného dlhu znížením položky 821 Splácanie 

istiny z bankových úverov (Rezervného fondu) vo výške 25.500 eur do podprogramu 

6.1 Nakladanie s odpadmi.  

Výdavková časť: FNC: 0170 POL: 821 - 25.500 eur 

Program 3 Interné služby 

Podprogram 3.2 Správa majetku mesta 

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky v štatistickej klasifikácii 0620 Rozvoj obcí 

znížením položky 717 Rekonštrukcia kúrenia v KD Chyzerovce vo výške 12.000 eur 

do podprogramu 6.1 Nakladanie s odpadmi.  

Výdavková časť: FNC: 0620 POL: 717 - 12.000 eur 

Program 6 Životné prostredie 

Podprogram 6.1 Nakladanie s odpadmi 
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Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky v štatistickej klasifikácii 0510 Nakladanie 

s odpadmi znížením položky 714 Nákup dopravného prostriedku vo výške 6.000 eur a 

zároveň zvýšením položky 714 Nákup dopravného prostriedku vo výške 43.500 eur na 

financovanie modernizácie kompaktora na hutnenie komunálneho odpadu 

z podprogramu 2.5 Dlhová služba a z podprogramu 3.2 Správa majetku mesta.   

Výdavková časť: FNC: 0510 POL: 714 -   6.000 eur 

Výdavková časť: FNC: 0510 POL: 714 +43.500 eur 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                         PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 323/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na viazanie rozpočtových prostriedkov v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na 

rok 2020 vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 7/2020 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na viazanie rozpočtových prostriedkov v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na rok 

2020 vrátane programov a podprogramov  rozpočtovým opatrením č. 7/2020 

s c h v a ľ u j e   

viazanie rozpočtových prostriedkov v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 

vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 7/2020 v zmysle 

ustanovenia § 14 ods. 2 písm. c) Zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov nasledovne: 

viazanie rozpočtovaných prostriedkov na rok 2020 - bežných výdavkov s platnosťou od 

mesiaca máj 2020 v termíne do naplnenia príjmov:   

1. Viazanie rozpočtovaných bežných výdavkov vo všetkých rozpočtovaných kapitolách 

programov a podprogramov na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie 

rozpočtovej klasifikácie vo výške 10 % s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu 

príjmov mesta bude viazanie výdavkovej časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom 

rozsahu 

2. Viazanie rozpočtovaných bežných výdavkov (dotácie) pre rozpočtové organizácie 

zriadené mestom v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 ako aj v rozpočtoch 

rozpočtových organizácií zriadených mestom nasledovne: 

 Základná škola Mojmírova  

0950 – originálne kompetencie pre ŠKD vo výške 5 % predstavuje sumu 3.335 eur 

s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie výdavkovej 
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časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu 

09602 – originálne kompetencie pre ŠJ vo výške 5 % predstavuje sumu 3.253 eur 

s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie výdavkovej 

časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu      

 Základná škola Pribinova 

0950 – originálne kompetencie pre ŠKD vo výške 5 % predstavuje sumu 4.502 eur 

s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie výdavkovej 

časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu 

09602 – originálne kompetencie pre ŠJ vo výške 5 % predstavuje sumu 3.355 eur 

s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie výdavkovej 

časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu       

 Základná škola Robotnícka 

0950 – originálne kompetencie pre ŠKD vo výške 5 % predstavuje sumu 1.308 eur 

s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie výdavkovej 

časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu   

09602 – originálne kompetencie pre ŠJ vo výške 5 % predstavuje sumu 1.964 eur 

s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie výdavkovej 

časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu   

 Základná umelecká škola 

0950 – originálne kompetencie vo výške 5 % predstavuje sumu 23.052 eur s tým, že 

v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie výdavkovej časti 

rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu 

3. Viazanie rozpočtovaných bežných výdavkov (príspevku) pre príspevkové organizácie 

zriadené mestom v Rozpočte Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 ako aj v rozpočtoch 

príspevkových organizácií zriadených mestom nasledovne: 

 Mestské stredisko kultúry a športu p. o. Zlaté Moravce  

bežný príspevok z celkovej výšky 333.680 eur vo výške 5 % predstavuje sumu 16.684 

eur s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie 

výdavkovej časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu 

 Službyt Zlaté Moravce, mestský podnik 

bežný príspevok z celkovej výšky 183.700 eur vo výške 5 % predstavuje sumu 9.185 

eur s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie 

výdavkovej časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu 

 Technické služby mesta Zlaté Moravce 

bežný príspevok z celkovej výšky 970.305 eur vo výške 5 % predstavuje sumu 48.515 

eur s tým, že v prípade výraznejšieho poklesu príjmov mesta bude viazanie 

výdavkovej časti rozpočtu počas roka 2020 vo vyššom rozsahu 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                      PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 324/2020  

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na zvýšenie úverového rámca kontokorentného úveru a návrh na zmenu 

Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a podprogramov 

rozpočtovým opatrením č. 8/2020 
Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

a) návrh na zvýšenie úverového rámca kontokorentného úveru z 350.000 eur na 

700.000 eur na vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami bežného 

rozpočtu Mesta Zlaté Moravce 

b) návrh na zabezpečenie úveru 

c) návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 8/2020 

d) Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k zvýšeniu úverového rámca kontokorentného 

úveru z 350.000 eur na 700.000 eur 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k zvýšeniu úverového rámca kontokorentného 

úveru z 350.000 eur na 700.000 eur  

s ch v a ľ u j e 

a) zvýšenie úverového rámca kontokorentného úveru formou debetného limitu na 

bežnom účte z 350.000 eur na 700.000 eur na vyrovnanie časového nesúladu medzi 

príjmami a výdavkami bežného rozpočtu Mesta Zlaté Moravce 

b) zabezpečenie kontokorentného úveru vlastnou bianko zmenkou mesta 

c) zmenu Rozpočtu mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 8/2020 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 

písm. d) Zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov nasledovne: 

Program 2 Administratíva 

Podprogram 2.5 Dlhová služba 

Povolené prekročenie a viazanie príjmových finančných operácií zvýšením položky 

513 Bankové úvery kontokorentné vo výške 350.000 eur a zároveň povolené 

prekročenie a viazanie výdavkových finančných operácií zvýšením položky 821 

Splácanie tuzemskej istiny z kontokorentných úverov vo výške 350.000 eur.  

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                      PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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    Uznesenie č. 325/2020  

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na financovanie investičných akcií mesta a spolufinancovanie projektov 

z fondov EÚ z prevzatého úveru a návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce 

na rok 2020 vrátane programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 9/2020 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

a) Návrh na financovanie investičných akcií mesta a spolufinancovanie projektov 

z fondov EÚ z prevzatého úveru  

b) Návrh na zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov 

a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 9/2020 

s c h v a ľ u j e 

a) investičné akcie mesta financované z prevzatého investičného úveru: 

 Rekonštrukcia miestnej komunikácie ul. Slovenskej armády (kanalizačné vpuste) 

 Rekonštrukcia kanalizácie a sociálnych zariadení v budove mestského úradu 

 Štúdia uskutočniteľnosti k projektu Moderné technológie v meste Zlaté Moravce 

 Multifunkčné športové ihrisko pri ZŠ Pribinova 

b) spolufinancovanie projektov z prevzatého investičného úveru: 

 Revitalizácia parku Janka Kráľa Zlaté Moravce 

c) zmenu Rozpočtu Mesta Zlaté Moravce na rok 2020 vrátane programov a 

podprogramov rozpočtovým opatrením č. 9/2020 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 

písm. c) a d) Zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov nasledovne: 

Program 3 Interné služby mesta 

Podprogram 3.2 Správa majetku mesta 

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky v štatistickej klasifikácii 0620 Rozvoj 

obcí zvýšením položky 717 Realizácia stavieb a ich technického zhodnotenia vo 

výške 27.500 eur z podprogramu 7.1 Miestne komunikácie. 

Program 7 Komunikácie a doprava 

Podprogram 7.1 Miestne komunikácie 

Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky v štatistickej klasifikácii výdavkov 

verejnej správy 0451 Cestná doprava znížením položky 717 Realizácia stavieb a ich 

technického zhodnotenia vo výške 27.500 eur do podprogramu 3.2 Správa majetku 

mesta.  

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                      PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 326/2020 
z 11. zasadnutia mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14. 05. 2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na zverenie nehnuteľného majetku mesta „Rekonštrukcia elektroinštalácie 

ZUŠ  Zlaté Moravce“ do správy rozpočtovej organizácie mesta Základná umelecká 

škola, Janka Kráľa č. 4, Zlaté Moravce 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh  na zverenie nehnuteľného majetku mesta „Rekonštrukcia elektroinštalácie ZUŠ 

Zlaté Moravce“, s. č. 726, nachádzajúcej sa na pozemku KN registra „C“ parc. č. 1687/1, 

zapísanej na LV č. 3453 v k. ú. Zlaté Moravce do správy rozpočtovej organizácie 

Základná umelecká škola, Janka Kráľa č. 4, Zlaté Moravce, 

z v e r u j e 

do správy rozpočtovej organizácie mesta Základná umelecká škola, Janka Kráľa č. 4, 

Zlaté Moravce, IČO: 037865161,  s účinnosťou od 01. 06. 2020  nehnuteľný majetok 

Mesta Zlaté Moravce „Rekonštrukcia elektroinštalácie ZUŠ Zlaté Moravce“, s. č. 726, 

nachádzajúcej sa na pozemku KN registra „C“ parc. č. 1687/1, zapísanej na LV č. 3453 

v k. ú. Zlaté Moravce s obstarávacou cenou 38 624,50 eur, oprávkami k 31.05.2020 vo 

výške 486,- eur, zostatkovou cenou k 31.05.2020 vo výške 38 138,50 eur. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                    PaedDr. Dušan Husár 

                              primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                              prednosta MsÚ 

 

 

 

Uznesenie č. 327/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

–––––––––––-––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na zverenie nehnuteľného majetku mesta „Verejné osvetlenie IBV Mlynský 

potok II. etapa“ do správy príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté 

Moravce, Bernolákova 59, Zlaté Moravce 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh  na zverenie nehnuteľného majetku mesta: 

„Verejné osvetlenie IBV Mlynský potok II. etapa“ do správy príspevkovej organizácie 

Technické služby mesta Zlaté Moravce, Bernolákova 59, Zlaté Moravce, 

z v e r u j e 

do správy príspevkovej organizácie Technické služby mesta, Bernolákova 59, Zlaté 

Moravce, IČO: 587168,  s účinnosťou od 01. 06. 2020 nehnuteľný majetok Mesta Zlaté 

Moravce „Verejné osvetlenie IBV Mlynský potok II. etapa“ s obstarávacou cenou 
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13 200,- eur, oprávkami k 31.05.2020 vo výške 252,- eur, zostatkovou cenou 

k 31.05.2020 vo výške 12 948,- eur. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                   PaedDr. Dušan Husár 

                             primátor mesta 

 

                                                                                            Ing. Marián Kováč 

                                                                             prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 328/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného 

programu Kvalita životného prostredia zameranú na vodozádržné opatrenia 

v urbanizovanej krajine (v intraviláne obcí) na projekt:  „Vodozádržné opatrenia 

v meste Zlaté Moravce II. – časť Nemocnica“ 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu 

Kvalita životného prostredia zameranú na vodozádržné opatrenia v urbanizovanej krajine 

(v intraviláne obcí)  na projekt:  „Vodozádržné opatrenia v meste Zlaté Moravce II. – 

časť Nemocnica“ 

s c h v a ľ u j e 

a) predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok v súlade s výzvou s kódom 

OPKZP-PO2-SC211-2018-40 na predkladanie žiadostí o NFP zameranú na 

vodozádržné opatrenia v urbanizovanej krajine (v intraviláne obcí) na projekt 

s názvom „Vodozádržné opatrenia v meste Zlaté Moravce II. – časť Nemocnica“ 

b) realizáciu projektu v súlade s podmienkami poskytnutého finančného príspevku 

c) spolufinancovanie realizovaného projektu z rozpočtu obce vo výške najmenej 5 % 

z celkového rozpočtu projektu v súlade s podmienkami poskytnutého finančného 

príspevku  

Celkové oprávnené výdavky projektu : 194 467,48 EUR 

Nenávratný finančný príspevok :           184 744,11 EUR 

Rozdiel – spolufinancovanie :                    9 723,37 EUR  

d) zabezpečí financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                              PaedDr. Dušan Husár 

                            primátor mesta 

 

 

                                                                                        Ing. Marián Kováč 

                                                                                              prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 329/2020 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa  14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Potraviny – hrubý tovar pre Školské 

jedálne pri Materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Zlaté Moravce“ 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Potraviny – hrubý tovar pre Školské 

jedálne pri Materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Zlaté Moravce“ 

s ch v a ľ u j e  

a) vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného obstarávania 

k predmetu zákazky „Potraviny – hrubý tovar pre Školské jedálne pri Materských 

školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Zlaté Moravce“, ktoré vyhlási Mesto 

Zlaté Moravce ako verejný obstarávateľ, 

b) uzavretie rámcovej zmluvy ako výsledok procesu verejného obstarávania 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                               PaedDr. Dušan Husár 

                               primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                              prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 330/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Obnova a rekonštrukcia Kaštieľa 

Migazziovcov v Zlatých Moravciach“ 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Obnova a rekonštrukcia kaštieľa 

Migazziovcov v Zlatých Moravciach“ 

s ch v a ľ u j e  

a) vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného obstarávania 

k predmetu zákazky „Obnova a rekonštrukcia kaštieľa Migazziovcov v Zlatých 

Moravciach“, ktoré vyhlási Mesto Zlaté Moravce ako verejný obstarávateľ a 

výsledkom ktorého bude uzavretie  zmluvy o dielo, ktorá nadobúda platnosť 

dňom podpisu štatutárnymi zástupcami obidvoch zmluvných strán a účinnosť až 

po schválení žiadosti o poskytnutie dotácie, prípadne NFP, procesu verejného 

obstarávania a zverejnení zmluvy, dňom nasledujúcim po dni jej zverejnenia v 
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súlade s ustanovením § 47a ods. 1 zákona č. 40/1964 Z.z. Občianskeho 

zákonníka, príp. na webovej stránke objednávateľa  

b) uzavretie Zmluvy o dielo ako výsledok procesu verejného obstarávania 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                    PaedDr. Dušan Husár 

                            primátor mesta 

 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

 

 

Uznesenie č. 331/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Príležitostné spoločné verejné 

obstarávanie zemného plynu – Regionálne združenie miest a obcí – Požitavský 

región“ a „Stravné a darčekové poukážky“ 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania „Príležitostné spoločné verejné obstarávanie 

zemného plynu – Regionálne združenie miest a obcí – Požitavský región“ a „Stravné 

a darčekové poukážky“ 

s ch v a ľ u j e  

a) vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného obstarávania 

k predmetu zákazky „Príležitostné spoločné verejné obstarávanie zemného plynu 

– Regionálne združenie miest a obcí – Požitavský región“, ktoré vyhlási Mesto 

Zlaté Moravce ako verejný obstarávateľ a výsledkom ktorého bude uzavretie 

príslušnej zmluvy ako výsledok procesu verejného obstarávania 

b) vyhlásenie verejného obstarávania a zabezpečenie procesu verejného obstarávania 

k predmetu zákazky „Stravné a darčekové poukážky“, ktoré vyhlási Mesto Zlaté 

Moravce ako verejný obstarávateľ a výsledkom ktorého bude uzavretie príslušnej 

zmluvy ako výsledok procesu verejného obstarávania 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                                              PaedDr. Dušan Husár 

                            primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                           prednosta MsÚ 

 

Uznesenie č. 332/2020 
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z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania na výstavbu „Prílepy – Kanalizácia“ 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Návrh na vyhlásenie verejného obstarávania na výstavbu „Prílepy – Kanalizácia“ 

s ch v a ľ u j e  

a) vyhlásenie verejného obstarávania a proces verejného obstarávania  k predmetu 

zákazky „Prílepy – Kanalizácia“, ktoré vyhlási Mesto Zlaté Moravce ako verejný 

obstarávateľ  

b) uzavretie Zmluvy o dielo, ako výsledku verejného obstarávania, ktorej predmetom 

bude vybudovane vodnej stavby „Prílepy – Kanalizácia“ 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                    PaedDr. Dušan Husár 

                             primátor mesta 

 

Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 333/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

 

________________________________________________________________________ 

Návrh na schválenie strategického dokumentu - „Koncepcia rozvoja športu mesta 

Zlaté Moravce na roky 2020 – 2025“ 
Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Návrh na schválenie strategického dokumentu - „Koncepcia rozvoja športu mesta Zlaté 

Moravce na roky 2020 – 2025“ 

s c h v a ľ u j e   

Koncepciu rozvoja športu mesta Zlaté Moravce na roky 2020 – 2025 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                          PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

Uznesenie č. 334/2020 
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z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na schválenie Zmluvy o dielo, predmetom ktorej je „Miestna komunikácia na 

Družstevnej ulici“ 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie Zmluvy o dielo medzi Mestom Zlaté Moravce ako objednávateľom 

a spol. ViOn a.s., so sídlom Továrenská 64, 95301 Zlaté Moravce, IČO:  36526185, zap. 

v Obchodnom registri Okresného súdu v Nitre, oddiel Sa, vložka č. 10044/N, v mene 

ktorej koná Martin Ondrejka, konateľ ako zhotoviteľom, predmetom ktorej je 

vybudovanie diela „Miestna komunikácia na Družstevnej ulici“ vo výške 197.893,03 Eur 

s DPH. 

s c h v a ľ u j e   

uzatvorenie Zmluvy o dielo medzi Mestom Zlaté Moravce ako objednávateľom a spol. 

ViOn a.s., so sídlom Továrenská 64, 95301 Zlaté Moravce, IČO:  36526185, zap. 

v Obchodnom registri Okresného súdu v Nitre, oddiel Sa, vložka č. 10044/N, v mene 

ktorej koná Martin Ondrejka, konateľ ako zhotoviteľom, predmetom ktorej je 

vybudovanie diela „Miestna komunikácia na Družstevnej ulici“ vo výške 197.893,03 Eur 

s DPH. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

 

                          PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

 

Uznesenie č. 335/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Informácia o vzdaní sa funkcie riaditeľky príspevkovej organizácie Technické 

služby mesta Zlaté Moravce  a návrh na vyhlásenie výberového konania na funkciu 

riaditeľa/ky príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté Moravce 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Informáciu o vzdaní sa funkcie riaditeľky príspevkovej organizácie Technické služby 

mesta Zlaté Moravce  a návrh na vyhlásenie výberového konania na funkciu riaditeľa/ky 

príspevkovej organizácie Technické služby mesta Zlaté Moravce 

b e r i e    n a    v e d o m i e  

informáciu o vzdaní sa funkcie riaditeľky príspevkovej organizácie Technické služby 

mesta Zlaté Moravce Mgr. Barbory Segíňovej ku dňu 15.03.2020 

s c h v a ľ u j e   
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vyhlásenie výberového konania na funkciu riaditeľa/ky príspevkovej organizácie 

Technické služby mesta Zlaté Moravce podľa §5 zákona č. 552/2003 Z.z. o výkone práce 

vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov  

p o v e r u j e  

výberovú komisiu, v zložení Mgr. Pavel Šepták, poslanec MsZ – predseda, Ing. Erich 

Borčin, poslanec MsZ, - člen, Ing.  Marek Holub, zástupca primátora – člen, Mgr. Denisa 

Uhrinová - poslankyňa MsZ - člen, PaedDr. Klaudia Ivanovičova poslankyňa MsZ - člen, 

JUDr. Michal Cimmermann – poslanca MsZ - člen, MVDr. Marta Balážová poslankyňa 

MsZ - člen, Ing. Iveta Szobiová, vedúca ekonomického oddelenia MsÚ – člen, Viliam 

Slažák, predseda ZO pri Technické služby mesta Zlaté Moravce, p.o. - člen, 

uskutočnením výberového konania do troch mesiacov odo dňa vyhlásenia výberového 

konania. 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

primátor mesta 

        Ing. Marián Kováč 

prednosta MsÚ 

Uznesenie č. 336/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na schválenie prevodu mestského bytu č. 44 (F5)  na Tekovskej ulici č. 55 

v Zlatých Moravciach, podielu na spoločných častiach a spoločných zariadeniach 

domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku  pre Mgr. Juraja Vargu z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. 

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie prevodu nehnuteľného majetku vo výlučnom vlastníctve mesta Zlaté 

Moravce (LV č. 5091) -  trojizbového  bytu  č. 44  (F5)  na 5. nadzemnom podlaží   na   

Tekovskej   č. 55  v   Zlatých Moravciach  v  bytovom dome súpisné číslo 3027 na 

pozemku parcely KN registra „C“ číslo 3460/71 o výmere 1010 m2, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria v  k. ú. Zlaté Moravce,  podielu na spoločných  častiach 

a spoločných zariadeniach domu   a   spoluvlastnícky podiel na pozemku  v   podiele   

89100/3740077-in, 

- pre  Mgr. Juraja Vargu  do jeho výlučného vlastníctva v podiele 1/1,  

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov,

- za kúpnu cenu 54.300,- Eur podľa znaleckého posudku č. 10/2020, 

- kupujúci sa zaväzuje zaplatiť náklady za vyhotovenie znaleckého posudku vo 

výške 200,- Eur v súlade s čl. 8 bod. 5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
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mesta Zlaté Moravce SM_001/2017 účinné od 01.01.2017 v znení neskorších dodatkov; 

  Dôvodom  hodným osobitného zreteľa je: 

-  prijatie uznesenia č. 315/2005 Mestským zastupiteľstvom v Zlatých Moravciach zo dňa  

   30.12.2005, ktorým sa schválil odpredaj bytov nájomníkom bytovky na Tekovskej ulici 

za   

   cenu dohodou vychádzajúc z ceny súdnoznaleckého posudku, 

-  kupujúci –  Mgr. Juraj  Varga   je  nájomníkom  a  užívateľom  tohto bytu, 

s c h v a ľ u j e 

3/5-inovou väčšinou všetkých poslancov prevod nehnuteľného majetku vo výlučnom 

vlastníctve mesta Zlaté Moravce (LV č. 5091) -  trojizbového   bytu   č. 44  (F5)   na  5.  

nadzemnom  podlaží   na   Tekovskej   č. 55  v   Zlatých Moravciach  v  bytovom dome 

súpisné číslo 3027 na pozemku parcely KN registra „C“ číslo 3460/71 o výmere 1010 m2, 

druh pozemku zastavané plochy a nádvoria v  k. ú. Zlaté Moravce,  podielu na 

spoločných  častiach a spoločných zariadeniach domu   a   spoluvlastnícky podiel na 

pozemku  v   podiele   89100/3740077-in, 

- pre  Mgr. Juraja Vargu  do jeho výlučného vlastníctva v podiele 1/1,  

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov,

- za kúpnu cenu 54.300,- Eur podľa znaleckého posudku č. 10/2020, 

- kupujúci sa zaväzuje zaplatiť náklady za vyhotovenie znaleckého posudku vo 

výške 200,- Eur v súlade s čl. 8 bod. 5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Zlaté Moravce SM_001/2017 účinné od 01.01.2017 v znení neskorších dodatkov; 

Dôvodom  hodným osobitného zreteľa je: 

-  prijatie uznesenia č. 315/2005 Mestským zastupiteľstvom v Zlatých Moravciach zo dňa  

   30.12.2005, ktorým sa schválil odpredaj bytov nájomníkom bytovky na Tekovskej ulici 

za   

   cenu dohodou vychádzajúc z ceny súdnoznaleckého posudku, 

-  kupujúci –  Mgr. Juraj  Varga   je  nájomníkom  a  užívateľom  tohto bytu. 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

primátor mesta 

Ing. Marián Kováč 

      prednosta MsÚ 

Uznesenie č. 337/2020 
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z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na schválenie spôsobu prevodu mestského bytu č. 27 (E1)  na Tekovskej ulici 

č. 53 v Zlatých Moravciach, podielu na spoločných častiach a spoločných 

zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu na pozemku  pre Máriu Hudecovú 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo výlučnom vlastníctve 

mesta Zlaté Moravce (LV č. 5091) - trojizbového bezbariérového   bytu   č. 27  (E1)   na  

1. p.   na   Tekovskej   č. 53  v   Zlatých Moravciach  v  bytovom dome súpisné číslo 

3027 na pozemku parcely KN registra „C“ číslo 3460/71 o výmere 1010 m2, druh 

pozemku zastavané plochy a nádvoria v  k. ú. Zlaté Moravce,  podielu na spoločných  

častiach a spoločných zariadeniach domu   a   spoluvlastnícky podiel na pozemku  v   

podiele   86120/3740077-in, 

- pre  Máriu Hudecovú   do jej výlučného vlastníctva,  

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov,

- za kúpnu cenu podľa znaleckého posudku, ktorý dá vypracovať Mesto Zlaté Moravce a 

zaplatí ho kupujúca. 

Dôvodom  hodným osobitného zreteľa je: 

-  prijatie uznesenia č. 315/2005 Mestským zastupiteľstvom v Zlatých Moravciach zo dňa  

   30.12.2005, ktorým sa schválil odpredaj bytov nájomníkom bytovky na Tekovskej ulici 

za   

   cenu dohodou vychádzajúc z ceny súdnoznaleckého posudku, 

-  kupujúca –  Mária Hudecová   je  nájomníčkou  a  užívateľkou  tohto bezbariérového 

bytu 

s c h v a ľ u j e 

spôsob prevodu nehnuteľného majetku vo výlučnom vlastníctve mesta Zlaté Moravce 

(LV č. 5091) -  trojizbového bezbariérového   bytu   č. 27  (E1)   na  1. p.   na   Tekovskej   

č. 53  v   Zlatých Moravciach  v  bytovom dome súpisné číslo 3027 na pozemku parcely 

KN registra „C“ číslo 3460/71 o výmere 1010 m2, druh pozemku zastavané plochy 

a nádvoria v  k. ú. Zlaté Moravce,  podielu na spoločných  častiach a spoločných 

zariadeniach domu   a   spoluvlastnícky podiel na pozemku  v   podiele   86120/3740077-

in, 

- pre  Máriu Hudecovú   do jej výlučného vlastníctva,  

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov,

- za kúpnu cenu podľa znaleckého posudku, ktorý dá vypracovať Mesto Zlaté Moravce a 

zaplatí ho kupujúca. 

Dôvodom  hodným osobitného zreteľa je: 

-  prijatie uznesenia č. 315/2005 Mestským zastupiteľstvom v Zlatých Moravciach zo dňa  

   30.12.2005, ktorým sa schválil odpredaj bytov nájomníkom bytovky na Tekovskej ulici 
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za  

   cenu dohodou vychádzajúc z ceny súdnoznaleckého posudku, 

-  kupujúca –  Mária Hudecová   je  nájomníčkou  a  užívateľkou  tohto bezbariérového 

bytu.  

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

primátor mesta 

Ing. Marián Kováč 

prednosta MsÚ 

Uznesenie č. 338/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

Návrh   na schválenie prevodu mestského pozemku v k. ú Zlaté Moravce pod 

garážou na Nábreží za majerom   v Zlatých    Moravciach   pre Pavla Kolárika 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.      

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie prevodu pozemku – parcely C-KN č. 2457/74 o výmere 20 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, v katastrálnom území Zlaté Moravce, zapísanej na 

liste vlastníctva č. 5417 v celosti na Mesto Zlaté Moravce, Ul. 1. mája 2,  953 01  Zlaté  

Moravce, IČO: 00 308 676 , nachádzajúcej sa pod garážou súpisné číslo 2742 zapísanej 

na liste vlastníctva č. 8290 v celosti na Pavla Kolárika,  

- pre Pavla Kolárika   v celosti do jeho výlučného vlastníctva v podiele 1/1, 

- podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov – prevod  pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane 

priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 

stavbou, 

- za kúpnu cenu 8,30 €/m2 v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 

Zlaté Moravce SM_001/2017  (tzv. pozemky pod existujúcimi starými radovými 

garážami)  splatnú pri podpise kúpnej zmluvy, (t.j. za cenu 166,- €). 

 s c h v a ľ u j e 

prevod pozemku – parcely C-KN č. 2457/74 o výmere 20 m2, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie, v katastrálnom území Zlaté Moravce, zapísanej na liste vlastníctva č. 

5417 v celosti na Mesto Zlaté Moravce, Ul. 1. mája 2,  953 01  Zlaté  Moravce, IČO: 00 

308 676 , nachádzajúcej sa pod garážou súpisné číslo 2742 zapísanej na liste vlastníctva 

č. 8290 v celosti na Pavla Kolárika,  

- pre Pavla Kolárika   v celosti do jeho výlučného vlastníctva v podiele 1/1, 

- podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
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predpisov – prevod  pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane 

priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 

stavbou, 

- za kúpnu cenu 8,30 €/m2 v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 

Zlaté Moravce SM_001/2017  (tzv. pozemky pod existujúcimi starými radovými 

garážami)  splatnú pri podpise kúpnej zmluvy, (t.j. za cenu 166,- €). 

   V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

primátor mesta 

Ing. Marián Kováč 

          prednosta MsÚ 

Uznesenie č. 339/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

Návrh   na schválenie prevodu mestského pozemku v k. ú Zlaté Moravce pod 

garážou na Nábreží za majerom   v Zlatých    Moravciach   pre Emila Solčianského 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.      

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie prevodu pozemku – parcely C-KN č. 2457/69 o výmere 20 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, v katastrálnom území Zlaté Moravce, zapísanej na 

liste vlastníctva č. 5417 v celosti na Mesto Zlaté Moravce, Ul. 1. mája 2,  953 01  Zlaté  

Moravce, IČO: 00 308 676 , nachádzajúcej sa pod garážou súpisné číslo 2710 zapísanej 

na liste vlastníctva č. 8251 v celosti na Emila Solčianského,  

- pre Emila Solčianského   v celosti do jeho výlučného vlastníctva v podiele 1/1, 

- podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov – prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane 

priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 

stavbou, 

- za kúpnu cenu 8,30 €/m2 v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 

Zlaté Moravce SM_001/2017  (tzv. pozemky pod existujúcimi starými radovými 

garážami)  splatnú pri podpise kúpnej zmluvy, (t.j. za cenu 166,- €) 

s c h v a ľ u j e 

prevod pozemku – parcely C-KN č. 2457/69 o výmere 20 m2, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie, v katastrálnom území Zlaté Moravce, zapísanej na liste vlastníctva č. 

5417 v celosti na Mesto Zlaté Moravce, Ul. 1. mája 2,  953 01  Zlaté  Moravce, IČO: 00 

308 676 , 

nachádzajúcej sa pod garážou súpisné číslo 2710 zapísanej na liste vlastníctva č. 8251 
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v celosti na Emila Solčianského,  

- pre Emila Solčianského   v celosti do jeho výlučného vlastníctva v podiele 1/1, 

- podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov – prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane 

priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 

stavbou, 

- za kúpnu cenu 8,30 €/m2 v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta 

Zlaté Moravce SM_001/2017  (tzv. pozemky pod existujúcimi starými radovými 

garážami)  splatnú pri podpise kúpnej zmluvy, (t.j. za cenu 166,- €). 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

primátor mesta 

Ing. Marián Kováč 

prednosta MsÚ 

Uznesenie č. 340/2018 

z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach  

konaného dňa 14.05.2020  

________________________________________________________________________ 

Návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Zlaté Moravce – pozemkov na Bernolákovej ulici v Zlatých Moravciach pre 

manželov Valkovičových  z dôvodu hodného osobitného zreteľa   

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo výlučnom vlastníctve 

Mesta Zlaté Moravce, Ul. 1. mája 2, 953 01 Zlaté Moravce, IČO: 00 308 676 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Zlaté Moravce zapísaného na LV č. 3453 

a 5417: 

-  časti pozemku o výmere cca 715 m2 z parcely C-KN č. 233/1 o celkovej výmere 4 572 

m2, druh pozemku: záhrady, zapísanej na liste vlastníctva č. 3453,  

-  pozemku parcely E-KN č. 230 o celkovej výmere 65 m2, druh pozemku: vinice, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 154/7 o výmere 267 

m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva k danej nehnuteľnosti 

nezapísaný), 

-  pozemku parcely E-KN č. 231 o celkovej výmere 17 m2, druh pozemku: záhrady, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 154/7 o výmere 267 

m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva k danej nehnuteľnosti 

nezapísaný) , 

-  pozemku parcely E-KN č. 232 o celkovej výmere 38 m2, druh pozemku: záhrada, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 154/7 o výmere 267 
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m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva k danej nehnuteľnosti 

nezapísaný)  a 

-  pozemku parcely E-KN č. 233 o celkovej výmere 97 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 

154/7 o výmere 267 m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva 

k danej nehnuteľnosti nezapísaný) – spolu všetky nehnuteľnosti pozemky o celkovej 

výmere cca 932 m2, zaťažené vecným bremenom v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., so sídlom: Čulenova 6, 816 47 Bratislava, SR, IČO: 

36 361 518, 

pre MUDr. Štefana Valkoviča a MUDr. Ľudmilu Valkovičovú ro do ich bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov , 

-  za kúpnopredajnú cenu minimálne za hodnotu podľa znaleckého posudku, ktorý dá 

vypracovať mesto a zaplatia ho kupujúci, zohľadňujúcu zriadenie vecného bremena na 

odkupovaných pozemkoch, 

-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a  

-  za podmienky vyhotovenia geometrického plánu na náklady kupujúcich. 

Dôvody hodného osobitného zreteľa sú: 

- odkupované pozemky sú mestom Zlaté Moravce nevyužívané, jedná sa o prebytočný 

majetok a ani v blízkej budúcnosti na nich mesto neplánuje žiadnu investíciu, 

- odkupované pozemky susedia s pozemkom kupujúcich. 

s ch v a ľ u j e 

spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo výlučnom vlastníctve Mesta Zlaté Moravce, 

Ul. 1. mája 2,  953 01 Zlaté Moravce, IČO: 00 308 676 nachádzajúceho sa v katastrálnom 

území Zlaté Moravce zapísaného na LV č. 3453 a 5417: 

-  časti pozemku o výmere cca 715 m2 z parcely C-KN č. 233/1 o celkovej výmere 4 572 

m2, druh pozemku: záhrady, zapísanej na liste vlastníctva č. 3453,  

-  pozemku parcely E-KN č. 230 o celkovej výmere 65 m2, druh pozemku: vinice, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 154/7 o výmere 267 

m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva k danej nehnuteľnosti 

nezapísaný), 

-  pozemku parcely E-KN č. 231 o celkovej výmere 17 m2, druh pozemku: záhrady, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 154/7 o výmere 267 

m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva k danej nehnuteľnosti 

nezapísaný) , 

-  pozemku parcely E-KN č. 232 o celkovej výmere 38 m2, druh pozemku: záhrada, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 154/7 o výmere 267 

m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva k danej nehnuteľnosti 

nezapísaný)  a 

-  pozemku parcely E-KN č. 233 o celkovej výmere 97 m2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, zapísanej na liste vlastníctva č. 5417, ktorá leží na parcele C-KN č. 

154/7 o výmere 267 m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria (list vlastníctva k 

danej nehnuteľnosti nezapísaný) – spolu všetky nehnuteľnosti pozemky o celkovej 

výmere cca 932 m2, zaťažené vecným bremenom v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., so sídlom: Čulenova 6, 816 47 Bratislava, SR, IČO: 36 

361 518, 

pre MUDr. Štefana Valkoviča  a MUDr. Ľudmilu Valkovičovú ro
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Zlaté Moravce do ich bezpodielového spoluvlastníctva manželov , 

-  za kúpnopredajnú cenu minimálne za hodnotu podľa znaleckého posudku, ktorý dá 

vypracovať mesto a zaplatia ho kupujúci, zohľadňujúcu zriadenie vecného bremena na 

odkupovaných pozemkoch, 

-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a  

-  za podmienky vyhotovenia geometrického plánu na náklady kupujúcich. 

Dôvody hodného osobitného zreteľa sú: 

- odkupované pozemky sú mestom Zlaté Moravce nevyužívané, jedná sa o prebytočný 

majetok a ani v blízkej budúcnosti na nich mesto neplánuje žiadnu investíciu, 

- odkupované pozemky susedia s pozemkom kupujúcich. 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

primátor mesta 

Ing. Marián Kováč 

prednosta MsÚ 

Uznesenie  č. 341/2020 

z   11. zasadnutia  Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného  dňa  14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh  na schválenie spôsobu prevodu nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

Zlaté Moravce – pozemku na Nábreží za majerom v Zlatých Moravciach pre 

manželov Štrbových z dôvodu hodného osobitného  zreteľa     

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí konanom dňa  

14.05.2020 

 p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie spôsobu prevodu pozemku v katastrálnom území Zlaté Moravce  – 

časť pozemku o výmere cca 170 m2 z parcely C-KN č. 2457/30 o celkovej výmere 393 

m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, zapísanej na LV č. 5417 v celosti na 

Mesto Zlaté Moravce, ktorú bude potrebné zamerať geometrickým plánom na náklady 

kupujúcich, 

- pre manželov Ing. Igora Štrbu  a Ing. Radmilu Štrbovú, PhD   do ich bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov,  

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov,

-    za kúpnu cenu 40,00 €/m2 navrhnutú kupujúcimi 

Dôvodmi hodnými osobitného zreteľa sú: 

- odpredávaný pozemok je v zmysle čl. 2 bod 8 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Zlaté Moravce SM_001/2017 účinné od 01.01.2017 v znení neskorších 

dodatkov zvyškovým pozemkom o výmere max. 200 m2, ktorý susedí s pozemkom vo 

vlastníctve žiadateľov, na ktorom je postavená skolaudovaná stavba vo vlastníctve 
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žiadateľov a je samostatne nezastavateľný hlavnou stavbou; 

-   odpredávaný pozemok nie je mestom Zlaté Moravce ako predávajúcim využívaný 

a jedná sa o prebytočný majetok, ktorý sa nevyužíva a nie je predpoklad jeho využitia 

v budúcnosti; 

s c h v a ľ u j e    

spôsob prevodu pozemku v katastrálnom území Zlaté Moravce  – časť pozemku 

o výmere cca 170 m2 z parcely C-KN č. 2457/30 o celkovej výmere 393 m2, druh

pozemku zastavané plochy a nádvoria, zapísanej na LV č. 5417 v celosti na Mesto Zlaté 

Moravce, ktorú bude potrebné zamerať geometrickým plánom na náklady kupujúcich, 

- pre manželov Ing. Igora Štrbu  a Ing. Radmilu Štrbovú, PhD   do ich bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov,  

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov,

-    za kúpnu cenu 40,00 €/m2 navrhnutú kupujúcimi. 

Dôvodmi hodnými osobitného zreteľa sú: 

- odpredávaný pozemok je v zmysle čl. 2 bod 8 Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Zlaté Moravce SM_001/2017 účinné od 01.01.2017 v znení neskorších 

dodatkov zvyškovým pozemkom o výmere max. 200 m2, ktorý susedí s pozemkom vo 

vlastníctve žiadateľov, na ktorom je postavená skolaudovaná stavba vo vlastníctve 

žiadateľov a je samostatne nezastavateľný hlavnou stavbou; 

-   odpredávaný pozemok nie je mestom Zlaté Moravce ako predávajúcim využívaný 

a jedná sa o prebytočný majetok, ktorý sa nevyužíva a nie je predpoklad jeho využitia 

v budúcnosti; 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

    primátor mesta 

Ing. Marián Kováč 

         prednosta MsÚ 

Uznesenie č. 342/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

Návrh Mesta Zlaté Moravce na schválenie odkúpenia nehnuteľností na 

Chyzeroveckej ulici v Zlatých Moravciach od Ladislava Fila 

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí konanom dňa 

14.05. 2020  

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie odkúpenia v Meste Zlaté Moravce, v katastrálnom území Zlaté 

Moravce, nehnuteľností - budovy súpisné číslo 177 postavenej na parcele C-KN č. 

4460/1, pozemku parcely C-KN č. 4460/1 o výmere 247 m2, druh pozemku zastavaná 
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plocha a nádvorie, pozemku parcely C-KN č. 4460/2 o výmere 163 m2, druh pozemku 

zastavaná plocha a nádvorie a pozemku parcely E-KN č. 353/3 o výmere 15 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, všetky zapísané v celosti na LV č. 5115, od 

vlastníka pána Ladislava Fila   za dohodnutú kúpnopredajnú cenu vo výške 80.000,-€ 

(slovom osemdesiattisíc Eur) do výlučného vlastníctva Mesta Zlaté Moravce, Ul. 1. mája 

2, 953 01 Zlaté Moravce, IČO: 00308676   v podiele 1/1 

s c h v a ľ u j e 

odkúpenie v Meste Zlaté Moravce, v katastrálnom území Zlaté Moravce, nehnuteľností - 

budovy súpisné číslo 177 postavenej na parcele C-KN č. 4460/1, pozemku parcely C-KN 

č. 4460/1 o výmere 247 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, pozemku parcely 

C-KN č. 4460/2 o výmere 163 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie a pozemku 

parcely E-KN č. 353/3 o výmere 15 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

všetky zapísané v celosti na LV č. 5115, od vlastníka pána Ladislava Fila  za dohodnutú 

kúpnopredajnú cenu vo výške 80.000,-€ (slovom osemdesiattisíc Eur) do výlučného 

vlastníctva Mesta Zlaté Moravce, Ul. 1. mája 2, 953 01 Zlaté Moravce, IČO: 00308676   v 

podiele 1/1 

V Zlatých Moravciach  dňa  14.05.2020 

PaedDr. Dušan Husár 

primátor mesta 

Ing. Marián Kováč 

prednosta MsÚ 

Uznesenie č.  343/2020 

z 11. zasadnutia mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

________________________________________________________________________ 

Návrh na schválenie zriadenia vecných bremien Zmluvou o budúcej zmluve 

o zriadení vecných bremien  medzi Mestom Zlaté Moravce a spoločnosťou DIAZ

s.r.o. pre časť stavebných objektov SO 02 a SO 03 potrebných k stavebnému 

konaniu 

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie  zriadenia vecných bremien v katastrálnom území Zlaté Moravce na 

časti pozemku vedenom v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Zlaté Moravce, 

katastrálnom odbore, zapísanom na liste vlastníctva č. 5417 ako parcela E-KN číslo 5592 

v podiele 1/1 vo vlastníctve Mesta Zlaté Moravce, pre stavebné objekty: 

SO 02 Vodovod – spočívajúcu v uložení vodovodného potrubia  na časti predmetného 

pozemku: na časti parcely E-KN č. 5592 v dĺžke, ktorú určí geometrický plán zhotovený 

na náklady budúceho oprávneného, po vybudovaní Vodovodu podľa predloženého 

projektu spoločnosti Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. -projektanta Ing. 

Malík v prospech spoločnosti DIAZ s.r.o. ako oprávneného z vecného bremena, a 
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SO 03 Splašková kanalizácia – spočívajúca v uložení kanalizačného potrubia  na časti 

predmetného pozemku: na časti parcely E-KN č. 5592 v dĺžke, ktorú určí budúci 

geometrický plán zhotovený na náklady budúceho oprávneného, po vybudovaní 

Splaškovej kanalizácie podľa predloženého projektu spoločnosti Západoslovenská 

vodárenská spoločnosť, a.s. -projektanta Ing. Malík v prospech spoločnosti DIAZ s.r.o. 

ako oprávneného z vecného bremena,  

- pre stavbu: Zlaté Moravce prístupová komunikácia a IS k pozemkom č. parc. 3522/2-9, 

budovanú investorom DIAZ s.r.o., Hlavná 599, 951 76 Tesárske Mlyňany, IČO: 

47472529, zastúpeného konateľom Ľubomírom Bencom, na pozemku mesta Zlaté 

Moravce na Dlhej ulici v Zlatých Moravciach.  

            Mesto Zlaté Moravce ako budúci povinný a ako aj vlastník budúcej zaťaženej 

nehnuteľnosti zriaďuje touto zmluvou v prospech spoločnosti DIAZ s.r.o., ako budúceho 

oprávneného z vecných bremien v súvislosti so stavbou: Zlaté Moravce prístupová 

komunikácia a IS k pozemkom č. parc. 3522/2-9, pre stavebné objekty SO 02 Vodovod a 

SO 03 Splašková kanalizácia, vecné bremená: 

            -  in personam, predmetom ktorých je povinnosť povinného ako vlastníka zaťažených 

nehnuteľností strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v budúcom 

geometrickom pláne ako koridor vecných bremien:  

a)      zriadenie a uloženie predmetných zariadení;   

b)  užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a 

akékoľvek iné stavebné úpravy predmetných zariadení a ich odstránenie; 

(ďalej len „vecné bremená“), za podmienok ďalej dohodnutých v zmluve. 

-  na dobu neurčitú a odplatne, za cenu vypočítanú v zmysle platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Zlaté Moravce SM_001/2017 v znení neskorších 

dodatkov, 

s c h v a ľ u j e 

zriadenie vecných bremien v katastrálnom území Zlaté Moravce na časti pozemku 

vedenom v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Zlaté Moravce, katastrálnom 

odbore, zapísanom na liste vlastníctva č. 5417 ako parcela E-KN číslo 5592 v podiele 1/1 

vo vlastníctve Mesta Zlaté Moravce, pre stavebné objekty: 

SO 02 Vodovod – spočívajúcu v uložení vodovodného potrubia  na časti predmetného 

pozemku: na časti parcely E-KN č. 5592 v dĺžke, ktorú určí geometrický plán zhotovený 

na náklady budúceho oprávneného, po vybudovaní Vodovodu podľa predloženého 

projektu spoločnosti Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. -projektanta Ing. 

Malík v prospech spoločnosti DIAZ s.r.o. ako oprávneného z vecného bremena, a 

SO 03 Splašková kanalizácia – spočívajúca v uložení kanalizačného potrubia  na časti 

predmetného pozemku: na časti parcely E-KN č. 5592 v dĺžke, ktorú určí budúci 

geometrický plán zhotovený na náklady budúceho oprávneného, po vybudovaní 

Splaškovej kanalizácie podľa predloženého projektu spoločnosti Západoslovenská 

vodárenská spoločnosť, a.s. -projektanta Ing. Malík v prospech spoločnosti DIAZ s.r.o. 

ako oprávneného z vecného bremena,  

- pre stavbu: Zlaté Moravce prístupová komunikácia a IS k pozemkom č. parc. 3522/2-9, 

budovanú investorom DIAZ s.r.o., Hlavná 599, 951 76 Tesárske Mlyňany, IČO: 

47472529, zastúpeného konateľom Ľubomírom Bencom, na pozemku mesta Zlaté 

Moravce na Dlhej ulici v Zlatých Moravciach.  

            Mesto Zlaté Moravce ako budúci povinný a ako aj vlastník budúcej zaťaženej 

nehnuteľnosti zriaďuje touto zmluvou v prospech spoločnosti DIAZ s.r.o., ako budúceho 

oprávneného z vecných bremien v súvislosti so stavbou: Zlaté Moravce prístupová 

komunikácia a IS k pozemkom č. parc. 3522/2-9, pre stavebné objekty SO 02 Vodovod a 
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SO 03 Splašková kanalizácia, vecné bremená: 

            -  in personam, predmetom ktorých je povinnosť povinného ako vlastníka zaťažených 

nehnuteľností strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v budúcom 

geometrickom pláne ako koridor vecných bremien:  

a)      zriadenie a uloženie predmetných zariadení;   

b)  užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a 

akékoľvek iné stavebné úpravy predmetných zariadení a ich odstránenie; 

(ďalej len „vecné bremená“), za podmienok ďalej dohodnutých v zmluve, 

-  na dobu neurčitú a odplatne, za cenu vypočítanú v zmysle platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Zlaté Moravce SM_001/2017 v znení neskorších 

dodatkov. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                                                PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č.  344/2020 
z  11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

 

 

Návrh na schválenie zmeny nájomcu zo Stanislav Ivan na Motoklub ZUBOR, o.z. 

v nájomných zmluvách o užívaní časti fasády, o nájme pozemku a o nájme 

nebytových priestorov  na Viničnej č. 1 v Zlatých Moravciach z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa 
Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie zmeny nájomcu z nájomcu Stanislav Ivan na Motoklub ZUBOR, 

občianske združenie, so sídlom Viničná 1, 953 01 Zlaté Moravce, SR, IČO: 42365937, 

DIČ: 2120532799, zaregistrované na Ministerstve vnútra SR pod č. VVS/1-900/90-43250 

s dátumom vzniku 07.02.2014, zastúpené predsedom združenia Radoslavom Mihókom, 

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

- za zachovania ostatných zmluvných podmienok. 

Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 

-  zmena v osobe nájomcu z fyzickej osoby Stanislava Ivana na občianske združenie 

Motoklub ZUBOR, pričom táto zmena sa vzťahuje na všetky nájomné vzťahy medzi 

mestom Zlaté Moravce na strane prenajímateľa a  Stanislavom Ivanom na strane nájomcu 

s c h v a ľ u j e 

3/5 väčšinou všetkých poslancov zmenu nájomcu z nájomcu Stanislav Ivan na 

Motoklub ZUBOR, občianske združenie, so sídlom Viničná 1, 953 01 Zlaté Moravce, 

SR, IČO: 42365937, DIČ: 2120532799, zaregistrované na Ministerstve vnútra SR pod č. 

VVS/1-900/90-43250 s dátumom vzniku 07.02.2014, zastúpené predsedom združenia 
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Radoslavom Mihókom, 

- z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

- za zachovania ostatných zmluvných podmienok. 

Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 

-  zmena v osobe nájomcu z fyzickej osoby Stanislava Ivana na občianske združenie 

Motoklub ZUBOR, pričom táto zmena sa vzťahuje na všetky nájomné vzťahy medzi 

mestom Zlaté Moravce na strane prenajímateľa a  Stanislavom Ivanom na strane 

nájomcu. 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                                  PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č.  345/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa  14.05.2020 

 

 

Návrh na schválenie predĺženia lehoty na zaplatenie dlžnej sumy spoločnosťou 

TERRA BONA SK s.r.o.  prevzatej po TERRA BONA, o.z. 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na schválenie predĺženia lehoty na zaplatenie dlžnej sumy vo výške 20.094,35 

Eur z 14.02.2020 do 30.09.2020 pre právnickú osobu: TERRA BONA SK s.r.o., sídlo: 

Hosťovce 29,  951 91 Hosťovce, IČO: 50 682 458, zast. Dominikou Lőbbovou, Zápis 

v OR OS Nitra, oddiel: Sro, vložka č. 42720/N, ktorá prevzala dlh po nájomcovi TERRA 

BONA, o.z. za nebytové priestory na Viničnej č.1 v Zlatých Moravciach   

s c h v a ľ u j e 

predĺženie lehoty na zaplatenie dlžnej sumy vo výške 20.094,35 Eur z 14.02.2020 do 

30.09.2020 pre právnickú osobu: TERRA BONA SK s.r.o., sídlo: Hosťovce 29,  951 91 

Hosťovce, IČO: 50 682 458, zast. Dominikou Lőbbovou, Zápis v OR OS Nitra, oddiel: 

Sro, vložka č. 42720/N, ktorá prevzala dlh po nájomcovi TERRA BONA, o.z. za 

nebytové priestory na Viničnej č.1 v Zlatých Moravciach.   

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                     PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

 

                                                                                                Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

http://www.orsr.sk/hladaj_osoba.asp?PR=L%F5bb&MENO=Miroslav&SID=0&T=f0&R=1
http://www.orsr.sk/hladaj_osoba.asp?PR=L%F5bb&MENO=Miroslav&SID=0&T=f0&R=1
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Uznesenie č.  346/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa  14.05.2020 

 

 

Návrh na schválenie predĺženia prenájmu nebytových  priestorov na Staničnej ulici 

pre Juraja Ďatka z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh prenajať nehnuteľný majetok vo vlastníctve mesta Zlaté Moravce: 

– nebytové priestory o celkovej výmere 351,6 m2  a to: a)  94,00 m2 -  nebytové 

priestory využívané ako obchod, služby, predaj nápojov na  priamu konzumáciu, b) 56,10 

m2 -  nebytové priestory využívané ako skladové priestory, c) 201,50 m2- ostatné 

nebytové priestory nachádzajúce sa v nehnuteľnosti - stavbe so súpisným číslom 884 

(druh stavby: rodinný dom), nachádzajúcej sa na Ul. Staničná č. 23 v Zlatých 

Moravciach, postavenej na pozemku - parcele KN registra „C“, č. parcely 2601/21 (druh 

pozemku: zastavané plochy a nádvoria), zapísanej na Okresnom úrade Zlaté Moravce, 

katastrálnom odbore, okres Zlaté Moravce, k. ú. Zlaté Moravce na LV č. 3453, 

-  pre fyzickú osobu - podnikateľa: Juraj Ďatko, miesto podnikania: Hosťovce 27,  951 

91 Hosťovce, IČO:  44 702 922, vedený  v  Živnostenskom  registri  OÚ Nitra,  430 – 

35589, 

-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

- na dobu od 01.06.2020 do 31.05.2030 za nájomné vo výške 7.677,68 EUR ročne. 

 

Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 

-  nájomca si prenajaté priestory zrekonštruoval na vlastné náklady, 

-  nájomca si svoje záväzky plynúce z nájomnej zmluvy plní podľa dohody. 

 

s c h v a ľ u j e 

3/5 väčšinou všetkých poslancov prenájom  nehnuteľného majetku vo vlastníctve 

mesta Zlaté Moravce: 

– nebytové priestory o celkovej výmere 351,6 m2  a to: a)  94,00 m2 -  nebytové 

priestory využívané ako obchod, služby, predaj nápojov na  priamu konzumáciu, b)56,10 

m2 -  nebytové priestory využívané ako skladové priestory c) 201,50 m2- ostatné 

nebytové priestory nachádzajúce sa v nehnuteľnosti - stavbe so súpisným číslom 884 

(druh stavby: rodinný dom), nachádzajúcej sa na Ul. Staničná č. 23 v Zlatých 

Moravciach, postavenej na pozemku - parcele KN registra „C“, č. parcely 2601/21 (druh 

pozemku: zastavané plochy a nádvoria), zapísanej na Okresnom úrade Zlaté Moravce, 

katastrálnom odbore, okres Zlaté Moravce, k. ú. Zlaté Moravce na LV č. 3453. 

-  pre fyzickú osobu - podnikateľa: Juraj Ďatko, miesto podnikania: Hosťovce 27,  951 

91 Hosťovce, IČO:  44 702 922, vedený  v  Živnostenskom  registri  OÚ Nitra,  430 – 

35589, 

-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

- na dobu od 01.06.2020 do 31.05.2030 za nájomné vo výške 7.677,68 EUR ročne. 
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Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 

-  nájomca si prenajaté priestory zrekonštruoval na vlastné náklady, 

-  nájomca si svoje záväzky plynúce z nájomnej zmluvy plní podľa dohody. 

 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                            PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

 

Uznesenie č. 347/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa  14.05.2020 

 

 

Návrh na schválenie prenájmu pozemku na Továrenskej ulici pre Ing. Ivana 

Rubaninského z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Mestské zastupiteľstvo v Zlatých Moravciach na svojom 11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na prenájom pozemku vo vlastníctve mesta Zlaté Moravce na Továrenskej ulici , a 

to: 

-  časť pozemku o výmere 258 m² z parcely C-KN číslo 2871/4 o celkovej výmere 

4147 m2 (druh pozemku: ostatné plochy), vedenej v k. ú. Zlaté Moravce na LV č. 3453, 

ktorý sa nachádza na Továrenskej ulici v Zlatých Moravciach, 

-  pre podnikateľský subjekt: Ing. Ivan Rubaninský, Výroba a predaj ovocných 

a okrasných drevín, miesto podnikania: 95195 Obyce 76, IČO: 31 197 337, zápis v ŽR 

OÚ Nitra pod číslom: 407-3085,  

-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

-  na dobu od 01.06.2020 do 31.05.2023 za nájomné vo výške 1,00 €/m2/rok. 

Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 
-dlhodobý nájomca, ktorý má časť pozemku- parcelné číslo 2871/4 v prenájme od r. 2005 

za účelom predaja ovocných a okrasných drevín – služba obyvateľstvu, 

- rozšírenie predmetu nájmu o ďalších 258 m2 k už prenajatej ploche o celkovej výmere 

1 107,00 m2 

s c h v a ľ u j e 

3/5 väčšinou všetkých poslancov ďalšie rozšírenie prenájmu pozemku vo vlastníctve 

mesta Zlaté Moravce na Továrenskej ulici , a to: 

-  časť pozemku o výmere 258 m² z parcely C-KN číslo 2871/4 o celkovej výmere 

4147 m2 (druh pozemku: ostatné plochy), vedenej v k. ú. Zlaté Moravce na LV č. 3453, 

ktorý sa nachádza na Továrenskej ulici v Zlatých Moravciach, 

-  pre podnikateľský subjekt: Ing. Ivan Rubaninský, Výroba a predaj ovocných 

a okrasných drevín, miesto podnikania: 95195 Obyce 76, IČO: 31 197 337, zápis v ŽR 

OÚ Nitra pod číslom: 407-3085,  
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-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

-  na dobu od 01.06.2020 do 31.05.2023 za nájomné vo výške 1,00 €/m2/rok. 

Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 
-dlhodobý nájomca, ktorý má časť pozemku- parcelné číslo 2871/4 v prenájme od r. 2005 

za účelom predaja ovocných a okrasných drevín – služba obyvateľstvu, 

- rozšírenie predmetu nájmu o ďalších 258 m2 k už prenajatej ploche o celkovej výmere 

1 107,00 m2 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                           PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

 

                                                                                             Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 

 

 

Uznesenie č. 348/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa  14.05.2020 

 

 

Návrh na schválenie prenájmu časti pozemku na nádvorí Župného domu 

a nebytového priestoru v Župnom dome pre Mgr. Martina Kociana z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa       

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

návrh na prenájom časti pozemku o výmere 20,00 m2 nachádzajúci sa na nádvorí 

Župného domu na parcele C-KN č. 658/1 o celkovej výmere 3841 m2, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria  na Župnej ulici č.8 v Zlatých Moravciach, zapísanej na 

Okresnom úrade Zlaté Moravce, katastrálnom odbore, okres Zlaté Moravce na LV č. 

3453 za účelom umiestnenia stolov a stoličiek pre zákazníkov pojazdnej kaviarničky, za 

cenu nájmu 1,00 €/m2/rok (štandard – iné pozemky na podnikateľské účely)  a  

-  nebytový priestor o výmere 16,19 m² v budove súpisné č. 314 (Župný dom) 

postavenej na parcele C-KN č. 658/1 v Zlatých Moravciach na skladovanie stolov 

a stoličiek počas doby prenájmu nádvoria Župného domu, za cenu 1,00 €/rok - špeciálnu 

– pre subjekty vykonávajúce alebo zabezpečujúce vzdelávanie, kultúru, osvetovú 

činnosť, záujmovú umeleckú činnosť, telesnú kultúru alebo šport majúce mimoriadny 

význam pre rozvoj mesta Zlaté Moravce a jeho obyvateľov (revitalizácia nádvoria 

Župného domu, samostatné kultúrno-spoločenské podujatia s výťažkami na obnovu 

Župného domu, budovanie dobrého mena mesta Zlaté Moravce článkami v médiách,... ), 

-  pre fyzickú osobu - podnikateľa: Mgr. Martin Kocian, Cintorínska 236/12, 951 93 

Machulince, IČO: 48296066,  

-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

-   na dobu od 01.06.2020 do 31.10.2020  
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Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 

- revitalizácia nádvoria Župného domu, 

- samostatné kultúrno-spoločenské podujatia s výťažkami na obnovu Župného domu, 

- budovanie dobrého mena mesta Zlaté Moravce článkami v médiách 

- rozšíriť centrum mesta o nový verejný priestor. 

s c h v a ľ u j e 

3/5 väčšinou všetkých poslancov prenájom časti pozemku o výmere 20,00 m2 

nachádzajúci sa na nádvorí Župného domu na parcele C-KN č. 658/1 o celkovej výmere 

3841 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria  na Župnej ulici č.8 v Zlatých 

Moravciach, zapísanej na Okresnom úrade Zlaté Moravce, katastrálnom odbore, okres 

Zlaté Moravce na LV č. 3453 za účelom umiestnenia stolov a stoličiek pre zákazníkov 

pojazdnej kaviarničky, za cenu nájmu 1,00 €/m2/rok (štandard – iné pozemky na 

podnikateľské účely)  a  

-  nebytový priestor o výmere 16,19 m² v budove súpisné č. 314 (Župný dom) 

postavenej na parcele C-KN č. 658/1 v Zlatých Moravciach na skladovanie stolov 

a stoličiek počas doby prenájmu nádvoria Župného domu, za cenu 1,00 €/rok - špeciálnu 

– pre subjekty vykonávajúce alebo zabezpečujúce vzdelávanie, kultúru, osvetovú 

činnosť, záujmovú umeleckú činnosť, telesnú kultúru alebo šport majúce mimoriadny 

význam pre rozvoj mesta Zlaté Moravce a jeho obyvateľov (revitalizácia nádvoria 

Župného domu, samostatné kultúrno-spoločenské podujatia s výťažkami na obnovu 

Župného domu, budovanie dobrého mena mesta Zlaté Moravce článkami v médiách,... ), 

-  pre fyzickú osobu- podnikateľa: Mgr. Martin Kocian, Cintorínska 236/12, 951 93 

Machulince, IČO: 48296066,  

-  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

-   na dobu od 01.06.2020 do 31.10.2020  

 

Dôvodom  hodným  osobitného zreteľa je: 

- revitalizácia nádvoria Župného domu, 

- samostatné kultúrno-spoločenské podujatia s výťažkami na obnovu Župného domu, 

- budovanie dobrého mena mesta Zlaté Moravce článkami v médiách 

- rozšíriť centrum mesta o nový verejný priestor. 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                                      PaedDr. Dušan Husár 

                        primátor mesta 

 

                                                                              Ing. Marián Kováč 

                                                                                 prednosta MsÚ 
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Uznesenie č. 349/2020 
z 11. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Zlatých Moravciach 

konaného dňa 14.05.2020 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

Správa o činnosti Mestskej polície v Zlatých Moravciach za rok 2019 

Mestské zastupiteľstvo  v  Zlatých  Moravciach  na  svojom  11. zasadnutí konanom dňa 

14.05.2020 

p r e r o k o v a l o 

Správu o činnosti Mestskej polície v Zlatých Moravciach za rok 2019 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

Správu o činnosti Mestskej polície v Zlatých Moravciach za rok 2019 v predloženom 

znení 

 

V Zlatých Moravciach, dňa 14.05.2020 

                               PaedDr. Dušan Husár 

                                  primátor mesta 

 

                                                                                                    Ing. Marián Kováč 

                                                                              prednosta MsÚ 
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K bodu  49/ 

Záver 

 

Primátor mesta PaedDr. Dušan Husár uviedol -  na záver poďakoval za pozornosť 

všetkým občanom mesta, poďakoval za možnosť vysielania online prenosu rokovania 

Mestského zastupiteľstva, ktorý uvidíme, či bude mať dobrý ohlas. Poďakoval 

poslankyniam a poslancom Mestského zastupiteľstva a prítomným zamestnancom Mesta 

Zlaté Moravce za čas a energiu a na záver poprial všetkým  pekný zvyšok dňa.  

 

V Zlatých Moravciach   14.5.2020 

   

  




